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Helena in stilistka Blanka v 
iskanju kombinacij 
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Odgovorna urednica NT Biserka Povše Tašic 

Slovenci »zaljšajo« Unior se spopada s 
težavami 

politiko 
Ob prazničnem pričakovanju Miklavža, postavljanju jelk in okraševanju mest £ . . 
se nam je ob nadaljevanju protestov po vsej državi »zgodil« tudi nov predsednik v S e n t l e n a r t u 

Republike Slovenije. Borut Pahor je prepričljivo - kljub izredno nizki volilni 
udeležbi - premagal dosedanjega predsednika države Danila Türka. 

VELENJE - Protesti od 
blizu 

SPODBUDNA ZGODBA 

Slatinčanko žene bog 
Jesis 

- Razpet med 
slikarstvom in 
poučevanjem 

V Zlatorogu veselica, 
žal predvsem 

^ madžarska 

STIRINOZCI 

Pes naj ne diši po 
mehčalcu 

Foto: arhiv NT(US, BJ, SHERPAjGTupA, TimEj, fotomontaža: ANDREJA 
Na Dobrni smo obiskali može iz okoliškega Zavrha, ki so izdelali ogromni adventni venec. 



2 AKTUALNO NOVI TEDNIK 

Ne levi ne desni, 
ampak ogoljufani 
Val protestov se nadaljuje - Včeraj tudi v Celju, vnovič v Mariboru, Ljubljani 

Za protestniki v Velenju je ostala sveča. Nič ni bilo slišati glasov proti lokalni oblasti, sporočilo pa je bilo v sozvočju s protestnim gibanjem po 

drugih krajih Slovenije, torej usmerjeno proti aktualni vladi z zahtevami za pravno državo. 

Začelo se je v Mariboru, 
kjer je bilo pri protestnikih 
v ospredju nezadovoljstvo 
z lokalno oblastjo in to, 
da nekateri v naši državi 
pač lahko počnejo, kar se 
jim zahoče. Ko je zoper 
župana Franca Kanglerja 
na ulicah demonstriralo 
na tisoče meščanov, so ga 
elektorji prepričljivo iz-
volili v državni svet - še 
razlog več, da so se Mari-
borčani minuli ponedeljek 
spet zbrali. 

Na t. i. drugi mariborski 
vstaji je večina protestira-
la zoper razmere v državi, 
ljudje so glasno zahtevali 
več pravne in več socialne 
države. V torek so jim sledili 
v Ljubljani, v sredo in četr-
tek se je »vstaji« pridružila 
Gorenjska, v petek so bili 
protesti znova v Ljubljani 
ter na Dolenjskem, v Novi 
Gorici, Ajdovščini, Trbo-
vljah, Murski Soboti in Ve-
lenju, v nedeljo v Krškem. 
Za včeraj (po zaključku naše 
redakcije, op. p.) so bili spet 
napovedani v Ljubljani in 
Mariboru, ob tem pa tudi 
na Koroškem, Ptuju, v Tr-
bovljah in Celju. Proteste v 
posameznih krajih napove-
dujejo na socialnem omrež-
ju Facebook, nobeden doslej 
pa še ni bil prijavljen. 

Že od protestov v Mari-
boru, ko je morala zaradi 
skupine razgretežev posre-
dovati policija in je še od-
prta preiskava, ali policisti 
pri tem morda niso preko-
račili svojih pooblastil, je v 
ospredju skrb, da bi protesti 
minevali čim bolj mirno in 
brez nasilja ter uničevanja. 
To je uspelo v večini manjših 

krajev, kjer so policisti sicer 
bili v pripravljenosti, a jim 
ni bilo treba posredovati. 
Petkov sprva miren protest v 
Ljubljani pa so zaznamovali 
večerni izgredi, v katerih so 
nasilneži obmetavali polici-
jo s kamni, zaradi česar je 
ta prvič v dveh desetletjih 
samostojne države morala 
uporabiti vodni top, znova 
pa ni šlo tudi brez solzivca 
in helikopterske podpore. 

Po prvih ugotovitvah so 
bili izgredniki zelo dobro 
opremljeni s pirotehničnimi 
sredstvi, palicami in plin-
skimi maskami. Policistom 
je kljub nasilnim napadom 
uspelo skupine izgrednikov 
razbiti in jih oslabiti. Po seli-
tvi protestnikov s Kongresne-
ga trga na Trg republike so 
izgredniki izzivali policiste, 
se poganjali vanje, metali 
kamne, granitne kocke in 
petarde. Vsi so imeli zakrite 
obraze in bili oblečeni v črna 
oblačila s kapucami. Že pred 
njihovimi spopadi s policijo 
so jih skušali umiriti tisti, ki 
so prišli mirno protestirat, a 
jim ni uspelo. Policisti so pri-
držali 33 izgrednikov, po pr-
vih sporočilih naj bi šlo zve-
čine za pripadnike skrajnih 
desničarskih organizacij. 

Konec tedna so sledile prve 
aretacije tistih, ki so sodelo-
vali pri organizaciji in izved-
bi napadov na policiste. »Tu-
kaj nismo ne levi ne desni, 
ampak ogoljufani,« je pisalo 
na enem izmed transparen-
tov - podoba Slovenije, ki se 
je skupaj z drugimi prizori 
protesta znašla praktično v 
vseh svetovnih medijih. 

IVANA STAMEJČIČ 
Foto: US, SHERPA 

ZADNJA NOVICA 

Naj bo protest miren 
Kot je celjski župan Bojan Šrot že prejšnji teden napovedal 

za Novi tednik, se ponedeljkovega protesta pred Narodnim 
domom ne bo udeležil - zato pa je pred protestom pozval 
ljudi, naj na Trgu celjskih knezov mirno protestirajo. 

Kot je povedal Šrot, je eden od Facebook-organizatorjev 
shoda telefoniral na občino in povabil župana ter podžupa-
njo Darjo Turk in vse tri njegove pooblaščence, naj se ude-
ležijo protestov, vendar se za to niso odločili. Poudaril je, da 
razume stisko ljudi, ki protestirajo zlasti zaradi zaostrenih 
socialnih razmer v državi, ob tem pa dodal, da je Celje ena 
najbolj učinkovitih občin v Sloveniji in da tudi finančno dobro 
gospodari. 

Izpostavil je nekaj zadnjih naložb - protipoplavni ukrepi, 
prenova starega mestnega jedra in Knežjega dvorca, nov vrtec 
v soseski Dolgo polje III - ki so dolga leta žulile Celjane, zdaj 
pa so zaključene ali tik pred zaključkom. »Zadnjih 14 let, kar 
sem župan, se v Celju praktično ne spomnim nobene politične 
zdrahe, zato ocenjujem, da je raven politične kulture v mestu 
na visoki ravni,« je še dejal in dodal, naj se morebitni izgre-
dniki na protestih zavedajo, da bi bila povzročena škoda na 
javnem premoženju kasneje spet strošek vseh nas. Naj ljudje 
torej ne nasedajo provokatorjem. 

Sicer pa z vidika zaščite in varovanja - glede na to, da je 
mestno središče eno samo veliko gradbišče - lokalna skupnost 
ni posebej ukrepala. »Naloga gradbinca je, da zaščiti gradbišča 
in material na njih. V občini smo poskrbeli le za redarja pri 
spomeniku Josipu Pelikanu, biserov pred Narodnim domom 
pa se tako ali tako ne da zaščititi,« je povedal Šrot in dodal, da 
tudi za občinsko stavbo niso naročili dodatnega varovanja. 

IS 

Glede podpore mariborskemu županu Francu Kanglerju, 
je Šrot znova pojasnil, da je nasprotoval načinu, kako je bil ta 
izključen iz stranke. Prepričan je, da si vsak po 20 letih ak-
tivnega dela v stranki pred izključitvijo zasluži vsaj možnost 
zagovora. Na vprašanje, ali bi sam na Kanglerjevem mestu 
odstopil, je poudaril, da se je težko vživeti v kožo drugega 
- sam pa bi, kot je že v prvem mandatu tudi napovedal, 
odstopil v tistem trenutku, ko bi bil pravnomočno obsojen. 
Spomnimo, da so za Šrotom trije kazenski postopki, vendar 
je bil vselej oproščen. 

Včeraj , tik pred zakl jučkom redakci je , so se na o b m o č j u , ki ga pokr iva naš 
regionalni časopis , začeli protest i tudi v Celju. Tudi v t e m pr imeru je poziv k 
zboru zaživel na s v e t o v n e m spletu prek Facebooka. O protestu , ki ga b o m o 
spremlja l i , b o m o poročal i v petkovi številki Novega tednika . 
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Prvi odmevi 

V nedeljo je Borut Pahor 
postal četrti predsednik 
Republike Slovenije - po 
Milanu Kučanu, ki je dr-
žavo vodil v dveh manda-
tih med leti 1992 in 2002, 
ter Janezu Drnovšku in 
Danilu Türku. V drugem 
krogu predsedniških voli-
tev je prepričljivo s 67,44 
odstotka glasov premagal 
svojega protikandidata, 
dosedanjega predsednika 
države Danila Türka. Vo-
lilni rezultati so zaenkrat 
še začasni in neuradni. 

Državna volilna komisija 
je že v nedeljo zvečer pre-
štela 99,99 odstotka glasov, 
zatem je sledilo le še prište-
vanje tistih, ki so jih volivci 
poslali na glasovnicah po 
pošti. Pahor bo kot novoi-
zvoljeni predsednik prise-
gel 22. decembra, do takrat 
pa se umika iz javnosti. 

Nizka volilna 
udeležba 
Pete predsedniške voli-

tve v samostojni Sloveniji 
sta zaznamovali vsaj dve 
stvari; močna in usklaje-
na podpora volivcev tako 
z leve kot desne politične 
opcije izvoljenemu Borutu 
Pahorju, saj so po podatkih 
vzporednih volitev njego-
vega protikandidata Türka 
večinsko podprli le volivci 
največje opozicijske stranke 
Pozitivne Slovenije. Druga 
stvar, ki je ne gre prezreti, je 
izjemno nizka volilna ude-
ležba. Če je še 11. novembra 
v prvem krogu šlo na voli-
šče dobrih 48 odstotkov lju-

di, je tokrat volilna udeležba 
padla celo pod 42 odstotkov. 
Na volitvah je imelo pravico 
glasovati skupaj milijon 711 
tisoč volivcev, glasovalo pa 
jih je manj kot 718 tisoč, kar 
pomeni le 41,95-odstotno 
volilno udeležbo. Ta je bila 
še slabša na Celjskem, kjer z 
nekaj nad 43-odstotno ude-
ležbo izstopata le oba žalska 
volilna okraja. Vsepovsod 
drugod, razen v Šmarju pri 
Jelšah, kjer je šlo na volišča le 
dobrih 35 odstotkov volivcev, 
se je udeležba vrtela okrog 40 
odstotkov. 

Velika podpora 
kot zaveza 
Borut Pahor je v nedeljo 

zmagal v vseh osmih volilnih 
enotah in v kar 83 sloven-
skih volilnih okrajih, Danilu 
Türku so več kot polovično 
podporo volivci namenili le 
v petih ljubljanskih volilnih 
okrajih. Več kot štiri petine 
glasov so Pahorju volivci na-
menili v dveh volilnih okrajih 
njegove rodne Nove Gorice, 
ob tem pa še v Ajdovščini, 
Škofji Loki, Novem mestu, 
dveh ptujskih okrajih in pri 
nas na Celjskem - v Šentjur-

TOREK SREDA 

ju. Na Celjskem je v veliki 
večini okrajev dobil več kot 
70 odstotkov glasov, man j 
- dobrih 63 oziroma 67 od-
stotkov podpore - je prejel le 
v drugem celjskem in prvem 
velenjskem okraju. 

Pahor je ob zahvali voliv-
cem za široko podporo de-
jal, da jo razume kot »zavezo 
najprej sebi, potem viziji, za 
katero je stala celotna nje-
gova ekipa, torej viziji sode-
lovanja. Hkrati pa tudi kot 
zavezo celotnemu politične-
mu razredu, da v preseganju 
razlik, ki so presegljive, v is-
kanju skupnega in oblikova-
nju novega, politiki povrne-
jo zaupanje ljudi v to, da so 
sposobni in zaupanja vredni 
voditelji«. Kot je še obljubil, 
si bo po svojih najboljših mo-
čeh prizadeval, da bo storil 
vse, da v Sloveniji »doseže-
mo nepredstavljivo«. 

Prva naloga po prisegi bo 
torej ta, da bo skušal pove-
zati politiko in doseči dogo-
vor strankarskih prvakov, 
da se odrečejo odpiranju 
ideoloških tem in sklenejo 
premirje ter zavezo o nujnih 
reformah. 

IVANA STAMEJČIČ 

ČETRTEK PETEK 

/-.iflLA.' B> B S 
E l 0 D E m B D D 

Danilo Türk, dosedanji 
predsednik RS in poraženec 
na volitvah, se je zahvalil 
volivcem, ki so ga podprli, 
ter hkrati čestital Pahorju za 
zmago. Ob tem je opozoril, 
da je nizka volilna udeležba 
nekaj, kar nas mora skrbeti, 
in dodal, da si želi v bodoče 
višje. V treh tednih, kolikor bo 
še predsednik, bo opravil vse 
naloge, ki so v tem času po-
trebne, nato pa bo ostal deja-
ven državljan. »V politiko sem 
stopil kot državljan, ki mu je 
mar za usodo države. Ostajam 
privržen državi.« 

Gregor Virant, predsednik 
državnega zbora, je Pahorje-
vo zmago ocenil kot zmago 
sredinske, sodelovalne in 

• P _ J 
Borut Pahor - s 26. leti je postal najmlajši član CK ZKS in član njegovega predsedstva, z 49. leti najmlajši 
predsednik države. V politiki je aktiven vse od konca 80. let, večino časa samostojne Slovenije je bil dr-
žavnozborski poslanec. V mandatu 2000-2004 je kot predsednik vodil delo parlamenta, tik pred koncem 
mandata je bila izvoljen za evropskega poslanca, leta 2008, ko je SD, ki ji je predsedoval, zmagala na 
državnozborskih volitvah, je postal predsednik vlade. Njegova vlada je predčasno končala mandat, a na 
predčasnih volitvah lani je bil Pahor znova izvoljen za poslanca SD. 

Slovenija 
dobila četrtega 
predsednika 
Prepričljiva zmaga kljub nizki volilni udeležbi 

konstruktivne politike. »Po-
slanci in poslanke so morda 
dojeli sporočilo protestov in 
shodov, ki sporočajo neko 
splošno nezadovoljstvo s 
politiko in s stanjem pravne 
države in nad tem se mora-
mo vsi politiki zamisliti,« je 
dejal in dodal, da Pahorjeva 
zmaga odpira novo poglav-
je in neko novo upanje v 
Sloveniji. Prepričan je, da 
bo predsednik z moralno 
avtoriteto lahko od vseh po-
litičnih akterjev zahteval, da 
sedejo za mizo in začnejo is-
kati rešitve, se pogovarjati in 
sodelovati. »Njegova zmaga 
bo pripomogla k razelektri-
tvi v državi. Za pomiritev v 
Sloveniji pa so odgovorni vsi 
politiki.« 

Janez Janša, predsednik 
vlade, je ob čestitkah Pahorju 
sicer dejal, da je »prvič, odkar 
so v Sloveniji svobodne volitve, 
šel nanje zato, da glasuje pro-
ti«, ob tem pa izrazil upanje, da 
je Slovenija dobila predsednika 
republike, ki bo bolj povezova-
len, ki bo sposoben inštitucije 
spodbujati k sodelovanju in 
preseganju težav. Ob tem je 
izrekel »zahvalo odhajajočemu 
predsedniku Türku za vse, 
kar je dobrega storil v svo-
jem mandatu« ter opozoril, 
da nizka volilna udeležba ni 
dober znak. Politika jo mora 
vzeti resno in predlagati kora-
ke, ki bodo povrnili zaupanje 
ljudi, je poudaril ter napove-
dal predlog spremembe poli-
tičnega sistema. 

Zaradi blata oziroma mulja, ki ga je prvi novembrski ponedeljek v Mestni park nanosila Savinja, se najbolj 
pritožujejo vozniki, ki parkirajo na tem parkirišču. 

Voda umazala mesto 
Če se doma lotimo čiščenja z vedrom 

vode in s cunjami, je po drugi strani prav 
voda razlog, da so nekateri predeli Celja 
močno umazani. Narasla Savinja, ki se je 
prvi novembrski ponedeljek razlila v Me-
stni park, je za seboj namreč pustila kupe 
blata oziroma mulja, ki ga v Celju še niso 
uspeli odstraniti. 

Zaradi blata se najbolj pritožujejo vozni-
ki, ki parkirajo svoja vozila na parkirišču v 
Mestnem parku, saj morajo zdaj ubirati dalj-
šo pot, da pridejo do mesta v čistih čevljih. 
Takoj po poplavah je podjetje ZPO Celje, ki 

upravljanje s parkirišči in javnimi objekti v 
mestni občini, začelo s čiščenjem parkirišč 
in odvozom mulja, a vsega dela še niso opra-
vili. Kot so nam zagotovili, so včeraj opravili 
ogled in očistili blatne dostope do parkirišč. 
Sicer za čiščenje mesta večinoma skrbijo de-
lavci režijskega obrata, ki enostavno vsega 
dela doslej še niso uspeli postoriti, ker časov-
no sovpada tudi z odvozom odpadlega listja 
in suhih vej z drugih javnih zelenih mestnih 
površin. Zato bo treba še nekaj potrpljenja, 
da bodo vsa območja očiščena. 

IS, foto: GrupA 

PRED MESTNO OBČINO CELJE NA 
TRGU CELJSKIH KNEZOV 
Sreda, 5. december, ob 17.00 

PRAZNIČNO PRIŽIGANJE LUČI S PRIHODOM * 
MIKLAVŽA IN SIMBOLIČNIM OBDAROVANJEM 
OTROK. 
Slavnostno bo letošnjo praznično razsvetljavo 
prižgal župan Mestne občine Celje, 
gospod BOJAN ŠROT. 
Glasbena gosta: Mojca & Kaličopko 

Vstop prost. 

GLAVNI TRG 

Petek, 7. december, ob 20.00 

BREZPLAČNI KONCERTI 
NA PROSTEM: MUFF 

V e č info o prireditvah: T IC Cel je, Krekov trg 3 , tel. : 03 42 8 7 9 3 6 , 
03 4 9 25 0 8 1 , e -pošta: t ic@cel je .s i , www.cele ia. info 

mailto:tic@celje.si
http://www.celeia.info


4 GOSPODARSTVO NOVI TEDNIK 

Država s premijo 
na račun bloka 6 
Pogodba o poroštvu končno podpisana. Je torej konec te-
žav? 

Ko so mnogi namigovali, da bo francoski Alstom, do-
bavitelj glavne tehnološke opreme, res zapustil gradbišče 
za blok 6 v Termoelektrarni Šoštanj, so v petek minister 
za finance Janez Šušteršič, minister za infrastrukturo 
in prostor Zvonko Černač ter direktor Teša Simon Tot 
končno podpisali poroštveno pogodbo za najem 440 mi-
lijonov evrov posojila pri Evropski investicijski banki za 
gradnjo bloka 6. 

S tem je končano še eno 
poglavje v pestrem doga-
janju glede gradnje bloka. 
Pogodba ureja razmerja med 
ministrstvoma in Tešem v 
zvezi z izvedbo projekta ozi-
roma zahtevami, ki jih mora 
skladno z določbami zakona 
o poroštvu za gradnjo Teša 6 
izpolniti šoštanjska termoe-
lektrarna kot investitor pro-
jekta. S podpisom pogodbe 
Teš zagotavlja, da bo skupna 
investicijska vrednost pro-
jekta nižja od končne vre-
dnosti projekta, določene v 
noveliranem investicijskem 
programu (NIP) 4 in 5, ter da 
bo projekt dokončan v skladu 
s terminskim načrtom gra-
dnje, in sicer najkasneje do 
15. februarja 2016, ko mora 
biti pridobljeno uporabno 
dovoljenje. 

Hkrati se Teš zavezuje, da 
proizvodnja ogljikovega dio-
ksida v obstoječih blokih in v 
šestem bloku ne bo presegla 
vrednosti za posamezna leta, 
določena v NIP 5. Pogodba do-
loča tudi, da mora biti maksi-
malna cena dobave premoga 
taka, kot je določena v NIP 
5, ter minimalno donosnost 
projekta. Pogodba o urejanju 
razmerij vsebuje tudi ukrepe 
v primeru kršitev pogodbenih 
obveznosti, kjer je med dru-
gim predviden tudi odstop 
uprave Teša brez pravice do 
odpravnine. 

Menici državi 
Teš je poroku, torej državi, 

dolžan za zavarovanje izpol-
nitve svojih obveznosti pre-
dložiti pet podpisanih bianco 
menic, skupaj z nepreklicno 

Nas ne. Se več, redna 
odplačila nagradimo 
do 4-krat letno. 
V UniCredit Bank v a m ne n u d i m o le u g o d n i h 

po t ro šn i š k i h kreditov s hitro odobritvijo, t e m v e č 

v a s lahko tudi do 4-krat letno n a g r a d i m o . 

Ob r e d n e m odp l ačevan ju kredita v a m n a m r e č 

zn i žu j emo ob re s t no mero*. Za z i m s k e n a k u p e 

in poč i tn ice v a m n u d i m o tudi p lač i lno -k red i tno 

kartico V I SA z b r e zp l a čn im zava rovan jem. 

Več na www.unicreditbank.si/kredit-zvestobe 

Dobrodošli v 

& UniCredit Bank 

Poroštveno pogodbo bo zdaj obrav-
navala še vlada, nato bosta sledila 
postopek z Evropsko investicijsko 
banko (EIB) ter ratifikacija v držav-
nem zboru. 

izjavo Teša za njihovo izpol-
nitev (menično izjavo). Za po-
roštvo bo Teš poroku plačeval 
premijo, primerljivo premijam 
na finančnih trgih, kar tudi 
predvideva pogodba o pogojih 
zavarovanja poroštva. 

Spomnimo, da so se v Tešu 
srečevali s precejšnjimi teža-
vami, ker pogodba, potem ko 
je državni zbor poleti potrdil 
poroštvo, tako dolgo ni bila 
podpisana. Kar nekajkrat 
smo slišali, da bo Alstom 
zapustil gradbišče, minuli 
teden pa je tudi Gospodar-
ska zbornica Slovenije pre-
cej glasno opozorila, da se s 
težavami, ker Teš ni plačeval 
izvajalcem, srečujejo tudi 
slovenska podjetja. Alstomu 
je Teš dolgoval 154 milijonov 
evrov, domačim izvajalcem 
pa 5,6 milijona evrov. Alstom 
je število delavcev na gradbi-
šču prepolovil, zaradi česar 
so se dela precej upočasnila, 
dodatne stroške pa so v Tešu 
ocenili na približno 30 mili-
jonov evrov. 

URŠKA SELIŠNIK 
Foto: SHERPA 

Bo šlo zdaj brez zapletov? 

Unior se spopada s 
težavami 
Sprejeli so varovalne ukrepe, vizijo imajo 

Zreški Unior je v prvih devetih mesecih, 
vsaj tako kaže nerevidirano poročilo, po-
sloval z minusom. Sicer je ustvaril skoraj 
116 milijonov evrov prihodkov, kar je več 
kot lani, hkrati pa ob tem zabeležil skoraj 
800 tisoč evrov minusa. 

Še lani so v podjetju v primerljivem obdo-
bju beležili več kot poldrugi milijon evrov 
plusa. Med razlogi za slabšo sliko navajajo 
upočasnjevanje svetovne gospodarske rasti, 
nizko domače povpraševanje, slabe razmere 
v gradbeništvu ter slabšanje razmer na trgu 
dela. V Uniorju, ki je sicer del Skupine Unior, 
je več kot 2 tisoč zaposlenih. Med pomemb-
nejšimi dogodki v prvih devetih mesecih 
navajajo nakup madžarske družbe Energo-
metall Kft za prodajo ročnega orodja. Seveda 
izpostavljajo odprtje hotela Atrij v Zrečah, 
skoraj polovični delež v družbi Starkom pa 
so prodali nemškemu partnerju Daimler AG. 
V Uniorju so aprila pri Sid banki najeli 16,8 
milijona evrov posojila za financiranje ra-
zvojnih projektov. Letos so počrpali več kot 
deset, prihodnje leto bodo 4,5, v letu 2014 
pa 2 milijona evrov. Seveda je med najbolj 
odmevnimi dogodki odpoklic predsednika 
uprave Gorazda Korošca oziroma spremem-
ba v upravi družbe, ko je nadzorni svet za 
novega predsednika imenoval Darka Hra-
stnika. 

Zaradi novih izzivov so v Uniorju v ospred-
je postavili varovanje denarnega toka in 
zagotavljanje stalne plačilne sposobnosti 
podjetja s poudarkom na rednem izpolnje-
vanju obveznosti do zaposlenih, poslovnih 
partnerjev in bank. Seveda so uvedli tudi 
varčevalne ukrepe, trudijo se obdržati kar 
najvišjo raven prihodkov od prodaje. Poleg 
tega so sprejeli tudi ukrepe za prilagoditev na 
spremenjeno tržno okolje, pri čemer jim kot 
finančni svetovalec pomaga družba Pricewa-
terhouseCoopers. »Končni cilj naših aktivno-
sti bodo doseganje vzdržne kapitalske struk-
ture, optimalne korporativne organizacije 
družbe in izboljšanje poslovne uspešnosti 
s poudarkom na dobičkonosnosti in denar-
nem toku,« načrtujejo v Unorju, kjer so si za 
leto 2014 zastavili zelo ambiciozne cilje. 

Radi bi postali napredno mednarodno 
podjetje v kovinskopredelovalni in turistični 
dejavnosti. Z lastnim inovativnim procesom 
v sodelovanju s kupci, z dobavitelji, s soro-
dnimi podjetji in z raziskovalnimi organi-
zacijami bodo razvijali, proizvajali in tržili 
rešitve z vse višjo dodano vrednostjo. Bruto 
dodana vrednost na zaposlenega naj bi zna-
šala 34 tisoč evrov in bo vsaj na slovenskem 
povprečju industrijskih podjetij, prodali pa 
naj bi za 183 milijonov evrov. 

US 

http://www.unicreditbank.si/kredit-zvestobe
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Pitna voda 
kot breme za 
proračune 

VELENJE - Župan Bojan Kontič je v imenu 
županov treh občin z direktorjem Esotecha 
Markom Škobernetom podpisal pogodbo 
za gradnjo čistilnih naprav, ki jih bodo v 
Šaleški dolini zgradili v sklopu projekta Ce-
lovita oskrba s pitno vodo v Šaleški dolini. 

Velenjsko podjetje Esotech je bilo za izva-
jalca izbrano kot najugodnejši in tudi edini 
ponudnik na javnem razpisu. Vrednost del 
je ocenjena na 18 milijonov evrov. V okviru 
projekta bodo zgradili tri vodarne, in sicer 
Grmov vrh, Čujež in Mazej. Čistilne naprave 
bodo prečistile vso pitno vodo z ustreznim 
sistemom ultrafiltracije, ki velja za enega naj-
bolj sodobnih načinov čiščenja pitne vode 
v Evropi in dosega izredno dobre učinke, 
saj odstrani parazite, mikroorganizme in 
viruse. 

Kot je ob podpisu poudaril župan Kontič, je 
cena oziroma cela naložba precej obremenila 
proračune vseh treh šaleških občin - Velenje, 
Šoštanj in Šmartno ob Paki - ki sodelujejo 
v tem projektu. Pojasnil je, da so načrtovali 
gradnjo čistilnih naprav po zaporedju, a ker 
nimajo dovolj časa, jih bodo gradili vzpo-
redno. Po besedah direktorja Škoberneta je 
omenjeni projekt eden največjih projektov 
Esotecha v zadnjih letih. 

Operacijo celovite oskrbe s pitno vodo, 
kot se uradno reče, delno financira Evrop-
ska unija. V n jenem okviru je predvidena 

tudi gradnja 43,5 kilometra magistralnega 
in primarnega vodovodnega omrežja, vre-
dnost del pa presega 15 milijonov evrov. Ker 
so na izbor izvajalca del prispele štiri pritož-
be, bodo razpis za ta dela kmalu ponovili. 
Projekt daljinskega nadzora s hidravlično 
analizo ter zasnovo za daljinsko odčitavanje 
števcev po začetnih težavah - spomnimo, 
da župan Kontič prvič ni podpisal pogodbe, 
ker ni imel vseh ustreznih pojasnil - izvajajo 
normalno. 

Širši cilj projekta Celovita oskrba s pi-
tno vodo v Šaleški dolini je zagotavljanje 
varne, zanesljive in trajnostne oskrbe s 
pitno vodo za približno 45 tisoč prebival-
cev Šaleške doline. Poleg tega bodo bodo 
na vodovodno omrežje priklopili skoraj 2 
tisoč ljudi, za približno 5 odstotkov zmanj-
šali vodne izgube, zmanjšali število pre-
bivalcev, ki nimajo ustrezne pitne vode, 
ter povezali tri obstoječe sisteme oskrbe 
z vodo v en sam integrirani sistem, ki bo 
učinkovitejši in cenejši tako glede delova-
nja kot tudi vzdrževanja. 

Celoten projekt, ki bo Šaleški dolini zago-
tovil ustrezno pitno vodo, vrednotijo na 41 
milijonov evrov. 

US 

Zdaj v 
ospredju zlasti 
svetovanje 
CELJE - Javni zavod Socio bo desetletnico 
obeležil z dobrodelnim koncertom v začet-
ku januarja, že minuli teden pa je pripravil 
predstavitev svojih programov v enem od 
mestnih nakupovalnih središč. 

Kot pravi direktorica zavoda Socio Suzi 
Kvas, so tako želeli svoje socialnovarstve-
ne programe predstaviti čim širšemu krogu 
ljudi. Javni zavod Socio je začel delovati 1. 
januarja 2003, potem ko so v mestni obči-
ni ugotovili, da je v Celju že aktivnih več 
socialnovarstvenih programov, ki nimajo 
urejenega okvirja delovanja in financiranja. 
Tako so pod okrilje zavoda najprej prenesli 
materinski dom in zavetišče za brezdomce, 
potem so potrebe narekovale, da skupaj z 
ministrstvoma za zdravje in delo, družino 
ter socialne zavede oživijo projekt terenskega 
dela z odvisniki. Leta 2005 so v Celju odprli 
še varno sobo za zaslišanja otrok, v želji, da 
bi ta minila čim manj travmatično za otroke. 
Takrat so v zavodu začeli intenzivno prido-
bivati evropsko financirane projekte in ob 
tem, ko so sami izvajali tri, so bili z analizo 
razmer pri nas vključeni še v nekatere druge 
mednarodne projekte. 

Tfcesm 

Naučiti se odrekati 
Kot ugotavljajo v zavodu, je bila socialna sli-

ka pred desetletjem drugačna kot danes. Zdaj 
razmerje terjajo neposredno pomoč tistim 
družinam, ki praktično nimajo nič več. Ker 
ostajajo ljudje brez zaposlitve in denarja, se 
povečuje število tistih, ki iščejo izhod v alko-
holu, narašča nasilje v družini. »Zato se zelo 
veliko posvečamo svetovalnemu delu,« pravi 
Suzi Kvas in dodaja, da skušajo s predavanji 
in svetovanji glede finančnega opismenjeva-
nja v Regijskem centru medgeneracijskega 
sodelovanja Celje ljudi naučiti, kako preži-
veti z denarjem, ki ga imajo na voljo. »Hudo 
je, ker so se razmere pri večini zaostrile na 
hitro. Tako se je zdaj treba naučiti, da se reci-
mo lahko odrečemo telefonu ali avtomobilu, 
denarja za plačilo položnic, šolske prehrane 
otroku ter nakup živil pa ne sme zmanjkati.« 
Ob tem Suzi Kvas še opozarja, da je v zadnjem 
mesecu kljub temu, da je sicer tovrstna pomoč 
organizirana v drugih dobrodelnih organiza-
cijah, kot sta Karitas in Rdeči križ, v zavod 
prišlo veliko ljudi po povsem osnovne potreb-
ščine, kot so hrana in oblačila. 

IS 

VSAKO SOBOTO ob 1Z.1G 

Žene jo bog 
Jesis Slatinčanka Tanja Fric izziv našla v 

oblikovanju in trženju 

Mlada podjetnica pravi, 
da je že od nekaj vedela, 
da žel i biti pri svojem 
delu samostojna in sama 
svoja šefica. Svet podje-
tništva je sicer, že preden 
je odprla lastno podjetje, 
spoznavala v podjetju 
svojega življenjskega 
partnerja. 

Pred skoraj tremi leti je v eni od pisarn 
podjetniškega inkubatorja v Rogaški Sla-
tini zaživelo podjetje Jesis. Ime, kot pravi 
njegova ustanoviteljica domačinka Tanja 
Fric, ni naključje. Tako kot slovanski bog 
Jesis tudi sama namreč stremi po uspehu 
in napredku. Oboje dosega s pestro pale-
to storitev, ki jih omogočata računalniška 
tehnologija in svetovni splet. 

Tanja Fric izdeluje spletne strani in strani 
na družabnih omrežjih, pri čemer poskrbi 
tudi za celovito grafično oblikovanje. Diplo-
mirana ekonomistka pravi, da jo je že od 
nekdaj zanimalo trženje, neprestano pa jo 
je gnala tudi želja po grafičnem oblikovanju. 
Tako se je udeleževala številnih tečajev, kjer 
je pridobila znanje, ki ga združuje s svojo 
inovativnostjo. Prepričana je, da je združitev 
grafičnega oblikovanja in trženja zmagoval-
na kombinacija. Pravi, da na tržišču opaža 
veliko odlično oblikovanega promocijskega 
materiala, ki pa ne doseže svojega pravega 
cilja, torej prodaje izdelka ali storitve. »Gra-
divo ne sme biti samo na primer lep letak, 
temveč mora biti lep in učinkovit letak,« po-
udarja. Podobno je s spletnimi stranmi, pri 
postavitvi in oblikovanju katerih Tanja upo-
števa predvsem dve načeli. Prvo je, da mora 
postaviti stran tako, da bo izdelek oziroma 
storitev tudi prodajala. To pomeni, da mora 
biti stran čim bolj pregledna in enostavna za 
uporabnika, ki mora na njej v treh sekundah 
najti tisto, kar išče. Drugo načelo pa je, da se 
v spletnih iskalnikih stran postavi čim višje, 
kar pomeni, da jo lahko enostavno in hitro 
najdemo. 

Tanja Fric prvo leto delovanja podjetja skoraj ni 

imela prostega časa, danes, kot pravi, službo zna 

»odklopiti«, kljub temu pa se zaveda, da si enole-

tnega brezskrbnega porodniškega dopusta ne bo 

mogla privoščiti. 

Podjetje Jesis domuje v slatinskem podje-
tniškem inkubatorju. Tanja Fric pravi, da ji 
je nizka najemnina za pisarno zelo olajšala 
zagon podjetja, saj so ob začetku poslovanja 
stroški veliki, prihodki pa ne prav bajni. Ko 
podjetje raste in pridobiva prepoznavnost, 
se izboljšuje tudi stanje na računu in tako 
se Tanja ne boji, da čez dve leti, ko bo tre-
ba zapustiti inkubator, ne bi našla novega, 
primernega prostora za poslovanje. 

Ta zelo zahteven del posla, kot pravi, prepušča 
predvsem svojim zunanjim sodelavcem, saj 
je sama zelo zaposlena z oblikovanjem, pri 
čemer priznava, da kakovostnih tržnikov ni 
prav enostavno najti. Zaposlitev v podjetju v 
prvih treh letih, kot pravi, še ni bila mogoča, 
načrtuje pa, da bo prihodnje leto lahko zapo-
slila eno osebo. 

Največ podjetij, s katerimi posluje Tanja Fric, 
je iz Rogaške Slatine in okolice, med njimi so 
tako velika in manjša podjetja kot tudi javne 
ustanove. Lovke Jesisa pa sežejo tudi širše po 
državi. Tako Tanja Fric med drugim oblikuje 
zemljevide in brošure za slovensko Istro in 
Ljubljano. 

spletnih strani. »Imamo kup študentov in 
celo dijakov, ki se imajo za strokovnjake na 
tem področju. Ponudijo cene, ki so za do 80 
odstotkov nižje od naših in tako nam odži-
rajo posel, saj vemo, da je sploh v teh časih 
cena glavni dejavnik za naročnika,« pravi 
podjetnica. Pri tem dodaja, da s tem ne bi 
bilo nič narobe, če bi posel opravili tako, kot 
je treba, tako pa večina izdela sicer zanimivo, 
a povsem neučinkovito spletno stran, ki jo je 
za nameček skoraj nemogoče najti v spletnih 
brskalnikih. 

ANJA DEUČMAN, foto: SHERPA 

Dobrega tržnika je težko najti 
Seveda mora Tanja Fric promovirati tudi 

svoje podjetje in iskati naročnike. Kot pravi, 
jih pridobiva predvsem z neposrednim oglaše-
vanjem, ki se je pri poslovanju s podjetji in ne s 
fizičnimi osebami zaenkrat izkazalo za najbolj 
učinkovito. »Najbolje je podjetje poklicati, se 
predstaviti in povedati, kaj ponujaš,« razlaga. 

Največja težava nelojalna 
konkurenca 
Z večjimi težavami se Tanja Fric pri po-

slovanju ne srečuje. Pravi tudi, da so nje-
ne stranke zaenkrat večinoma na srečo še 
dobri plačniki. Med neprijetnostmi pa iz-
postavlja nelojalno konkurenco, predvsem 
pri grafičnem oblikovanju in postavljanju 

Vse pomembnejša dejavnost podjetja Je-
sis je tudi ustvarjanje Facebook profilov za 
podjetja ter pridobivanje obiskovalcev s po-
močjo aplikacij in nagradnih iger. Tanja Fric 
pripravlja tudi predavanja, na katerih pod-
jetjem predstavlja prednosti oglaševanja in 
trženja preko tega družabnega omrežja, ki 
temelji na dvostranski komunikaciji. Kako 
pomemben je dandanes Facebook, dokaže 
s primerom: »Organizirala sem plačljivo iz-
obraževanje in sto vabil poslala po klasični 
pošti. Porabila sem veliko časa in kar nekaj 
denarja za tisk vabil, kuverte in poštnino. 
Prejela sem eno prijavo. Poslala sem tudi 
okoli 300 vabil po elektronski pošti, a ni-
sem prejela niti ene prijave. Ustvarila sem 
še dogodek na Facebooku, kar mi je vzelo 
vsega pet minut časa. Dosegel je okoli 400 
oseb, ki so >oboževalci< mojega podjetja, in 
prejela pet prijav.« 
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Nič več 
razpršene 
gradnje 
Gradnja na zelo poplavno ogroženem območju ne bo več 
možna 

ŽALEC - Občina je v Domu II. slovenske-
ga tabora občanom predstavila dopolnjen 
osnutek občinskega prostorskega načrta 
(OPN) in okoljsko poročilo z dodatkom 
za varovana območja. Nov OPN, izdelalo 
ga je celjsko podjetje RC planiranje, bo 
nadomestil starega, sprejetega sredi 80. 
let prejšnjega stoletja, žalski svetniki pa 
naj bi ga sprejeli v prvi polovici priho-
dnjega leta. 

Nov OPN Občine Žalec temelji na zao-
kroževanju naselij, kar pomeni, da prepre-
čuje nastajanje nove razpršene gradnje. Iz 
kmetijskih zemljišč v stavbna spreminja 
159 hektarjev zemljišč. Slednje je bilo po 
besedah direktorice občinske uprave Ob-
čine Žalec Tanje Razboršek Rehar težko 
uskladiti s kmetijskim ministrstvom, ki si 
namreč prizadeva za čim večjo samooskrbo 
Slovenije in zato tudi za čim manjše spremi-
njanje kmetijskih zemljišč v stavbna: »OPN 
omogoča tako stanovanjsko kot zaokroženo 
gradnjo v obrtnih conah. Ko bo sprejet, bo 
dovolj prostora za vse tiste, ki želijo v ob-
čini zgraditi poslovno gospodarske objek-
te oziroma si zgraditi dom.« Direktorica 
še dodaja, da so prostorski načrt uskladili 
tudi z načrti poplavne varnosti v občini. V 
srednjem in visokem režimu poplavne ne-
varnosti gradnja ne bo več mogoča. 

Pobud za spremembo namembnosti ze-
mljišč je bilo podanih malo manj kot 600, 
upoštevali so jih približno 35 odstotkov. 
Sicer vodja projekta pri RC planiranje Ce-
lje Aleksandra Geršak Podbreznik kot 
poudarke prostorskega načrta izpostavlja: 
»Za vsa tri vodilna naselja v občini smo iz-

delali urbanistične načrte, ki opredeljujejo 
podrobnejšo rabo. Opredeljujejo rabo sta-
novanjskih površin, in sicer ali gre za eno-
družinsko ali večstanovanjsko gradnjo. Prav 
tako je opredeljeno, kje točno so umeščene 
javne površine - parki, trgi in poslovne de-
javnosti.« 

Do zdaj le kozmetične 
pripombe 
Javna razgrnitev prostorskega reda se je 

začela 20. novembra in bo trajala do 20. 
decembra. V tem času so vsi dokumenti na 
voljo občanom na Občini Žalec v prosto-
rih urada za prostor in gospodarstvo. Ob-
čani si jih lahko ogledajo tudi v prostorih 
Mestne skupnosti Žalec, v vseh krajevnih 
skupnostih in na občinski spletni strani 
ter podajo pripombe. »Do zdaj so občani 
podali le manjše pripombe, povezane z na-
membnostjo njihovih zemljišč. Postavljajo 
vprašanja, zakaj njihova kmetijska zemlji-
šča niso prekategorizirana v stavbna. Vsa 
manjša zemljišča, kjer bi si ljudje želeli 
graditi, odpirajo novo razpršeno gradnjo, 
ki je ne podpirata ne država ne občina. 
Tovrstna gradnja prinaša ogromne stroške 
komunalne infrastrukture, na kar ponava-
di v trenutku načrtovanja ne pomislimo,« 
še pojasnjuje direktorica občinske uprave. 
Sicer pa bo gradbeno dovoljenje na osnovi 
novega OPN možno pridobiti za vsa tista ze-
mljišča, za katera niso predvideni občinski 
podrobni prostorski načrti, predvideni pa so 
na območju Ponikvanskega krasa, v okolici 
ribnika Vrbje in nekaterih obrtnih conah. 

ŠPELA OŽIR 

Peticija prebivalcev štirih vasi na obrobju mesta Slovenske Konjice, 

kjer si zaslužijo bolj urejeno glavno cesto. Bo zanjo dovolj denarja? 

S peticijo do 
boljše ceste 
SLOVENSKE KONJICE - »Razmere so nemogoče, šoloob-
vezni otroci so zelo ogroženi, saj je ta cesta tudi šolska 
pot,« piše med drugim v peticiji občanov Zgornje Prista-
ve, Polen, dela Spodnjih Prelog in Prelog. Pritožujejo se 
zaradi slabo urejene ceste iz mesta Slovenske Konjice, od 
mestnega krožišča do njihovih vasi. Občina pripravlja za 
prihodnje leto delno rešitev. 

Občani teh vasi želijo širšo 
cesto, pločnik ter postavitev 
prometne signalizacije. Nji-
hova cesta je bila asfaltirana 
pred približno štirimi de-

setletji, ko naj bi imeli tam 
vsega tri avtomobile, danes 
jih imajo okoli tristo, na tem 
območju je prav tako precej 
tovornega prometa. V teh va-

seh naj bi danes živelo več 
kot sto družin s 55 šoloob-
veznimi otroki, poleg njih so 
prometno posebej ogroženi 
še starejši občani in kolesar-
ji. Občani so se zato novem-
bra odločili za podpisovanje 
peticije, s katero zahtevajo 
boljše urejeno cesto že do 
prihodnjega šolskega leta. 

Občina Slovenske Konji-
ce gradi trenutno pločnik 
ob regionalni cesti Loče-
Mlače, kjer država zanj ni 
poskrbela, čeprav bi mora-
la. Cesti pri Ločah so dali 
prednost, saj je znaša tam 
gostota prometa kar 4600 
vozil na dan, kar je bistve-
no več kot na območju šti-
rih vasi, kjer so novembra 
podpisovali peticijo. 

Predstavniki občanov, ki 
so podpisovali peticijo, so se 
z županom Miranom Gorin-
škom že sestali. Ta omenja, 
da je na območju celotne 
občine trenutno za dva in 
pol milijona evrov največjih 
potreb, ki jih zaenkrat ne 
morejo izpolniti, pri čemer 
obnova konjiškega vrtca niti 
ni upoštevana. Predstavni-
kom podpisnikov peticije 
odgovarja, da je bil že pred 
njenim podpisovanjem pri-
pravljen idejni projekt za 
gradnjo pločnika in javne 
razsvetljave. Na razdalji od 
krožišča bi za oboje poskr-
beli v dveh delih, najprej do 
mostu ter nato še do Vinter-
ja, to je do tja, kjer vozijo to-
vornjaki domačega gradbe-
nega podjetja. »Želimo, da bi 
v prihodnjem letu zagotovili 
večjo prometno varnost vsaj 
v tem delu. Za nadaljevanje 
je treba pripraviti projektno 
dokumentacijo, nato bomo 
videli, koliko zemljišč potre-
bujemo,« odgovarja župan, 
ki napoveduje izvajanje po 
etapah. 

BRANE JERANKO 

Zdrava hrana iz 
Slovenije 

Evropska poslanka Zofija Mazej Kukovič 

Pred nedavnim je evropska poslanka Zofija Mazej 
Kukovič v Centru Evropa v Ljubljani gostila okroglo 
mizo z naslovom Zdravo okolje za ljudi - hrana za 
zdravje in zdravljenje. 

Gre za projekt naše evropske poslanke, s katerim želi 
vzpodbuditi tako pridelavo kot uporabo zdrave, v Slo-
veniji pridelane hrane. V Sloveniji pridelana hrana je 
izjemne kakovosti, kljub temu pa uvažamo za kar mi-
lijardo evrov hrane iz tujine. Zakaj ne pridelujemo več 
česna, stročnic in ostalih zdravih kultur, je k razmisleku 
povabila prisotne Mazej Kukovičeva. Poudarila je, da je 
predvsem v kriznih časih in pri visoki brezposelnosti 
izjemnega pomena, da z novimi inovativnimi pristopi 
prepoznamo nove podjetniške priložnosti, teh pa je 
veliko tudi na podeželju in v pridelavi zdrave hrane. 
Omizja se je med drugimi udeležila tudi mag. Marija 
Seljak, dr. med., z Inštituta za varovanje zdravja, ki je 
poudarila pomembnost pravilnega prehranjevanja vse 
življenje. Starejši namreč prenašajo svoje navade na 
mladostnike. 

Raziskave kažejo, da kar 40 odstotkov mladostnikov 
zaužije sadje enkrat dnevno, zelenjavo pa le 20 odstot-
kov. Projekti, ki vzpodbujajo dostopnost lokalno pri-
delane hrane, so zato več kot dobrodošli, je sporočilo 
omenjene okrogle mize. Slovenija je dežela zdravega 
okolja in to moramo prepoznati kot našo prednost, je 
ob koncu še poudarila Mazej Kukovičeva. 

Ljubno v Ljubljani 
LJUBNO OB SAVINJI - Od sobote se Ljubno za mesec 

prestavlja v ljubljanski BTC City, saj se je začel sklop 
prireditev, imenovanih Ljubno v Ljubljani. 

BTC City so osvetlile praznične lučke, med katerimi je za-
žarela simbolična 110-metrska skakalnica. Ta se po velikosti 
kosa s skakalnico na Ljubnem ob Savinji, kjer bosta februarja 
2013 tekmi FIS Svetovnega pokala v smučarskih skokih za 
ženske. Skakalnico je BTC postavil v znak podpore »vražjim 
dekletom« iz slovenske ženske smučarske reprezentance, 
skakalnici in tudi Občini Ljubno. V okviru projekta se bodo 
v Ljubljani predstavljala tudi druga društva in organizacije 
iz Zgornje Savinjske doline. 

US 

tednik 



NOVI TEDNIK IZ NAŠIH KRAJEV 7 

Straničani kamnoloma nočejo 
Kamnolom, ki je začasno zaprt, januarja spet naprodaj - KS in občina za trajno zaprtje 

ZREČE - Kamnolom na Stranicah, ki že dolga leta raz-
burja tamkajšnje krajane, naj bi bil na novi javni dražbi 
naprodaj v prvi polovici januarja. Stečajni upravitelj 
Damjan Belič je dal celjskemu okrožnemu sodišču pre-
dlog za izdajo sklepa o prodaji v začetku novembra in 
na njegovo odločitev tako trenutno še čaka. 

To bo druga javna draž- iz kamnoloma kljub krizi v 
ba za prodajo kamnoloma 
na Stranicah, prva je bila 
namreč razveljavljena. Za 
nakup kamnoloma je naj-
prej uveljavljala predkupno 
pravico občina, ki kupopro-
dajne pogodbe nato ni pod-
pisala, zato stečajni upravi-
telj Belič napoveduje tožbo 
zaradi sklenitve pogodbe. 
Na javni dražbi, ki je bila 25. 
oktobra, ni bilo za kamno-
lom nobenega kupca. 

Kamnolom na Stranicah, 
ki mu krajani odločno na-
sprotujejo, je vzbudil tudi 
pozornost rudarskega in-
špektorja. Ta je v začetku 
oktobra pridobivanje peska 
prepovedal ter zapovedal 
različne ukrepe, med dru-
gim revizijo rudarskega 
načrta, za katerega pravi 
stečajni upravitelj, da je 
že v izdelavi. Po odločbi 
rudarskega inšpektorja je 
kamnolom zaprt, najemnik 
podjetje Nivo beton se je 
takrat s Stranic poslovilo. 
Stečajni upravitelj ocenjuje, 
da je zanimanje za surovino 

gradbeništvu precejšnje, 
saj novih kamnolomov za-
radi nasprotovanja lokalnih 
skupnosti ne odpirajo več. 
Prav tako omenja, da bi na 
Stranicah lahko nadaljevali 
izkoriščanje kamnoloma še 
letos. »Ponovno poslovanje 
v kamnolomu Stranice na-
črtujem v decembru,« piše 
v Beličevem mesečnem po-
ročilu za nadaljevanje poslo-
vanja stečajnega dolžnika, 
ki ga je v sredini novembra 
poslal okrožnemu sodišču. 

Za zaprtje 
kamnoloma 
Za razliko od stečajnega 

upravitelja, ki želi kamno-
lom prodati, imata Občina 
Zreče ter Krajevna skupnost 
Stranice eno samo željo. 
Njun interes je, da bi ka-
mnolom nehaj obratovati ter 
bi območje sanirali. Zaradi 
tega sta se Občina Zreče in 
KS Stranice znašli med ste-
čajnimi upniki Ingrad Gra-
mata, saj sta oddali zahtevek 
v višini več kot tri milijone 

Kamnolom na Stranicah, ki bo kmalu naprodaj, od blizu. Straničani si želijo zaprtje in nato sanacijo območja kamnoloma. 

evrov, ki bi služili za obno-
vitev območja kamnoloma. 
Stečajni upravitelj je n jun 
zahtevek zavrnil. 

Koncesijska pogodba o izkoriščanju kamnoloma med občino, državo ter celjskim 
Ingradom Gramatom, ki je kot lastnik kamnoloma v stečaju, je bila sklenjena za ob-
dobje vse do leta 2021. Ta pravica naj bi prešla na novega lastnika. 

Za zaprtje kamnoloma na 
Stranicah, ki je blizu središča 
kraja, si najbolj prizadevajo 
krajani Stranic. Najbolj jih 
seveda moti prah. »Kamno-
lom predstavlja velik pro-
blem za krajevno skupnost, 
občino ter nasploh za oko-
lje,« se pritožuje predsednik 
KS Stranice Emilijan Fijavž. 

Predsednik KS omenja, da 
naj bi Ingrad Gramat pre-
segel vse meje izkoriščanja 
kamnoloma, ki razburja kra-
jane že tri desetletja in pol. 
Toliko razburja, da je prišlo 
pred enim desetletjem celo 
do protestnega zaprtja do-
voza do kamnoloma. Med 
vsem drugim, kar poleg pra-

hu vznemirja kmetovalce in 
druge krajane, naj bi bila 
še nepravilno miniranje ter 
težave z meteornimi voda-
mi med hujšimi nalivi. Bo 
krajevni skupnosti in občini 
uspelo doseči trajno zaprtje 
kamnoloma? 

BRANE JERANKO 
Foto: GrupA 
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Konjičani naj bi se 
veliko vlagali 
SLOVENSKE KONJICE - V občinskem sve-
tu so začeli s sprejemanjem proračuna 
za leto 2013, ki ostaja izrazito naložbeno 
naravnan. 

Po opravljeni prvi obravnavi naj bi sku-
pni prihodki in odhodki, ki znašajo 16 mi-
lijonov evrov, ostali podobni letošnjim. Za 
različne naložbe namenjajo v prihodnjem 
letu 54 odstotkov proračuna, zanje se ob-
čina namerava zadolžiti za pol milijona 
evrov. Za blizu deset milijonov evrov vre-

Pocenitev tudi za občane 
ROGAŠKA SLATINA - Z novim letom se bo 
pocenil program pomoč družini na domu, 
ki ga v občini izvaja Pegazov dom. Poceni-
tev bodo občutili tako uporabniki pomoči 
kot občina. 

Cena efektivne ure pomoči na domu bo 
od prvega januarja nižja za dobrih šest od-
stotkov in bo namesto 17,07 evra znašala 
16,02 evra. Pocenitev je posledica uveljavi-
tve Zakona o uravnoteženju javnih financ, 
ki je prinesel nižje plače in s tem nižje stro-
ške dela. Kot je znano, uporabniki sami 
plačajo le del efektivne ure pomoči, saj 
zakonodaja določa, da morajo vsaj polo-
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Veleposlanik v šoli 

dno osrednjo čistilno napravo bodo pri-
hodnje leto namenili 4,3 milijona, za do-
končanje projekta triletne celovite obnove 
Starega trga, ki vključuje še nekatera dela v 
bližnjem športnem parku imajo na razpo-
lago blizu pol milijona, blizu milijon pa naj 
bi namenili še za začetek obnove mestnega 
dvorca Trebnik. Odločitev o morebitnem 
sofinanciranju obnove dvorca z evropskim 
denarjem pričakujejo v teh dneh. 

BJ 

CELJE - III. OŠ Celje že dobro leto sodeluje 
z veleposlaništvom sosednje Avstrije v naši 
državi. V petek je šolo obiskal avstrijski ve-
leposlanik v Sloveniji, njegova ekscelenca 
dr. Clemens Koja. Želel je videti in izvedeti, 
kako deluje šola, zlasti pa ga je zanimal pouk 
nemščine, saj je III. OŠ vključena v projekt 
učenja drugega tujega jezika, za katerega so 
v šoli izbrali nemščino. 

Šola je sicer že pred časom na avstrijskem ve-
leposlaništvu predstavila projekt Evropska vas, 
v okviru katerega so na majski zaključni prire-
ditvi učenci III. OŠ predstavljali prav Avstrijo. 
Z veleposlaništvom si tudi ves čas izmenjujejo 

različna gradiva. Avstrijskega veleposlanika dr. 
Clemensa Kojo, ki je svoje delo v Sloveniji začel 
opravljati avgusta, je sprejel tudi celjski župan 
Bojan Šrot. Gostu in njegovi soprogi Martini je 
predstavil Celje in njegovo zgodovino. Pogovar-
jala sta se o možnostih, da bi avstrijska podje-
tja vlagala v celjska, pri čemer je veleposlanik 
povedal, da zanimanje sicer obstaja, vendar je 
Slovenija za velika podjetja premajhen trg. Izpo-
stavil je še nefleksibilno slovensko zakonodajo. 
Dr. Koja je pozdravil tudi delovanje nemškega 
kulturnega društva v mestu in se zanimal za 
kulturno dogajanje v Celju. 

IS 

vico stroška kriti občine. Občina Rogaška 
Slatina bo iz svojega proračuna še naprej 
subvencionirala 64 odstotkov cene. Doslej 
je tako za posamezno uro pomoči prispe-
vala 10,93 evra, po novem bo 10,26 evra. 
Pocenitev bodo občutili tudi uporabniki, 
ki bodo za uro pomoči na domu po novem 
letu namesto sedanjih 6,14 evra plačali 5,76 
evra. Ura pomoči na domu je ob nedeljah 
in praznikih nekoliko višja in bo za upo-
rabnike od januarja znašala 8,06 evra ob 
nedeljah ter 8,64 evra ob praznikih, ki so 
dela prosti dnevi. 

AD 

* * ^ * * , *** * 
P A P T o a * * ^ 

— decembrsko druženje z umetniki 
in prodajna razstava v Likovnem salonu Celje 

od 3. do 5 . 1 2 . 2 0 1 2 od 12.00 do 20.00 

3. 1 2 . , 1 2 . 0 0 do 21 .00 * * 
predstavitev umetnikov in umetniških del, otvoritev 
prodajne razstave, druženje ob čaju in kuhanem vinu 
ob prijetni glasbeni spremljavi 

4.12 , 1 2 . 0 0 do 19.00 

prodajna razstava, predstavitve umetnikov 

1 6 . 0 0 d o 1 8 . 0 0 u r e odprtih ateljejev v centru mesta 

5. 12 . , 1 2 . 0 0 do 20.00 
prodajna razstava, predstavitve umetnikov 

1 7 . 0 0 d o 2 0 . 0 0 posebna čajanka, sproščen 
pogovor z umetniki in kustosi, druženje 

Poglejte, pojejte in se pogrejte! 
Pridite na PARTea! 

Več info o prireditvah: TIC Cel je, Krekov trg 3, tel.: 03 42 8 7 936, 
03 49 25 0 8 1 , e-pošta: t ic@cel je.s i , www.cele ia . info 

mailto:tic@celje.si
http://www.celeia.info
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Direktor Pokrajinskega muzeja Celje Stane Rozman in avtorica razstave Grofje Celjski Rolanda Fugger Ger-

madnik ob srednjeveških originalnih okencih, na katerih sta uprizorjena barvna grba Žovneških in Celjskih. 

Grofje Celjski zdaj 
doma še uradno 

Pokrajinski muzej Celje je v četrtek ob 
130-letnici muzeja in 576-letnici pokneže-
nja grofov Celjskih še uradno odprl stalno 
razstavo Grofje Celjski, ki domuje v prvem 
in drugem nadstropju prenovljenega Knež-
jega dvorca v Celju, v slavnostnih dvoranah 
grofov Celjskih, kjer so nekoč gostili svoje 
goste. 

Razstavo o celjskih grofih so prvič postavili 
leta 1999 v stalnem razstavišču Pokrajinskega 
muzeja Celje Stari grofiji, od koder se je mo-
rala zaradi pomanjkanja prostora umakniti v 
skladišče, kjer je bila shranjena vse do letos. 
V tem desetletju so jo strokovnjaki temeljito 
prenovili in nadgradili, kar pomeni, da lahko 
govorimo o novo-stari razstavi. 

Za obiskovalce 
najprivlačnejše lobanje 
Najdragocenejša eksponata na razstavi sta 

originalni srednjeveški okenci, na katerih sta 
upodobljena edina barvna grba svobodnih go-
spodov Žovneških in grofov Celjskih. Prav tako 
so na razstavi na ogled trije celjski kovanci, 
kakršnih je na vsem svetu ohranjenih le šest-
najst. Ko so celjski grofje postali državni knezi, 
so namreč pridobili pravico do kovanja svojega 
denarja. Po besedah avtorice razstave Rolande 

Od Logarske 
doline do 
Ohridskega jezera 
Koncert ob 50-letnici ustvarjanja skladatelja Emila Glavnika 

Fugger Germadnik pa so vedno znova za obi-
skovalce najprivlačnejše lobanje. Pokrajinski 
muzej Celje je celo na podlagi lobanj Ulrika I. 
in Friderika II. dal izdelati rekonstrukcijo nju-
nih obrazov, ki si ju obiskovalci lahko ogledajo 
na TV-zaslonu. Do zdaj so prevladovali slo-
venski obiskovalci, za razstavo pa se zanimajo 
tudi prebivalci Hrvaške, Madžarske, Avstrije in 
Češke, kjer so bili Celjski prisotni v času svo-
jega življenja. 

Tokrat poudarek na razstavi 
Uradno odprtje Knežjega dvorca je bilo že 4. 

oktobra, s četrtkovim dogodkom ob obletnici 
pokneženja celjskih grofov pa so želeli pou-
dariti predvsem razstavo, pojasnjuje direktor 
Pokrajinskega muzeja Celje Stane Rozman: 
»Razstava je v javnosti še vedno premalo 
znana. Kritike, ki jih je prejela od stroke, so 
odlične. Pravi namreč, da takšne kombinacije, 
razstave Grofje Celjski in Celeia - mesto pod 
mestom, ni nikjer v okolici, zato smo Celjani 
lahko na to zelo ponosni.« Razstavo si lahko 
ogledate v prvem in drugem nadstropju Knež-
jega dvorca od novembra do februarja od torka 
do petka med 10. in 16. uro ter ob sobotah med 
9. in 13. uro 

ŠPELA OŽIR, foto: GrupA 

Ob 50-letnici ustvarjanja 
skladatelja in glasbenika 
Emila Glavnika je Mladin-
ski pihalni orkester Glasbe-
ne šole Celje v četrtek zve-
čer v celjskem Narodnem 
domu pripravil koncert z 
naslovom Ogrlica, na ka-
terem je orkester zaigral 
skladateljeve najbolj znane 
skladbe, med drugim tudi 
Logarsko dolino in Bisere 
Ohridskega jezera. 

»Njegove skladbe zazna-
muje poseben čar >plehmu-
skrskega< zvoka«, ki ga na raz-
lične načina ustvarja v svojih 
skladbah. Obarvane so delno 
s slovenskimi napevi oziro-
ma tradicionalnimi vižami 
in deloma z balkanskim me-
losom,« je strnil značilnosti 
Glavnikovih skladb dirigent 
Mladinskega pihalnega orke-
stra Glasbene šole Celje Ber-
nard Belina. Slednje ni prav 
nič nenavadnega, saj je Emil 
Glavnik, sicer rojen Ljuto-
merčan, dobršen del svojega 

življenja preživel v Beogradu, 
zadnjih štiriindvajset let pa 
živi v Celju. 

Glasbenik in 
skladatelj 
Glavnik je v svoji karieri 

igral v različnih glasbenih 
zasedbah, od simfonične-
ga, salonskega in revijskega 
orkestra do dixilenda in big 
banda. Kot skladatelj zabav-
ne, otroške, zborovske in 
filmske glasbe je na različ-
nih festivalih prejel številne 
nagrade. Med njegove zna-
ne in najpogosteje izvajane 
skladbe štejemo rapsodije 
za orkester Logarska doli-
na, Počiva jezero v tihoti, 
Biseri Ohridskega jezera in 
Koroška rapsodija, suiti Mar-
tin Krpan in V dolini tihi ter 
skladbo Aleluja. 

Četrtkov koncert 
Prvi del četrtkovega kon-

certa Mladinskega pihalnega 
orkestra Glasbene šole Celje 

je bil obarvan solistično. Mla-
di celjski glasbeniki so zaigra-
li skladbe Ogrlica, Romantič-
ne variacije, Clarinetimento, 
V beli galeriji, Slalom in Bise-
ri Ohridskega jezera, kot soli-
sti pa so nastopili saksofonist 
Žiga Vešligaj, klarinetistka 
Špela Šrgan, pianistka Vero-
nika Prtenjak in harmonikar 
Andraž Frece. Drugi del kon-
certa je bil zgolj orkestrski, 
predstavili so se s skladbami 
Logarska dolina, Lapidarium 
in Ciganska svatba. »Krasno 
se počutim, ko poslušam, 
kako mladi glasbeniki igrajo 
moje skladbe. Na koncertu 
je bila zbrana vsa moja kilo-
metrina. Nisem pa še rekel 
zadnje besede, saj imam v 
načrtu še veliko projektov,« 
je pojasnil Emil Glavnik, ki ga 
je tokrat obiskal tudi srbski 
prijatelj, glasbenik Vladimir 
Mustajbašic, s katerim sode-
luje še danes. 

ŠPELA OŽIR 
Foto: GrupA 

Mladinski pihalni orkester Glasbene šole Celje in skladatelj Emil Glavnik 

Velika glasba za male otroke 
Muzej novejše zgodovine in Hiša kulture Celje sta v 

soboto dopoldne v prostorih Otroškega muzeja Hermanov 
brlog prvič pripravila nov glasbenoizobraževalni program 
Glasbene sobotnice - velika glasba za male otroke, name-
njen otrokom od 3. do 8. leta. 

Na prvi Glasbeni sobotnici so nastopili godalni kvartet 
Maxima, ki deluje v okviru Hiše kulture Celje, učenki vi-
oline glasbenih šol iz Celja in Ajdovščine ter glasbenik in 
TV-voditelj Davor Božič, ki je povezoval glasbeni program 
- Mozartovo Malo nočno glasbo in priredbe božičnih me-
lodij iz Slovenije in sveta. »Glasbene sobotnice bodo odslej 
tako redno skrbele za predstavitev klasičnih glasbenih 
vsebin poslušalcem v najobčutljivejšem obdobju oblikova-
nja posluha in estetskega čuta, kar je bistvenega pomena 
tudi za oblikovanje otrokove osebnosti in intelektualne 
širine,« pojasnjuje namen novega glasbenega program 
vodja projektov pri hiši kulture Gregor Deleja. Mesečni 
dogodki bodo ob moderiranih koncertih obsegali tudi 
glasbene pravljice, predstavitve glasbenih ustvarjalcev in 
poustvarjalcev, delavnice na temo glasbe in glasbil ter na 
izviren način dopolnili bogate programe otroškega muzeja 
v Celju. Naslednja Glasbena sobotnica bo 26. januarja, ko 
bodo v Hermanovem brlogu z zimsko glasbeno pravljico 
nastopili dijaki 3. letnika programa predšolska vzgoja na 
Gimnaziji Celje - Center. 

ŠO 
Foto: GrupA 

Na prvi Glasbeni sobotnici je nastopil godalni kvartet Maxima, ki ga 

sestavljajo glasbenice in učiteljice na različnih glasbenih šolah ter 

prav tako članice Orkestra Hiše kulture Celje. 

Glasbeni 
večer pred 
Miklavžem 

Nekakšna generalka pred ljubljanskim koncertom 
je bil nedeljski nastop Mladih ljubljanskih solistov 
v celjski glasbeni šoli. Kljub temu in čeprav publike 
ni bilo veliko, so progam odigrali odlično, česar smo 
pri njih že vajeni. 

Miklavžev koncert, kot so ga poimenovali, je prinesel 
nekaj popularnih del klasične glasbe, kot sta Mozarto-
va Mala nočna glasba ali pa Serenada za godala Benja-
mina Ipavca. Slišali pa smo tudi zanimivi Bottesinijevi 
Elegijo in Tarantello, kjer se je na manj običajnem soli-
stičnem inštrumentu - kontrabasu - virtuozno izkazal 
Celjan Miha Firšt, študent na Akademiji za glasbo in 
član številnih zasedb. Dokazal je, da ima tudi ta, včasih 
nekoliko zapostavljen inštrument, neizmerne izrazne 
možnosti, kar je sporočal že skladatelj Bottesini, ki so 
ga imenovali Paganini na kontrabasu. 

Za konec smo slišali še Mihevčevo Cingalini v duhu 
poskočnih ciganskih napevov in se s skladbo Leroya An-
dersona Jazz Piccicato, zanimivo zaradi igranja godal 
brez lokov, ki smo jo dobili za povrhu, s toplim občutkom 
lepega glasbenega dogodka odpravili v mrzlo noč. 

TC 
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Razpet med slikarstvom 
in poučevanjem 
Upokojeni profesor likovnega pouka in akademski slikar Celjan Ratimir Pušelja 

V Savinovem likovnem 
salonu v Žalcu je od začet-
ka meseca na ogled razsta-
va akademskega slikarja 
in upokojenega profesorja 
Ratimirja Pušelje, ki se je 
lani po 40 letih poučevanja v 
dveh celjskih srednjih šolah 
upokojil. V sredo pa sta bila 
po razstavi organizirana še 
vodenje in pogovor s slikar-
jem, ki ga je vodila umetno-
stna zgodovinarka Alenka 
Domjan. 

Otroštvo ste preživeli v 
Črni gori. Ste že kot majhen 
deček želeli postati slikar? 
Kako se je začela vaša likov-
no pot? 

V osnovi šoli sem imel uči-
telja, ki ni bil likovnik. Meni 
pa je šlo risanje dobro od 
rok. Doma smo imeli konje, 
za katere nisem le rad skrbel, 
ampak jih tudi risal, bolje kot 
katerokoli drugo žival. Nekoč 
profesor likovnega pouka ni 
vedel, kaj bi učil, ko me je za-
gledal, kako rišem konja. Ta-
koj sem ga moral narisati na 
tablo, od koder so ga morali 
sošolci prerisati. Danes vem, 
da je to popolnoma skregano 
z načeli pedagoškega dela. 
Seveda sošolci niti približno 
niso znali prerisati konja, zato 
jih je profesor okaral. Sošolci 
pa so bili zaradi tega, ker sem 
tako dobro narisal konja, jezni 
name, zato so me med odmo-
rom zbadali. Takrat sem se pr-
vič zavedal, da mi gre risanje 
dobro od rok. 

Šolanje ste nadaljevali na 
umetniški gimnaziji. Kako 
vas je pot nato zanesla v 
Slovenijo? 

Prvi letnik umetniške sem 
obiskoval v Herceg Novem, 
nakar sem se preselil k svo-
jim sorodnikom v Sarajevo, 
kjer sem imel boljše pogoje 
za izobraževanje. Sarajevo je 
bilo namreč eno večjih središč 
takratne Jugoslavije, vendar ni 
imelo likovne akademije tako 
kot Beograd, Zagreb in Lju-
bljana. Eden od sarajevskih 
profesorjev je opazil moj ta-
lent in ker je poznal profesorje 
na ljubljanski likovni akade-
miji, mi je svetoval, naj se na 
študij odpravim v Slovenijo. 
Tako sem tam tudi diplomiral 
in nato takoj še magistriral. 

Umetnosti ste bili predani 

Ratimir Pušelja pri svojem ustvarjanju prisega na hladne barve oziroma barve s kovinskim leskom. Kovine 

so namreč na nek način začetek naše civilizacije, s tem pa Pušelja simbolično nakazuje tudi naše začetke. 

Na slikah se prav tako pojavljajo topli odtenki. Na fotografiji je Ratimir Pušelja skupaj z umetnostno zgodo 

vinarko Alenko Domjan. Razstava Ab ovo bo na ogled do 27. decembra. 

z dušo in s telesom. Kako ste 
se potem odločili, da boste 
poučevali? 

Ob študiju na akademiji 
sem opravil tudi pedagoško-
andragoške izpite na Filozof-
ski fakulteti v Ljubljani. Kmalu 
po študiju sem spoznal, da se 
z likovnim ustvarjanjem ne bo 
lahko preživljati. Obenem so 
profesorji na likovni akademi-
ji vedno znova poudarjali, da 
morajo umetniki imeti stik z 
živo stvarnostjo. Razlagali so, 
da jih delo s študenti bogati, 
za nameček pa imajo še ve-
dno dovolj časa za umetniško 
ustvarjanje. Njihove besede 
sem si zelo dobro zapomnil, 
zato sem se podal v pedago-
ške vode. 

In tako ste se zaposlili v 
Celju ... 

V Celju so iskali profesorja 
likovnega pouka, ob tem pa so 
ponujali še možnost nastani-
tve. Ljubljana je bila že takrat 
nasičena z likovniki, saj so vsi 
želeli ostati v glavnem mestu. 
Meni se ni bilo težko preseliti 
v Celje, kjer sem tudi preživel 
40 let svojega življenja v sre-
dnješolskih vodah. Moja prva 
služba je bila tudi zadnja. Pr-
vih 19 let sem poučeval v tri-
letnem programu aranžerstvo 
v nekdanji trgovski, današnji 
poslovno-komercialni šoli. 
Preostalih 21 let sem poučeval 
na pedagoški gimnaziji oziro-
ma današnji Gimnaziji Celje 
- Center. Vedno me je vleklo 
tja, kjer je bil večji poudarek 

Priporočamo 
Gimnazija Celje - Center (GCC) bo v četrtek ob 19. uri z 

II. osnovno šolo Celje v Narodnem domu Celje pripravila 
še tradicionalni Miklavžev koncert, kjer bodo nastopili 
Mladinski pevski zbor II. OŠ, Dekliški pevski zbor GCC, 
FaVoZa, The Šlagers ter mladi recitatorji in moderatorji. 

Tudi letos se bodo vokalni sestavi II. osnovne šole Celje 
in GCC predstavili s programom glasbenih del, povezanih s 
prihajajočimi božično-novoletnimi prazniki. Obe šoli odli-
kuje živahna glasbena dejavnost, II. osnovna šola pa je letos 
prejela celo nacionalni naziv kulturne šole. Med zbore z 
najdaljšo tradicijo v Celju sodi Dekliški pevski zbor GCC, 
ki deluje že več kot štiri desetletja. Zanimiva posebnost šole 
je tudi ta, da ob dekletih v svojih sestavih prepevajo tudi 
fantje. Tokrat bo na koncertu sodelovala FaVoZa, fantovska 
vokalna zasedba GCC, ki je eden redkih tovrstnih sestavov 
v širšem evropskem prostoru, na koncertih GCC pa je ne-
pogrešljiva tudi inštrumentalna zasedba The Šlagers. 

na likovnem pouku. 
Ali se imate za pedagoga 

ali slikarja? 
Ni dovolj, da je učitelj zgolj 

strokovnjak, ampak mora 
znati svoje znanje prilagoditi 
dijakom. Likovni pouk ni teo-
rija, ampak je praksi dodana 
teorija. Velikokrat se namreč 
zgodi, da je nekdo zelo dober 
strokovnjak, a slab pedagog, 
saj se ne zna spustiti na raven 
učencev. Ko sem bil z dijaki, 
sem bil vedno le pedagog. Di-
jakom nisem želel vsiljevati 
svojega znanja, ker bi na ta 
način njihova dela postala pla-
giati. V njih sem namreč želel 
spodbujati njihovo lastno ino-
vativnost in razmišljanje. 

Vam je stik z dijaki koristil 
pri umetniškem udejstvova-
nju? Kako se je vaše delo 
razvijalo? 

Dijaki so me v vseh teh le-
tih nadgrajevali. Če ne bi bilo 
tako, bi preprosto stagniral 
oziroma postal starokopiten. 
Opazil sem, da so bile moje 
zadnje generacije dijakov za-
radi poplave različnih infor-
macij na nek način zbegane, 
zlasti zadnjih deset let zaradi 
hitrega razvoja informacijske 
tehnike. Prišli so v učilnico in 
imeli zamašena ušesa, tako 
simbolično kot dejansko. Ni-
česar niso slišali, samo risali 
so. Pri likovnem pouku pa 
je pomembno, da se učenci 
učijo drug od drugega. Sku-
pina namreč uči. Zato ni nič 
čudnega, da se ustvarjajo 
umetniške skupine, v katerih 
se povezujejo glasbeniki, pe-
sniki, slikarji, saj s tem »odpi-
rajo« najrazličnejše razprave 
in razvoj. 

Tudi sami ste bili del tovr-
stne likovne skupine Junij 
oziroma mednarodnega li-
kovnega gibanja. 

Tako je, od leta 1977 sem 
bil tudi član likovne skupine 
Junij, kjer smo se družili ju-
goslovanski likovniki, kmalu 
smo prerasli v mednarodno 
likovno gibanje. Po razpadu 
Jugoslavije je prenehala delo-
vati. Skupina Junij je bila usta-
novljena leta 1971, združevala 
pa je umetnike vseh zvrsti in 
usmeritev, iz vseh jugoslovan-
skih republik in tudi iz drugih 
evropskih držav in celin. Bila 

je neformalna skupina, ki je 
osvajala svet. 

Kako se je razvijalo vaše 
delo? Verjetno so bili raz-
lični poudarki v različnih 
obdobjih. 

Moj prvi likovni ciklus po 
akademiji je bil Zazidani ho-
rizonti, prvič razstavljen prav 
v Likovnem salonu v Celju 
leta 1974. V njem sem se do-
taknil vojnega stanja, to je bil 
namreč čas vojne v Vietnamu, 
in šibkosti ljudi, ki se vedno 
znova zatekajo v vojno sta-
nje. Moje ustvarjanje je bilo 
tako vedno odsev najrazlič-
nejših zunanjih dejavnikov, 
od kulture, zgodovine, knjig 
in družbenega dogajanja. 
Vsekakor pa je bilo tudi ve-
zano na moje razmišljanje. Še 
posebej me so me zanimali 
filozofija in psihoanaliza ter 
dogajanje na Vzhodu. Za na-
slednji likovni cikel mi je bila 
tako navdih knjiga psihoana-
litika Ericha Fromma, v ka-
teri avtor primerja miselnost 
ljudi na Vzhodu in Zahodu. 
Ta knjiga je bila tudi iztoč-
nica za moj naslednji ciklus 
Dokumenti. Vsi moji nadalj-
nji likovni ciklusi odražajo 
namreč aktualne razmere in 
moje razmišljanje o tem. 

Vaši likovni ciklusi traja-
jo po več let, tudi desetletje. 
Zadnji takšen, ki še traja, 
obenem pa so slike tudi že 
razstavljene v Savinovem sa-
lonu v Žalcu, je cikel Ab ovo. 
Kaj je značilno zanj? 

Razstava Ab ovo oziroma 
stvarjenje je nadaljevanje 
del, ki se navezujejo na moj 
prejšnji ciklus Metamorfoza. 
Naslanja se na vprašanja ob-
stoja človeštva in njegovega 
bivanja, na drame, ki jih člo-
vek doživlja, in na vprašanja, 
ki si jih umetnik zastavlja, kaj 
pravzaprav je pomen človeka 
dandanes. Kaj je čas, kaj je 
razkroj časa in kaj je smisel 
umetnosti. Ciklus je vezan na 
dramo Čakajoč Godota. Člo-
vek vse od začetka 20. stole-
tja poskuša spoznati samega 
sebe, a mu to nikakor ne uspe, 
kljub temu pa ne odneha in se 
še naprej trudi spoznati same-
ga sebe. 

ŠPELA OŽIR 
Foto: GrupA 

Težka, a vsega 
truda vredna 

Priznam - če ne bi bilo Mohorja, pronicljivega, razmi-
šljujočega in poznavalskega celjskega pisca, knjižničarja, 
didžeja in še marsikaj drugega, mi najbrž roman slovite-
ga in menda najbolj prevajanega španskega književnika 
Javierja Mariasa Jutri v bitki misli name najbrž nikoli ne 
bi prišel pod roke. 

Priznam - rad imam zgodbe, preproste stavke v njih in 
kratka poglavja, ob katerih lahko mirno odložiš knjigo in si 
oddahneš. 

Priznam - prav nič od slednjega me ni čakalo ob Mohorje-
vem priporočilu za roman, ki je izjemno zahteven, težek, že 
zaradi stavčnih konstrukcij in izjemno dolgih povedi, ki včasih 
segajo čez stran. »Težka bo,« sem si rekel že po nekaj straneh, 
ko nisem dočakal pike, kaj šele odstavka ali poglavja. In bila je 
težka, priznam. A neponovljiva in vsega truda vredna. Izjemna 
izkušnja zahtevnega branja, ki mi je vzelo kar teden dni in 
mi prislužilo prijazno opozorilo knjižnice, da se čas izposoje 
izteka. Toda vse dni izposoje sem se k temu mnogoplastnemu 
romanu vračal, ker me je vlekla njegova zgodba. 

In prav ta je silna. Neponovljiva. Glavni junak Victor (pisec 
le redko posnetih, a vselej plačanih scenarijev in govorov za 
ugledneže) se dogovori za ljubezenski zmenek s poročeno 
žensko, ki mu po prijetni večerji in napetosti polnem času, 
ki je potreben, da njen sin zaspi (v sobici, polni modelov 
letal, ki se lahno vrtinčijo v zraku), umre v naročju, še pre-
den bi se izpolnil namen njunega srečanja. Napol slečeno 
jo zapusti v njenem stanovanju in s seboj odnese kaseto s 
posnetimi pogovori neodgovorjenih klicev, po pomoti pa 
tudi telefonsko številko angleškega hotela, v katerem je na 
službenem (a kot se izkaže ob koncu romana ne tako zelo 
službenem) potovanju njen mož. Tu bi lahko slehernik, 
ki seže po »grehu«, naredil piko. Toda Victor je ne zmore. 
Muči ga, kdo bo našel napol slečeno mrtvo žensko; kdo bo 
poskrbel za zapuščenega otroka; kaj bo, ko za dogodek in 
ženino smrt izve družina in mož ... Vsa ta notranja trenja 
ga pripeljejo v položaj, ko se ne uspe upreti sebi in svojim 
razmišljanjem. Gre na pogreb in se zatem silno potrudi, da 
naveže stike z družino - oblastnim, sebe polnim očetom, 
sestro, ki se razkrije in ji pove velikansko skrivnost, ki ga 
teži, in nazadnje tudi z možem. 

Zgodba, ki kipi od razmišljanj o sebi, o svetu, o družbi, o 
ravnanjih (in prav v teh je največji čar pričujočega romana) 
je res izjemna. Avtor jo začini s kopico vzporednih zgodb: o 
sebi in svoji nekdanji ženi, ki je zdaj postala (ali pa tudi ni) 
prostitutka. Pa o dečku, ki si ga je med kratko večerjo in v 
trenutkih, ki si jih je moral vzeti, da ga je med smrtnimi mu-
kami nesojene ljubice vnovič uspaval. Pa o kralju - Edinem 
- z obliži na kazalcih zaradi pretiranega igranja fliperja, ki trpi 
hamletovske muke, a vseeno išče drugačen, bolj sprejemljiv 
govor. In o prijatelju, s katerim si delita naročila za pisanje 
govorov uglednežev ... Vmes pa za Madrid nenavadno viharno 
vreme, neskončni bulevarji, po katerih zasleduje svoje »tarče« 
in večno vračanje k hamletovskim vprašanjem in namigi na 
špansko državljansko vojno in letala z bombami, ki so so 
sejala razdejanje (podobno kot modeli letal v dečkovi sobi 
sejejo mir). 

Za Marfasov nezamenljivi slog pisanja so značilni neskonč-
no dolgi stavki, celotno dogajanje romana pa se vrti okoli 
razmišljanj in s citiranjem Shakespeara (Jutri v bitki misli 
name, da topi meč ti pade iz rok. Jutri v bitki misli name, ko 
sem bil smrtnik, da pade rjasto kopje ti iz rok na tla. Kot mora 
jutri ti na dušo ležem, kot svinec bom v tvojih prsih in tvoje 
dni končaj krvava bitka. Jutri v bitki misli name, obupaj in 
umri.) pelje svojo nenavadno, tragično, a hkrati na nek način 
smešno bitko s seboj do konca. 

BRST 

O AVTORJU 
Javier Marias, letnik 1951, je eden od najbolj prepoznavnih 

predstavnikov sodobnega španskega romana. Rojen Madrid-
čan je diplomiral iz filozofije književnosti, specializiral pa an-
gleško filologijo. Prvi roman je napisal pri petnajstih, Objavil 
je deset romanov, dve zbirki zgodb in sedem zbirk esejev. Za 
skoraj vsako objavljeno delo je dobil kakšno nagrado, posebej 
pa se je zapisal v spomin, ko je, podobno kot naša Svetlana 
Makarovič, zavrnil najvišjo špansko literarno nagrado in 
tudi članstvo v španski kraljevi akademiji. 
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Še dolgo po napovedani uri je bilo na trgu malo ljudi. 

Med protestniki 
v Velenju 
Glasovi proti aktualni vladi in za pravno Slovenijo 

Vem, da se sliši grozno, 
ampak sama sem se na de-
monstracije na Titov trg 
prismejala. Dobesedno. Še 
iz avta sem med parkirnim 
manevrom zagledala, da 
proti trgu hodita dva mo-
žaka z motornima žagama. 
Priznam, da mi je delovna 
zagnanost precej upadla. 

Samo zgroženo sem zakle-
pala avto in se spraševala, v 
kakšno moro se bo spremenila 
velenjska vstaja. Ko sem tudi 
sama nekoliko previdno, pri-
znam, prišla do Titovega trga, 
sta oba možaka z motorkama 
v delovnih uniformah pridno 
obrezovala in urejala okolico 
ob na novo postavljeni novo-
letni jelki. Potem sta na hitro 
skočila v avtomobil in zapu-
stila prizorišče. Seveda skupaj 
s po moje novima pripomoč-
koma za vandalsko izražanje 
nestrinjanja. Moje olajšanje, z 

njim pa seveda smeh, je bilo 
precejšnje. 

No, potem ko se je na Ti-
tovem trgu in v okolici zbra-
lo več kot 300 ljudi in ko so 
začele »sekati« petarde, se je 
tesnoba vrnila. Predvsem pa 
se je vrnilo spoznanje, da či-
sto vsi protestniki na Titov trg 
niso prišli zgolj zaradi dolgča-
sa, temveč so bili med njimi 
mnogi, ki hočejo spremembe 
in drugačne vrednote v Slove-
niji. Smeh me je podobno kot 
mnoge protestnike minil. Če 
bi imeli »liderja«, bi se velenj-
ski protesti drugače končali. 

Pokazati, da je 
konec 
Vest o tem, da »fejsbuk or-

ganizatorji« pozivajo na pro-
teste tudi v Velenju, se je raz-
širila šele v petek dopoldne. 
In še to večinoma na velenjski 
mnenjski strani, kjer je nekdo 

zapisal, da se bodo na Tito-
vem trgu zbrali »protestanti«, 
kar je seveda v ostalih disku-
sijah povzročalo neizmerno 
zabavo. 

V pozivih k velenjski vstaji, 
zanimivo, lokalna oblast ni 
bila omenjena. Velenjčani naj 
bi dvignili glas proti aktualni 
vladi, nekateri pozivi so se do-
tikali tudi priložnosti, da naj 
bi Šaleška dolina protestirala 
proti aroganci države, ki še ni 
začela graditi tretje osi. Ome-
njali so, da je bilo Velenje pri 
zadnjih poplavah spet odreza-
no od cestnih povezav, opozo-
rili naj bi tudi na neizvajanje 
zakona o poroštvu za blok 6. 
No, slednje je potem zaradi 
petkovega podpisa poroštvene 
pogodbe odpadlo. Na velenj-
ski policijski postaji so bili na 
protestnike - tudi ta shod je 
bil neprijavljen - pripravljeni. 
Po vnaprejšnjih napovedih naj 
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Titovka v Velenju: simbol revolucije, delavstva in kmetstva. In tudi upora. 

bi samo spremljali dogajanje, 
posredovali pa le, če bi bilo 
nujno potrebno. 

Ob napovedani uri je bilo 
na trgu bore malo ljudi. Ra-
zen novinarjev in novoletne 
jelke, na hitro okrašene z ak-
tualnimi podobami, je samo 
nekaj skupinic pogledovalo, 
kaj se dogaja. Vendar je bilo 
živahneje na ulicah in cestah 
ob trgu, kjer so v gručah stali 
ljudje. »Bomo ali ne bomo? Se 
bo kaj dogajalo ali ne?« je bilo 
slišati med skupino mlajših 
fantov. »Brez granitnih kock 
ni nič, le tako jim bomo po-
kazali, da mislimo resno,« se 
je glasil odgovor mladeniča, 
ki je utihnil takoj, ko se mu 
je pred nosom prižgal mi-
krofon. Granitne kocke so na 
srečo ostale na svojih mestih, 
čeprav je bilo z vsako minulo 
minuto mogoče opaziti, kako 
naraščata bes in gnev ljudi. 

»Kaj bi govorili? Besede niso 
potrebne. Prišli smo zaradi 
številke in tudi, da se bo ukre-
palo, če bo treba ukrepati,« se 
je opogumil mladenič in se na 
hitro zavrtel, da je skril kapu-
co. »To je upor oblasti, saj so 
sami lopovi. Cela Slovenija ve, 
kaj se dogaja. Zdaj moramo še 
politikom pokazati, da vemo, 
da je konec.« 

Medtem so na trg začele pa-
dati prve dežne kaplje. Mraz je 
ščipal, tema je bila vse hujša, 
na prizorišču pa vse več lju-
di. »V naši državi se dogajajo 
čudne reči in če pri takšnih 
razmerah ne bo ljudstvo ukre-
palo, ne bo nihče. Po mojem 
mnenju se bo nezadovoljstvo 
stopnjevalo, vsaj pri takšnih 
razmerah,« se je oglasila sim-
patična mladenka. »Protesti-
ram proti vsem tajkunom in 
vsem, ki delajo škodo državi. 
Če bi bili vsi pošteni, danes ne 
bi bilo tako, kot je.« 

Titovo Velenje 
Stevo, ki je že 35 let v Vele-

nju, se je opremil z največ na-
pisi, ki so zgovorno pričali, da 

ni zadovoljen s sedanjo vlado 
ter z delovanjem pravne drža-
ve. »Žalostno je, da je prišlo 
do tega. Bil sem na sindikal-
nih protestih v Ljubljani in 
udeležil se bom tudi drugih 
protestov. Nasploh protesti-
ram proti slovenski politiki, 
delno tudi proti lokalni. Saj 
imamo tudi v Velenju tajku-
ne, vemo, kdo so. Vendar je 
nedopustno, da ljudje nima-
jo kaj za jesti. Ne razumem, 
zakaj se to dogaja, saj je v 
Sloveniji dovolj pametnih 
ljudi, ki bi zagotovo bolje in 
drugače vodili državo. Naj jo 
prevzamejo!« 

Takrat so se oglasili prvi 
žvižgi, zbrani so začeli skan-
dirati. »Lopovi, lopovi, lopo-
vi,« je odmevalo po trgu. Par 
srednjih let se kričanju ni 
pridružil: »Vseeno veva, za-
kaj smo se zbrali. Kar poglej-
te, kakšne težave so! Midva 
sva pred upokojitvijo, nimava 
se več česa bati. Ali pa tudi 
mogoče? Vendar poglejte 
mlade. Sin brez službe, hči s 
tako nizko plačo, da ne moreš 
verjeti. Celo garnituro je treba 
zamenjati, vse so pokradli. In 
mlade postaviti na ta mesta. 
Na žalost smo se prepozno 
spomnili, pred desetimi leti 
bi morali dvigniti glas. Am-
pak to, kar se zdaj dogaja, je 
živa svinjarija.« 

Franc je večkrat poudaril, 
da sam nima posebnih težav, 

vendar ga muči stanje v Slo-
veniji. »Kar poglejte - imamo 
pravno državo? Spremeniti 
je treba vse. Upam samo, da 
bodo slišani mirni protesti, 
v nasprotnem lahko pride 
do česa hujšega. Prej sli slej 
mora priti do novega družbe-
nega dogovora. Vsi ti tajkuni, 
sodišča, ki ne znajo pripeljati 
stvari do konca, predvsem pa 
politika, ki se ne zna dogovo-
riti ... To je treba spremeniti. 
Protesti so po moje zato, da 
to povemo. In če politika tega 
ne bo spremenila, jo je treba 
zamenjati. Seveda je za del 
nezadovoljstva kriva kriza, 
vendar so le-to povzročili ti-
sti, ki so v Sloveniji marsikaj 
pokradli, ljudje pa so ostali 
brez dela, dohodkov in na ži-
vljenjskem minimumu. Tako 
ne more biti več. Če se to ne 
bo spremenilo, je revolucija 
blizu.« 

Žvižgi, tri petarde, vmes 
pa »lopovi«, »gotovi so, go-
tovi« oziroma po velenjsko 
»puko je«, »vlada mafija« ... 
Pa tudi »vrni se Tito« in »mi 
smo Titova mladina«. No, po 
tem skandiranju se je skupina 
mladcev še sama nasmejala. 
Vendarle tudi to pove nekaj o 
Velenju, predvsem pa o doga-
janju v državi. Za protestni-
ki je po poldrugi uri na trgu 
ostala goreča sveča. Pravni 
državi v slovo. 

URŠKA SELIŠNIK 

4 
»Pravna država, kaj je že to?« je spraševala starejša gospa. 
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Otroci in smučanje 
Najprej zanimanje, potem učenje 

Večina staršev se navadno spra-
šuje, kdaj otroke prvič postaviti 
na smuči, kakšno smučarsko 
opremo izbrati in kako svojega 
malčka naučiti prvih zavojev. Kot 
pravi učitelj smučanja v Alpski 
šoli Unior Celje Damjan Prose-
nak, je pomembno, da otrok sam 
pokaže zanimanje za ta zimski 
šport, nakar sledi postopno uče-
nje. 

Pomembno je, da starši svojega 
otroka ne pričnejo učiti smučati 
na strmem terenu. Najprej je na-
mreč priporočljivo, da najmlajši v 
smučarskih čevljih in na smučeh le 
hodijo na položnem terenu. Otroci 
na ta način dobijo občutek za smu-
čarsko opremo, med katero obve-
zno ne sme manjkati čelada. Na-
kup smučarske opreme je lahko za 
marsikaterega starša velik strošek, 
zato so se v nekaterih smučarskih 

šolah, med njimi tudi v Alpski šoli 
Unior Celje, odločili, da staršem 
prihranijo ta strošek: »Smučarska 
oprema je precej draga, zato smo 
vsem tistim otrokom, ki se v naši 
šoli učijo smučanja, omogočili iz-
posojo opreme po simbolični ceni.« 
Nekateri starši se kljub temu odlo-
čijo kupiti novo opremo, zato so 
postavljeni pred izziv, kakšno iz-
brati. Kot pojasnjuje Prosenak, se je 
po otroško opremo bolje kot v trgo-
vine odpraviti na smučarske sejme: 
»Otroci hitro rastje, prav tako pa ne 
obrabijo smuči, zato lahko starši 
na sejmih izberejo kakovostno in 
poceni opremo.« 

Od četrtega leta 
naprej 
Strokovnjaki priporočajo, da 

otroci pričnejo smučati, ko so stari 
vsaj 4 leta. V nekatere smučarske 

šole pa lahko starši otroke vpiše-
jo že prej. Gre za vrtec na snegu, 
kjer se otroci skozi igro privajajo 
na smučanje. »Vsak starš mora sam 
presoditi, kdaj je otok sposoben 
stati na smučeh. Nekateri otroci 
imajo motoriko dovolj razvito že 
preden dopolnijo štiri leta, spet 
drugi kasneje,« pojasnjuje Prose-
nak. V Alpski šoli Unior Celje otroci 
trenirajo smučanje v treh skupinah. 
Prva skupina je predtekmovalna, v 
njej vadijo otroci stari 5 let in več 
ter so nekakšen podmladek kluba 
Unior Celje. Poleg vrtca na snegu za 
otroke stare 3 leta imajo tudi različ-
ne smučarske tečaje. Vsako sobo-
to in v času novoletnih ter zimskih 
počitnic imajo iz Celja organiziran 
prevoz na Roglo, kjer so učne ure 
za različno stare otroke. 

ŠO 
Foto: GrupA (arhiv NT) Za otroke je najbolje, da se smučanja pričnejo učiti skozi igro. 

Tyson, Parlov, Zavec ali boj s pestmi 

V podlistku Borilne veščine bomo do konca koledarskega leta izmenično predstavljali posamezne borilne športe na podlagi različnih 
pisnih virov ter klube borilnih športov s širšega celjskega območja. Prvi, kratkoročen cilj tega podlistka je, da se vsaj odstrne pogled v 
preteklost, ključno terminologijo posameznih borilnih veščin, predstavi nekatere vodilne trenerje in sodnike ter klube z našega območja 
tudi širši, splošni javnosti. Na ta način želimo v torkovi rubriki Rekracija približati borilne športe, ki se marsikomu na prvi pogled morda 
zdijo kot pretepanje, ruvanje, »sesuvanje« ... V nekaterih državah po svetu so borilne veščine sestavni del programov v šolah. Pri nas še 
ne. Morda tudi zaradi nezadostnega poznavanja njihovega pomena za vsakdanje življenje. Če bomo pri ozaveščanju naredili vsaj korak 
naprej, potem bo poslanstvo tega podlistka izpolnilo svoj namen tudi dolgoročno. 

Je olimpijski šport, pri 
katerem se dva tekmovalca 
borita s pestmi določeno 
število rund. Današnjo po-
dobo mu je določil markiz 
Queenberryski v 60. letih 19. 
stoletja. Prvi zapisi o njem 
so nastali že 3000 let pred 
našim štetjem v Egiptu. V 
Evropi se je razvil konec 18. 
stoletja v Angliji, s pestmi pa 
so se bojevali že na antičnih 
olimpijskih igrah. Pišemo o 
boksu. 

Na vprašanje, katerega od 
borilnih športov po predsta-
vitvi juda, karateja, staro-
davnih borilnih veščin z bo-
dali, kickboxinga predstaviti 
zdaj, je v redakciji prevlada-
lo dokaj enotno mnenje: na 
vrsti je boks. Morda je bil 
vsaj del tudi pod vplivom 
novembrskega premierne-
ga pokalnega tekmovanja 
Slovenije na Otočcu, na 
katerem so zlato medaljo 
osvojili tudi tekmovalci iz 
BK Ring Celje. Sicer pa, kot 
smo zapisali že v uvodu, boj 
s pestmi sega daleč nazaj. 

Legende 
Na prostoru nekdanje Ju-

goslavije so začeli boks gojiti 
kot šport leta 1880 v Subo-
tici, v športnih klubih šele 
po prvi svetovni vojni. Leta 
1924 je bila v Zagrebu usta-
novljena Jugoslovanska tež-

koatletska zveza, v kateri so 
bili tudi boksarji, leta 1934 
je nastala samostojna Jugo-
slovanska boksarska zveza, 
leta 1948 pa Boksarska zve-
za Jugoslavije, ki je dve leti 
zatem postala tudi članica 
AIBA - Mednarodnega zdru-
ženja ameterskega boksa. V 
Sloveniji se je boks najbolj 
uveljavil v Mariboru. 

Zagotovo vsi pomnimo 
zdaj že pokojnega hrvaškega 
boksarja Mateja Parlova, ki 
je bil olimpijski zmagovalec, 
amaterski in pozneje tudi pro-
fesionalen evropski in svetov-
ni prvak v poltežki kategoriji. 
Veljal je za jugoslovanskega 
boksarja vseh časov. V samo-
stojni Sloveniji je postal prava 
boksarska ikona Dejan Zavec, 
ki je leta 2009 postal svetovni 
prvak v velterski kategoriji (to 
je kategorija tekmovanja do 
69 kg). Je pa Zavec kot Mr. 
Simpatikus s svojim vzdev-
kom v boks vnesel nekakšno 
mehkobo, drugačno sporoči-
lo o smislu udarcev. Večkrat 
je namreč v javnosti poudaril, 
da je udarjanje pač del igre, 
doseganje točk in zanj boks 
sta le način, kako prelisičiti 
nasprotnika v povezavi inte-
ligence in psihe. 

Med legendami boksa velja 
omeniti tudi Jacka Dempse-
yja, prvega priznanega svetov-
nega prvaka v težki kategoriji, 

Rocky Marciano je bil edini 
boksar v vsej zgodovini, ki v 
vsej svoji profesionalni karieri 
ni doživel niti enega poraza, 
Muhammad Ali je športnik 
zadnjega stoletja in trikratni 
svetovni prvak, Mike Tyson pa 
je naslov svetovnega prvaka 
osvojil v vseh boksarskih or-
ganizacijah. In poznavalci bi 
zagotovo našli še kakšno pre-
poznavno ime v svetu boksa. 

Od šest ur na 
nekaj rund 
Boks je dobil ime po an-

gleški besedi »to box«, kar 
pomeni udarjati s pestmi. Bo-
ksarska srečanja so bila vedno 
izjemno dolga. Za razliko od 
danes boji s pestmi namreč 
niso bili časovno omejeni in so 
trajali, dokler eden od tekmo-
valcev ni bil izločen oziroma 

se ni vdal. Ena najdaljših borb 
naj bi se zgodila leta 1855, ko 
sta se tekmeca borila kar 6 ur 
in 15 minut. Sicer pa so boj s 
pestmi kot posebno metodo 
vojaškega urjenja uporabljali 
že v starem Rimu. Zanimiv je 
tudi podatek, da so Rimljani 
sprejeli zakon, po katerem se 
mora udeleženec boja s pest-
mi strinjati s tveganjem, da je 
lahko v dvoboju ranjen, in se 
že vnaprej odpovedati odško-
dnini. 

Po pravilih 
Pravila sodobnega boksa je 

vpeljal markis Queensbury 
in tako v začetku 19. stoletja 
postavil temelje angleškega 
boksa. Po uvedbi pravil so 
srečanja razdelili na trimi-
nutne runde, med katerimi 
so bili enominutni odmori. 

Po pravilih so si morali bo-
ksarji nadeti boksarske roka-
vice, glede na težo pa so bili 
razdeljeni v kategorije. 

Udarna površina pri bo-
ksu sta glava in trup od pasu 
navzgor. Udarja se lahko le 
z rokami, in to z udarno po-
vršino na rokavici. Vsi ostali 
udarci so nepravilni. Boksarji 
se med seboj pomerijo glede 
na težo. Tako obstaja v ama-
terskem boksu 11 težnostnih 
kategorij, v profesionalnem 
boksu pa 17. V amaterskem 
boksu traja dvoboj 3 runde, 
kjer vsaka traja 3 minute z 
vmesnimi enominutnimi 
premori za počitek in do-
govarjanje s trenerjem o 
nadaljnji borbi. V profesio-

nalnem boksu je 12 rund po 
3 minute. 

Olimpijski šport 
Boks je postal olimpijski 

šport na olimpijskih igrah v St. 
Louisu leta 1904, kjer je tekmo-
valo samo moštvo iz ZDA, leta 
1912 pa je bil izpuščen, ker je 
bil na Švedskem prepovedan. 
Ponovno se je vrnil v olimpij-
sko družino ter v njej ostal leta 
1920. Od leta 1952 športniki 
ne boksajo več za tretje me-
sto, ampak sta oba poraženca 
pol-finala dobitnika bronaste 
medalje. Na olimpijskih igrah 
leta 1984 v Los Angelesu pa so 
boksarji tudi prvič preizkusili 
zaščitne čelade. 

BPT 

Naslednjič: Izkušnje boksarja s Celjskega 

Današnji olimpijski program boksa obsega 12 kate-
gorij: do 48 kilogramov oziroma papirnato, mušjo (do 
51 kilogramov), bantamsko (do 54 kilogramov), do 57 
kilogramov oziroma peresno lahko, lahko oziroma do 
60 kilogramov, polvelter (63,5 kg) in velter (do 67 ki-
logramov), polsrednjo in srednjo (do 71 oziroma do 75 
kilogramov), poltežko (do 81 kilogramov), težko (do 91 
kilogramov) in super težko (nad 91 kilogramov) 



V Zlatorogu veselica, žal 
predvsem madžarska 
A gostitelji »umrli pokončno« - Še 11 dni do velenjsko-celjskega obračuna 

Celjski in velenjski rokometaši so odigrali tekmi 7. kro-
ga lige prvakov, ki sta si bili precej različni. Gorenje je v 
brezkrvnem srečanju v Čehovu še drugič v tej sezoni na 
kolena položilo tekmece iz Sankt Peterburga in si s petim 
zmagoslavjem v elitnem klubskem tekmovanju že izborilo 
nastop v osmini finala (25:32). Najbolj razpoložena v velenj-
ski vrsti sta bila Jure Dolenec z devetimi in Marko Bezjak z 
osmimi goli. Celje Pivovarna Laško pa je v Zlatorogu v doslej 
rekordnem trušču in bitki, ki je delovala kot »na življenje in 
smrt«, izgubilo z madžarskim Veszpremom s 24:19. 

Tekmo je spremljalo več 
kot pet tisoč gledalcev, gostje 
pa so prevladovali predvsem 
zaradi fizične moči. Veselica 
pred dvorano se je začela že 
dobri dve uri pred tekmo, na-
vijači obeh klubov pa so bili 
med seboj pomešani . Zado-
voljni so bili mnogi lastniki 

celjskih lokalov. Madžari so 
znova dokazali, da so dobri 
pivci. V Celju se počutijo kot 
doma, izgredov ni bilo. 

»Oni zadevali, mi 
ne« 
Moštvo, ki je kar s sedmimi 

goli razlike izgubilo madžar-

Nagy je prej prijel žogo, Toskic je bil vztrajen, nato pa se je zaiskrilo ... 

Vzdihi (ne)zadovoljnih 
Lokalni derbi v Celju spet neodločen - Velenjčani izenačili z evrogolom 

Hitrosti in spretnosti Celjanom ni uspelo uveljaviti tudi zaradi sodniškeg: 

Zelo gledljiv in všečen je 
bil zaradi visokega ritma 
lokalni nogometni derbi v 
Areni Petrol. Zaključil se je 
neodločeno 1:1. Povedli so 
Celjani, Rudar je izenačil 
preko Celjana Bratanoviča, 
ki mu je uspel pravi evrogol. 
Velenjčani bodo zaostalo 
tekmo z Mariborom odigrali 
v nedeljo. 

Celjani so jesenski del za-
ključili na petem mestu. 

Negotovo do 
zadnje sekunde 
Napadalec Stefan Cebara 

je končno odigral solidno 
in dokazal, da nekaj le zna. 
V uvodu je zgolj preusmeril 
ostro Medvedovo podajo, po 
pol ure igre pa ga je zrušil 

Klinar, toda sodnik Čeferin iz 
Kranja se je izogibal usodnej-
šim odločitvam. To je ponovil 
v 75. minuti, ko je Jeseničnik 
namerno zaustavil žogo z 
roko in bi moral kot zadnji v 
obrambni vrsti prejeti rdeči 
karton. 

Na zače tku drugega dela 
so r u m e n o - m o d r i prvič po 
dobrem letu dni povedli v 
loka lnem derbi ju . Po Med-
vedovi podaji se je sam, pet 
metrov od vrat, znašel Nikola 
Ivanovic in po prvem dotiku 
ter 79 sekundah igre z glavo 
zabil gol. V istem hipu je že 
slekel dres in prejel rumeni 
kar ton - soigralci so zbrali 
še štiri, kar pomeni denarno 
kazen. Velenjčani so po pre-
je tem zade tku n e m u d o m a 

ski derbi s Szegedom, je pri-
potovalo tudi brez glavnega 
dirigenta Cheme Rodrigueza, 
a čvrsto odločeno, da ostane 
v ligi prvakov poleg Barcelo-
ne in Kielc edino neporaženo. 
Ob pomoči kar tisoč svojih 
navijačev je ostalo nekaj nji-
hovih prijemov premalo ka-
znovanih, toda na sojenje, ki 
je dovoljevalo preveč grobo-
sti, se je po tekmi pritoževal 
trener Veszprema Antonio 
Ortega ... Vzdušje je bilo na-
elektreno, pri 3:1 se je za od-
bito žogo vrgel Nagy, pa tudi 
požrtvovalni Alem Toskic, ki 
mu jo je želel odvzeti. 208 cm 
visoki bivši zvezdnik Barcelo-
ne je razširil komolce, v hipu 

J 
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pokazal i zobe , izenačila bi 
lahko Bratanovič in Klinar. 
A dolgo ni bilo t reba čaka-
ti. Celjan Elvis Bratanovič, 
ki že četrto sezono igra za 
»knape«, je hitro potegnil od 
sredine, dobrih 20 metrov od 
vrat pa mojstrsko sprožil in 
neubranlj ivo zadel v zgornji 

so bili vsi igralci ob nj ima, 
danska sodnika pa sta kazno-
vala - Schuha. In prav Laszlo 
Nagy je bil udarna igla gostov, 
saj je za 6:7 in 9:13 zadel ob 
igralcu manj. Nato je na sce-
no stopil celjski bombarder 
Borut Mačkovšek, ki je za-
del iz vseh štirih poskusov in 
ni občutil »karate rokometa« 
gostov: »Ne, vse je bilo v žaru 
borbe. Želja po zmagi je bila 
ogromna. Ni n a m zmanjka-
lo veliko, menim, da nismo 
slabo odigrali. Veszprem ima 
boljše in izkušenejše posame-
znike, ki so zadevali v odločil-
nih trenutkih, mi pa ne. Imajo 
trenutno najboljšo igro v ligi 
prvakov.« 

Z dvignjenimi 
glavami 
V celjski ekipi je bil najbolj 

učinkovit Gašper Marguč s 
petimi goli, dvakrat je »po-
sušil« Alilovica, v 48. minuti 
pa z Luko Žvižejem izvedel 
»cepelin« (15:18). Med minu-
to odmora v 54. minuti se je 
Veszpremova rdeča navijaška 
armada posvetila svojemu in 
celjskemu ljubljencu. Nav-
kljub (pre)številnim trobljam, 
ki so povzročile oglušujoče 
vzdušje, je odmevalo: »Dejan 
Perič, Dejan Perič ...« Vratar, 
ki je obeležil najboljši obdo-
bji obeh klubov, je pomahal 
v pozdrav. Stal je ob igrišču 
z opornicami in dajal nasvete 

kot. Zadnjih 30 minut igre je 
bilo razburlj ivih in privlač-
nih . Cebara je po dolgem 
prodoru vse pripravil Ivano-
vicu, ki je kasneje zamudi l 
pr i ložnost še z glavo, tako 
kot tudi Centrih. Močno je 
sprožil Bilali, v zadn j ih se-
k u n d a h 93. minu te , po 10. 

zelo motiviranemu Urbanu 
Lesjaku: »Izjemno kakovo-
stnim gostom nismo dovolili, 
da se razigrajo v napadu, še 
manj oni nam. Ni nam stekla 
hitra, prepoznavna igra, toda 
nadaljujemo lahko z dvignje-
nimi glavami. Tudi očitati si 
n imamo ničesar.« Zadnji ju-
riš so »pivovarji« začeli v 55. 
minuti s tvegano obrambo 4-2 
in Mate Lekai je vrnil nekaj 
upanja s svojim prvim golom 
(18:21), toda Gergö Ivancsik 
je z dvema zaporednima za-
detkoma zapečatil celjsko 
usodo. 

Odločile tudi 
tehnične napake 
Žigo Mlakarja je grdo 

sesul Oneto, Sulic pa že v 
uvodu odvzel dih Sebastia-
nu Skubetu, ki pa udarcev 
ob rokoborskih pr i jemih ni 
izpostavljal: »Če pr imerja-

kotu, je Žitku gol preprečil 
Rozman, Krajcerju pa Jese-
ničnik. V mrz lem vremenu 
je predstava celo navdušila. 

Jutri upravni 
odbor 
Velenjčani bodo tekmoval-

no leto zaključili v nedeljo, 

m o cent imetre in kilogra-
me , imajo resnično veliko 
premoč . Na nj ihovo posta-
vljeno obrambo smo imeli 
ogromno težav. Zmanjka lo 
n a m je moči za zabi jan je 
lahkih golov iz polprotinapa-
dov. Poškodbe in u t ru jenos t 
so se odrazile v igri. Toda 
favoritu za zakl jučni turnir 
smo dopusti l i le 24 golov, 
kar je velik dosežek za našo 
obrambo.« Trener Vladan 
Matic je, ko je bil že povsem 
umir jen, priznal: »Sploh ni-
sem razočaran. Ponosen sem 
na fante, v tem t renutku so 
prikazali vse, kar zmore-
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CIN» 
doma proti Mar iboru . Že 
zdaj pa je jasno, da je njiho-
va jesenska bera - tudi glede 
na kakovost igralcev - sila 
skromna, s čimer se strinja 
t rener Aleš Čeh: »Drži, da 
mesto , ki ga zasedamo, ne 
zadovol ju je nikogar v Ve-
lenju. Po nes rečnem štartu 
sem prevzel ekipo in nekaj 
časa n a m je uspevalo igrati 
spodoben nogomet . Potem 
pa se je spet ustavilo. Pre-
več n ihamo. Doma igramo 
dobro, v gosteh še ne. Tare 
nas neučinkovitost napada, 
zato se bomo morali pozimi 
okrepiti. Še prej pa čaka moje 
igralce smetana na torti, ko 
bodo lahko proti najboljše-
m u s lovenskemu moš tvu 
pokazali , kaj znajo.« 

Dejstvo je, da so pri Ce-
lju poleg zelo p o m e m b n e -
ga člena, kape tana Gobca, 
manjka l i trije ustvar ja lni 
nogometaš i , Verbič, Močič 
in Plesec. »Bilo je veliko do-
brega nogometa. Dinamična 
tekma je ponudila veliko pri-
ložnosti, sam bom objokoval 
p redvsem dve v zadnj i mi-
nut i . Ni mi jasno, zaka j so 
se moji fant je po doseženem 
golu spet nerazumlj ivo po-
vlekli nazaj . Za nami je do-
bra sezona. Če bi mi kdo prej 
ponudil 29 točk, bi jih brez 
razmišljanja sprejel. Obenem 
smo tudi v polfinalu pokala. 
Upam, da se bo klub finanč-
no stabiliziral in da b o m o 
lahko spomladi n o r m a l n o 
nadaljevali sezono,« je bil 
ob koncu dokaj skrivnosten 

CINKARNA 

Le dobro minuto je bil na igrišču Nikola Ivanovic in je zatresel velenjsko mrežo. Takole sta z vratarjem Rudarja 

Rozmanom s pogledoma pospremila let žoge v gol. 

Glavni pokrovitelj 
Nogometnega kluba Celje 

http://WWW.CI


Laških šest trojk v zadnji četrtini! 

Samo Udrih je odločil lokalni derbi v Šentjurju. 

K 

1 

kriterija. 

jo. Zato jim n a m e n j a m dva 
dneva počitka. Garali smo za 
izdelane priložnosti, a se je 
nato vmešal vratar Alilovič. 
Odlično smo igrali v obram-
bi.« Nato je Matič naštel bi-
stvene vzroke za poraz: »Ko 
smo poskusi l i s hi trejšimi 
prehodi iz obrambe v napad, 
smo storili odločno preveč 
napak, skupno kar petnajst . 
Veszprem pa je bil zrel in di-
scipliniran. V decembru nas 
čaka še veliko dela.« Sredi 
meseca bo lokalni derbi v 
Rdeči dvorani. 

DEAN ŠUSTER 
Foto: SHERPA 

NKARNA.SI 

(ARNA 
t rener Marijan Pušnik. »V 
torek bomo igrali med seboj, 
v sredo pa pričakujemo skle-
pe upravnega odbora glede 
vizije kluba.« Spomladi sle-
di le še 15 krogov, naslednje 
tekme bodo 2. marca. 

DEAN ŠUSTER 
Foto: SHERPA 

Celje (4-3-1-2): Kotnik 
- Rapnik, Krajcer, Žitko, 
Centrih - Medved, Toma-
žič Šeruga, Kolsi - Vrho-
vec - Bajde, Cebara. Igrali 
so še Ivanovic, Korošec, 
Bilali. 

Rudar (4-3-1-2): Roz-
man - Jeseničnik, Stakic, 
Berko, Bakarič - Klinar, 
Radujko, Rotman - Firer 
- Bratanovič, Podlogar. 
Igrali so še Bubalovic, 
Stjepanovič, Črnčič. 

LESTVICA 1.SNL 
MARIBOR 20 15 3 2 44:14 48 
OLIMPIJA 21 12 3 6 4 1 2 2 39 
DOMŽALE 21 11 2 8 26:21 35 
LUKA KOPER 21 9 6 6 2 6 2 3 33 
CELJE 21 7 8 6 20 dO 29 
TRIGLAV 21 6 6 9 21:25 24 
GORICA 21 6 510 28:41 23 
RUDAR 20 5 6 9 18:32 21 
ALUMINIJ 21 6 312 20:36 21 
MURA 05 21 5 214 28:39 17 

V 7. krogu 1. slovenske 
lige za košarkarje so bile 
oči usmerjene v Šentjur, 
kjer sta se pomerila Tajfun 
in Zlatorog. Zmaga je v 
Hruševcu pred 350 gledalci 
z 89:81 romala v roke Lašča-
nov. Slednji so zdaj s šestimi 
zmagami na vrhu lestvice. 
Rogaška je še četrtič zmaga-
la za točko. 

Tajfun je proti Zlatorogu 
skušal popraviti vtis iz pre-
teklih šestih medsebojnih te-
kem, ko je venomer ostal pra-
znih rok. Tudi tokrat je bilo 
tako, čeprav je dobro polovico 
tekme gostiteljem dobro ka-
zalo. Ob polčasu so vodili za 
pet (40:35), v uvodu tretje če-
trtine pa prednost povišali na 
osem. Sprva na 44:36, zatem 
še na 51:43 sredi predzadnje 
četrtine. Laščani so z delnim 
rezultatom 15:6 povedli. 

Laški festival trojk 
Pred zadnjimi desetimi mi-

nutami so gostje vodili 58:57. 
Šentjurčani so še uspeli pove-
sti s 63:61, potem pa je sledil 
strelski šov Zlatoroga. Gostje 
so namreč v zadnji četrtini 
zadeli šest trojk, skupno kar 
štirinajst in posledično košar-
karjem Tajfuna niso dopusti-
li preobrata. V glavni vlogi 
sta bila »ostrostrelca« Samo 
Udrih in Jaka Brodnik (12 
točk). Prvi je dosegel never-
jetnih 30 točk. »Vsaka tekma 
v Šentjurju je težka. Mislim, 
da sem zmagal šele drugo ali 
tretjo tekmo v karieri tukaj. 

Košarkarice celjskega At-
hletea so pred tekmo 11. kro-
ga Jadranske lige potihoma 
pričakovale tretjo letošnjo 
zmago, ko so gostile Slobodo, 
vendar pa povsem odpoveda-
le in (60:67) še osmič izgubi-
le. Jutri se bodo drugič v se-
zoni pomerile s Triglavom. 

Athlete in Sloboda sta pred 
11. krogom imela po dve zma-
gi. Pričakovali smo, da bodo 
varovanke trenerja Damirja 
Grgiča po fantastičnem dru-
gem polčasu na pokalni tekmi 
s Triglavom proti Slobodi na-
rekovale ritem in premagale 
nasprotnice iz Novega Grada, 
a zgodilo se je nepričakovano. 
Povsem so odpovedale in pri-
kazale najslabšo predstavo v 
letošnji sezoni. Četudi je bila 
iz jemno slaba, pa poraz na 
koncu ni bil tako visok. 

Grgič skoraj 
obupal 
Pri gostjah je bila s 30 toč-

kami nezaustavljiva Zvjezda-
na Gagic, ki je Slobodo okre-
pila nekaj dni pred prihodom 
v Celje. Celjanke imajo resda 
iz jemno na t rpan urnik, ko 
igrajo dve tekmi na teden, ne-
katere mlajše igralke igrajo še 

Zasluženo smo slavili, saj smo 
igrali tako, kot smo se dogovo-
rili. Dosegel sem sicer nekaj 
točk več kot ostali, a sam zma-
ge ne moreš dobiti. Jaka Bro-
dnik je eksplodiral s trojkami, 
Žiga Dimec je dobro odigral, 
tudi Uroš Zadnik ... Čakamo, 
da se prebudi še Lukec La-
pornikov. Drug drugemu po-
magamo in na jpomembneje 
je, da zmagujemo,« je dejal 
Udrih in odgovoril na vpraša-
nje, kako bo v primeru, če v 
naslednjem mesecu ali dveh 
prejme mikavno ponudbo. 
Takrat bi Zlatorogu trda pre-
dla ... »Klubu bom še naprej 
pomagal po svojih najboljših 
močeh. V Laškem mi je super, 
odlično se razumemo, s tre-
ner jem se odlično trenira in 
upajmo na najboljše tako za 
njih kot zame.« Pri domačih 
je Anže Pelc vpisal 20 točk, 
Ivan Držič jih je prispeval 6: 
»Ne vem, kaj je vzrok, da nam 
ne steče doma. Tokrat smo se 
28 minut dobro držali, pred-
nost osmih točk bi lahko še 
povišali, a sledile so nore troj-
ke gostov. Izgubljeni točki bo 
zdaj treba vknjižiti v soboto v 
Škofji Loki.« Pri gostih je do-
bro igro pokazal center Žiga 
Dimec, ki je dosegel 15 točk. 

Doma ne steče 
Šentjurčani so pred doma-

čimi gledalci doživeli tretji 
zaporedni poraz. Na lestvici 
so na šestem mestu. Zlatorog 
je nastopil brez bolnega Saše 
Mučiča, pri Tajfunu pa se je 

za nižje selekcije, vendar pa je 
tokrat bilo premalo agresivno-
sti in želje po uspehu. Trener 
Damir Grgič je bil zelo razo-
čaran, ko je težko zbral misli 
po tekmi: »Čestitke Slobodi 
za zasluženo zmago. Nismo 
imeli rešitve za nasprotnikovo 
največjo pridobitev Gagičevo, 
ki je izjemno izkušena igral-
ka. To je glavni razlog. Pri nas 
pa katastrofalna in nedopu-
stna igra v obrambi, povsem 
nepovezana tudi v napadu. 
Mislim, da smo bili po prvi 
tekmi s Triglavom preveč psi-
hološko iztrošeni in se nismo 
znali dvigniti.« Sanja Orozo-
vic je vpisala 24 točk, 13 pa 
Rebeka Abramovič. 

Athlete se bo jutri drugič v 
tednu dni pomeril s Triglavom. 
Po pokalni tekmi bo sledila še 
prvenstvena v Kranju. »Sprva 
se bomo morali z vsako igral-
ko posebej pogovoriti, če ima 
igranje Jadranske lige sploh še 
kakšen smisel. Pričakujem, da 
bodo glave na mestu in da po-
izkusimo še enkrat presenetiti 
Triglav,« je pristavil Grgič, ki 
naj bi po novem letu že lahko 
računal na doslej poškodova-
no Marico Gajic. 

MITJA KNEZ 

že na začetku tekme poškodo-
val center Emir Zimic. Trener 
Damjan Novakovič je prav v 
Zimičevi poškodbi iskal izgo-
vore oziroma vzroke za poraz: 
»Prvi razlog za poraz je nedvo-
mno njegova poškodba. Ostali 
smo na neizkušenem Primor-
cu, ki pa je bil v nadaljevanju 
glavni igralec. Izgubili smo 
preveč žog. Ko smo imeli še 
vse pod kontrolo, je sledila 
serija trojk Laščanov, nismo 
imeli niti sreče s pokrivanjem 
Udriha in ostajamo daleč za 

PANORAMA 
NOGOMET 
1. SL, 21. krog: Celje - Rudar 

1:1 (0:0); Ivanovič (47); Bra-
tanovič (63), Mura - Maribor 
1:2 (0:0), Olimpija - Gorica 2:2 
(0:1), Koper - Triglav 1:1 (1:0), 
Aluminij - Domžale 1:4 (0:0). 

MALI NOGOMET 
1. SL, 11. krog: Dobovec 

- Litija 2:5 (2:3); Vojsk (12), 
Vrabel (15), Vuko - Nazarje 
6:3 (2:2); Metulj (4, 16), Ur-
telj (32). Vrstni red: Litija 28, 
Dobovec 24, Puntar 21, Oplast 
19, Bronx 13, Vuko 10, Nazar-
je 7, Slovenske Gorice 3. 

ROKOMET 
Liga prvakov, skupina B, 

7. krog: Celje Pivovarna La-
ško - Veszprem 19:24 (9:11); 
Marguč 5, Mačkovšek 4, Zele-
novič 3, Mlakar, Skube, Lekai 
2, Žvižej 1; Nagy, Csazsar 4. 
Vrstni red: Veszprem 14, Kiel 
8, Atletico 6, Celje, Sävehof, 
Constanta 4; skupina C, 7. 
krog: St. Petersburg - Gorenje 
25:32 (13:16); Pyskin 4, Che-
zlov 3; Dolenec 9, Bezjak 8, 
Golčar 4, Gams 3, Miklavčič, 
Cingesar, Melič, Bajram 2. Vr-
stni red: Kielce 12, Metalurg, 
Gorenje 10, Silkeborg 6, St. 
Petersburg 2, Chambery 0. 

KOŠARKA 
1. SL, 7. krog: Elektra - Slo-

van 66:63; Julevič 12, Zagorc 
11, Brčina 10, Podvršnik, 

vrhom lestvice. Vprašanje 
je, ali so nekateri naši igralci 
sploh sposobni igrati na ta-
kšni ravni oziroma biti pod 
pritiskom in premagovati naj-
boljše ekipe.« Novakovič je 
nadaljeval: »Gostujoča igrišča 
so trenutno za nas prednost, 
čeprav ne vem, zakaj. Igramo 
umirjeno, pametno, doma pa 
izgubljamo glavo. Potrebuje-
mo psihologa, ki bi razrešil to 
situacijo.« Trener Zlatoroga 
Miloš Šporar je bil vesel: »Bolj 
sem vesel reakcije moje ekipe 

Lekič 8, Bukovič, Collins 7, 
Atanackovič 3; Paravinja 23, 
Mlakar 15, Grosuplje - Hopsi 
79:61; Tratnik 23, Trampuš 
11; Vašl 21, Martin 13, Vranj-
kovič 10, Mežan 5, Govedič, 
Jasonn 4, Koritnik, Osolnik 2, 
Tajfun - Zlatorog 81:89; Pelc 
20, Primorac 19, Ferme 18, M. 
Sebič 7, Držič 6, Zimič 5, S. 
Sebič 4, Venezia 2; Udrih 30, 
Dimec 15, Brodnik, M. Lapor-
nik 12, Zadnik 10, Dugum 6, 
Čigoja 4, Mercator - Rogaška 
70:71; Abramovič 24, Demšar 
11; Smajlovič 17, Koštomaj 15, 
Petrovič 10, Miljkovič 9, Mila-
šinovič 7, Horvat 5, Mijovič, 
Barač 4. Vrstni red: Zlatorog 
13, Maribor, Helios, Rogaška 
12, Elektra 11, Tajfun, Merca-
tor 10, Grosuplje 9, Slovan, 
Hopsi 8. 

2. SL, 9. krog: Terme Oli-
mia - Parklji 97:64; Spešič 25, 
Memčič 22, Maček 16, Pešič 7, 
Švigelj, Kolar, Tabak 5, Glo-
bovnik, Gobec, Plavčak 4. Vr-
stni red: Portorož, Terme Oli-
mia 16, Šenčur 15, Radenska 
Creativ 14, Elektro Gorenjska, 
Lastovka, Koper 13, Postojna 
12, Kolpa, Parklji 11, Litija, 
Hrastnik 10, Branik 8. 

3. SL - vzhod, 6. krog: Vra-
ni - Bistrica 62:82, Konjice 
- Luxuris Celje 61:88. Vrstni 
red: Bistrica, Luxuris, Krka B 
12, Krško 10, Janče, Vrani 9, 
Primafoto, Calcit 8, Nazarje, 
Konjice 7, Komenda 6, Med-
vode 5. 

1. SL (ž), 8. krog: Konjice 
- Domžale 57:71. Vrstni red: 
Athlete, Triglav 14, Grosuplje, 

kot pa same zmage. Zdaj lahko 
vidimo, koliko smo sposobni. 
Na treningih kažemo veliko 
boljšo igro, na tekmah še ne 
steče, a upam, da smo zdaj to 
prelomili. Premagati Tajfun v 
njegovi dvorani ni tako lahko. 
Bo pa ta zmaga dobila svojo 
težo, če konec tedna doma 
premagamo še Grosuplje. Za-
dovoljen sem s pristopom, z 
željo in vero v uspeh. To se 
nam je obrestovalo. Trojke? Ko 
se sprostiš, ko si >šuter<, potem 
je samo vprašanje časa. Samo 
verjeti moraš v svoje sposob-
nosti. Tokrat smo pokazali ši-
rino naše igre.« O najmočnej-
šem orožju svoje ekipe, Samu 
Udrihu, je pripomnil: »Je pravi 
profesionalec in oče te ekipe. 
Neverjeten je in fantastično je 
delati z njim. Želimo si, da bi 
ostal in vse bomo naredili, da 
ga zadržimo.« Zlatorog bo v 
soboto gostil Grosuplje. 

Še četrtič za točko 
Košarkarji Rogaške so zno-

va dobili dramatično konč-
nico, tokrat na gostovanju v 
Škofji Loki pri Mercatorju, ki 
so ga premagali z 71:70. To je 
bila peta zmaga Slatinčanov 
ob dveh porazih, ki jih drži na 
četrtem mestu. Semir Smaj-
lovič je dosegel 17 točk. V 7. 
krogu je slavila tudi Elektra, 
doma proti Slovanu (66:63). 
Z 12 točkami je bil najučinko-
vitejši Mensud Julevič. Hopsi 
pa so doživeli še šesti zapore-
dni poraz. Z 69:61 so klonili 
v Grosuplju. Miha Vašl se je 
ustavil pri 21 točkah. Polzela-
ni ostajajo prikovani na dno 
lestvice. 

MITJA KNEZ 
Foto: GrupA 

Ježica 12, Ilirija 10, AJM 9, 
Domžale, Odeja, Konjice 9. 

Jadranska liga (ž), 11. 
krog: Athlete - Sloboda 60:67; 
Orozovič 24, Abramovič 13, 
Bošnjak 9, Lisec 8, Ocvirk 4, 
Gabrovšek 2; Gagič 30, Stan-
kovič 18. Vrstni red: Partizan, 
Radivoj Korač, Pecs 18, Voj-
vodina, Voždovac 16, Čelik 
15, Sloboda 13, Athlete 12, 
Mladi Krajišnik 11, Vršac 10, 
Ilirija 9. 

ODBOJKA 
1. DL, 9. krog: Šoštanj To-

polšica - Salonit 1:3. Vrstni 
red: Salonit 23, Panvita 21, 
Maribor 18, GO Volley 12, Šo-
štanj Topolšica, Triglav, Krka 
10, Kropa 4. 

1. DL (ž), 9. krog: Vital 
- Aliansa 2:3. Vrstni red: Ali-
ansa 24, Koper 21, Vital 14, 
Zgornja Gorenjska, Puconci, 
Nova Gorica 12, Formis 7, 
Grosuplje 6. (MiK) 

ŠPORTNI 
KOLEDAR 

Sreda, 5. 12. 

KOŠARKA 
1. SL (ž), 9. krog, Ljubljana: 

Ilirija - Konjice (18.20), Kranj: 
Triglav - Athlete Celje (19). 

ROKOMET 
1. SL, 14. krog, Velenje: 

Gorenje - Izola (19), Sevni-
ca - Celje Pivovarna Laško 
(19.30). 

cc CINKARNA 

O smiselnosti 
regionalne lige 
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Okrasitve in 
Miklavževe 
prireditve 
LAŠKO, ŠENTJUR - Stojnice z ročno izdelanimi božično 
novoletnimi darili, medenimi izdelki, svetlečimi okraski ter 
slastne domače dobrote so popestrile sobotno dopoldne na 
Miklavžem sejmu v Laškem. 

Dogodek dneva je bil gotovo 
Miklavžev obisk, ki je v sprem-
stvu angelov in parkljev obda-
roval navdušil staro in mlado. 
Za pravo praznično vzdušje 
ga je spremljala tudi pevska 
skupina. Podoben sejem so 
na ploščadi pred cerkvijo sv. 
Jurija že četrtirč pripravili tudi 
v Šentjurju. Na stojnicah so 
razstavljali predvsem kreativ-
ne izdelke domače in umetne 
obrti, dobile pa so se tudi ku-
linarične dobrote. Za otroke so 
tudi letos pripravili lutkovno 
predstavo, za konec pa jim je 
drobna darilca seveda izročil 
Miklavž. 

VELENJE - V petek so na 
Titovem trgu postavili novo-
letno jelko, ki jo je letos me-
stu podarila družina Stanka 
Gregorna iz Šmartinskih 
Cirkovc, danes pa bo župan 
Bojan Kontič prižgal pra-
znične luči. 

Praznična razsvetljava bo 
gorela do 13. januarja, zanjo 
pa bodo namenili 25 tisoč 
evrov. Okrasili bodo središče 
mesta, Kardeljev trg in Staro 
Velenje ter drevesa ob Šaleški 
cesti, krožišče pod skakalnico 
in grad v Šaleku. Županu bodo 

ob prižiganju prazničnih luči 
družbo delali prostovoljke in 
prostovoljci, ki se bodo prej 
srečali ob mednarodnem dne-
vu prostovoljcev, 5. decembru. 
V četrtek se bo v Velenju usta-
vil dedek Mraz, ki bo na Tito-
vem trgu skupaj z Mojco Robič 
in prijatelji razveselil najmlajše 
Velenjčanke in Velenjčane. 

SOLČAVA - S predavanjem 
dr. Zdenke Zalokar Divjak o 
pomenu družine in medse-
bojnih odnosov v današnjem 
času so v Solčavi začeli ob-
sežen sklop Miklavževih 
prireditev. 

Po nedeljskem miklavževa-
nju vabijo v soboto ob 18. uri 
na premiero dokumentarnega 
filma Robanov Joža, scenarist-
ke Katje Stamboldžioski in 
režiserja Primoža Meška. V 
soboto, 15. decembra, pripra-
vljajo Miklavževo delavnico v 
dvorani Zadružnega doma z 
Marto Orešnik in animatorji z 
oratorija, v petek, 21. decem-
bra, pa bodo v Centru Rinka 
postavili na ogled večje jaslice, 
ki so že lani pritegnile precej 
pozornosti. 

ROGAŠKA SLATINA - Mi-
klavž je darila nakupoval 

Ta konec tedna je Miklavž obiskoval stojnice in polnil vreče tudi v Laškem. 

na sobotnem dobrodelnem 
bazarju na Evropski plo-
ščadi. 

Stojnice so se šibile pod 
najrazličnejšimi dobrotami 
in izdelki. Vabili so vloženo 
in suho sadje, marmelade, 
med in domače pecivo, pa 
tudi številni rokodelski iz-
delki, adventni venčki in pra-
znični aranžmaji. Seveda na 
bazarju ni manjkal Miklavž, 
ki je najmlajše obdaril z bom-
boni, mandarinami in orehi. 
Društvo prostovoljcev za po-
moč sočloveku Miklavževa 
druščina bo izkupiček od do-
brodelnega bazarja namenil 

otrokom in slatinske občine, 
potrebnim pomoči. 

CELJE - Praznični de-
cember bo v mestu zaživel 
na Miklavžev večer. Jutri po 
17. uri bo otroke na Trgu celj-
skih knezov obiskal in sim-
bolično obdaroval Miklavž s 
svojim rogatim spremstvom, 
župan Bojan Šrot pa bo priž-
gal lučke praznične razsve-
tljave. Te bodo obiskovalce v 
mestu pozdravljale vse do 6. 
januarja. 

V Likovnem salonu Celje 
domači umetniki še vse do če-
trtka med 12. in 20. uro pripra-
vljajo decembrska druženja in 

prodajno razstavo svojih del. 
Danes popoldne med 16. in 
18. uro bodo umetniki odpr-
li tudi vrata svojih ateljejev v 
mestu, v umetniški četrti ter 
na Glavnem trgu in v Vodni-
kovi ulici, večer pa zaokrožili 
ob 18. uri s čajanko in pripove-
dovanjem zgodb ter ob 19. uri 
še s koncertnim performan-
som umetniške skupine Siva. 
PARTea, kot so poimenovali 
decembrska druženja, bodo 
zaključili v četrtek po 19. uri 
s prireditvijo Disko PARTea. 
V Stari grofiji Pokrajinskega 
muzeja Celje pripravljajo no-
coj ob 17. uri družinsko delav-

nico, na kateri bodo izdelovali 
voščilnice za novo leto, prav 
tako najmlajše danes in v če-
trtek ob 9. uri vabijo v Slašči-
čarno pri Hermanu Lisjaku 
Otroškega muzeja, kjer bodo 
v otroški ustvarjalnici Herman 
sladkosned izdelovali pisane 
praznične piškotke. Šolarjem 
vsak torek med 17. in 18. uro 
in odraslim vsako sredo med 
19. in 20.30 uro odpirajo vrata 
tudi v Ustvarjalnem pristanu v 
Prešernovi ulici 11, kjer bodo 
lahko izdelovali praznične 
okraske ter druge izdelke. 

US, IS, AD, StO 
Foto: SHERPA 

Najtežji venec doslej 
Na Dobrni visi sedemsto kilogramov težak adventni venec - Prvega na svetu ni 
okrasil katoličan 

Na Dobrni so pred prvo adventno nedeljo izdelali ter 
postavili ogromen adventni venec. »Ob izdelovanju venca 
se družimo, a tudi za kraj nekaj postorimo. Tudi za go-
ste Dobrne je takšen venec lahko prijetna dobrodošlica,« 
omenja Ivan Žerjav iz Zavrha nad Dobrno, ki je pobudnik 
izdelovanja velikih adventnih vencev. 

Po stari tradiciji pomeni-
jo štiri sveče na adventnem 
vencu luč, ki jo je vernikom 
prinesel na svet novorojeni Je-
zus Kristus. Zanimivo je, da je 
oče prvega adventnega venca 
evangeličan. Evangeličanski 
pastor in pedagog Wichern je 
namrč leta 1839 v Hamburgu 
kot prvi okrasil leseno kolo 
s 23 svečami ter ga okrasil s 
smrečjem. Med njimi je bilo 19 
rdečih, ki so pomenile delov-
ne dni v obdobju do božiča ter 
štiri večje bele barve, za štiri 
adventne nedelje. Povod za po-
stavitev naj bi bilo to, da so Wi-
cherna sirote, ki je skrbel za-
nje, venomer vpraševale, kdaj 
bo končno božič. Pastor jim je 
to ponazoril s svečami na ko-
lesu od kočije. Danes venec s 
štirimi svečami obešajo tudi v 
katoliških cerkvah, adventne 
venčke prav tako uporabljajo 
ateisti, ki z njimi okrasijo mizo 
ali vhodna vrata. 

Adventni venec nad glav-
nim križiščem na Dobrni 
ima kar 4,60 metra premera 
ter tehta okoli sedemsto ki-
logramov. Venec je izdelala 
skupina sedmih mož iz vasi 

Zavrh, ki ga je, potem ko so 
z domačimi nabrali zadosti 
smrečja, izdelovala dva dni. 
Za izdelovanje tako velikega 
venca so potrebovali dovolj 
veliko prostora, ki so ga našli 

Adventni venec, ki je na glavnem križišču Dobrne, so s pomočjo tehnike hitro obesili. Ko so pred leti posta-

vljali prvi venec ročno, je bilo zaradi mukotrpnega dela celo slišati kakšno kletvico. Župnik je ni slišal. 

Advent pomeni čas pričakovanja, latinska beseda ad-
ventus pomeni prihod. Za kristjane pomeni čas priča-
kovanja rojstva Jezusa Kristusa, njegov zunanji znak 
je adventni venec s štirimi svečami, ki pomenijo štiri 
adventne nedelje (z božičem kot viškom adventnega 
časa). Vsako adventno nedeljo prižgejo novo od štirih 
sveč. Prva adventna nedelja prav tako pomeni začetek 
novega cerkvenega leta, adventna liturgična barva je 
vijoličasta. Vse do leta 1917 je po cerkvenem pravu veljal 
adventni post, ko se med drugim ni smelo praznovati 
slovesnih porok ter plesati. 

pod enim od završkih kozol-
cev. Med izdelovanjem ven-
ca dobre volje ni manjkalo, 
z mrazom pa letos niso imeli 
težav, čeprav so si pomaga-
li s kakšnim »šnopčkom«. 
Treba je prav tako omeniti, 
da je letošnji venec zaradi še 
večje količine smrečja doslej 
najtežji. 

»Letos postavljamo venec 
znova po petih letih premora, 
pred tem smo izdelali deset 
podobnih vencev,« je med po-
govorom z izdelovalci venca 
povedal Darko Voršnik, ki je 
prav tako iz Zavrha. In kaj je 
može iz Zavrha najbolj spod-
budilo k izdelovanju letošnje-
ga adventnega venca? »Venec 
pomeni tudi dobrodošlico 
novemu župniku, s katerim 

smo zelo zadovoljni,« je do-
dal Žerjav, pobudnik izdelo-
vanja ogromnih vencev. Poleg 
tega, da so z vencem razve-
selili novega župnika Milana 
Strmška (ki je venec v nede-
ljo slovesno blagoslovil), je 
može iz Zavrha spodbudilo 
h koncu petletnega predad-
ventnega »počitka« še eno 
dejstvo. Ogrodje za dobrnski 
adventni venec so si namreč 
hoteli izposoditi iz kraja v so-
sednji občini. No, na Dobrni 
je vsekakor več kot dovolj vo-
lje in energije, da lahko svoje 
ogrodje uporabijo za svoj ad-
ventni venec. Ta bo turistič-
ni kraj lepšal in ga opozarjal 
spominjal na predpraznično 
vzdušje kar štiri tedne. 

BRANE JERANKO 

Na Dobrni jim nasploh ne zmanjka zamisli, s katerimi v 
prazničnih obdobjih prekosijo večino drugih krajev. Dobr-
na tako ne slovi samo po velikih adventnih vencih, v letih 
1996 in 1997 je bila znana po velikonočnih butarah veli-
kankah, primernih za Guinessovo knjigo rekordov. Takrat 
so izdelali celo 61 metrov dolgo butaro ter naslednje leto 
še tri metre daljšo. Potrudila se je ista skupina, ki so se ji 
pridružili še občani iz drugih vasi v okolici Dobrne. 
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Po osamosvojitvi so imeli krajani možnost svoj kraj 
spet preimenovati, a se zaradi stroškov in malo tudi 
navade za to niso odločili. In tudi samo ime Vrh nad 
Laškim ima svojo zgodbo. Pred mnogo leti se je na-
mreč tam izgubil nek grof. Ko so ga kasneje spraševa-
li, kje da je hodil, je rekel, da se je »na Vrh« izgubil. 
V zahvalo, da »se je spet našel«, pa je dal menda celo 
postaviti cerkvico. Ta je posvečena farnemu zavetniku 
sv. Lenartu. 

Prav lepa je 
šentlenartska fara .. 
Na Vrhu nad Laškim organizirana kultura tako ali drugače utripa že 80 let 

Vrh nad Laškim bi lahko bila zgolj ena izmed laških 
krajevnih skupnosti. Dobrih 800 duš je razdeljenih po 
13 vaseh in zaselkih. Vaško središče je zaokroženo okrog 
šole, cerkve, običajno še kakšnega bifeja in tu bi se zgod-
ba prav lahko končala. A so se ljudje v tem kraju že pred 
mnogimi leti zavedali vrednosti kulture. Ne samo tiste 
poduhovljene note, ki nas dela človeške, ampak tudi čisto 
praktično uporabne. 

Nenazadnje so v Šentle-
nartu, kot se kraju po starem 
reče, že pred 80 leti z dram-
sko predstavo zbirali denar 

za dober namen. Domačini 
žlahtno tradicijo odrskega 
udejstvovanja uspešno gojijo 
še danes. Pred dnevi so svo-

je bogato kulturno življenje 
predstavili na odru Kulturne-
ga centra Laško. 

Začelo se je z gasilci. Ko 
so namreč pred 80 leti v kra-
ju ustanovili gasilsko ekipo, 
jo je bilo treba opremiti. V ta 
namen so na oder postavili 
ljudsko igro o kozjanskem 
razbojniku Guzaju. Izkupi-
ček so dobili gasilci, nasle-
dnikom pa je ostala spomin-

ska fotografija s predstave z 
letnico 1932. Z mentorstvom 
takratnega župnika Knifelca, 
mežnarja Fabjana Krivono-
ga, učitelja Draga Cepuša in 
mnogih drugih so se ljudje 
desetletja zbirali na vajah 
pevskih zborov, pripravljali 
ljudske igre in včasih imeli 
celo tamburaški orkester. 
Po vojni je kraj sv. Lenarta 
dobil uradno ime Vrh nad 

Laškim. Dolgoletna tradicija 
Šentlenarčanov pa je ostala 
nedotaknjena. 

Kdor poje in igra, 
slabo ne misli 
Eden tistih, ki je svojim 

koreninam izjemno predan, 
je tudi Stanko Selič. Predse-
dnik KS Vrh nad Laškim je 
že četrti mandat. Z javnim 
življenjem v domačem kraju 
se ukvarja že iz najstniških 
let. »Celo rojen sem bil prav 
tu in ne v porodnišnici v 
Celju,« smeje razloži že na 
začetku. Ker je tudi zagnan 
gasilec, je ob nekem pra-
znovanju izbrskal tudi uso-
dno fotografijo in potem so 
stvari padle na svoje mesto. 
Spomin na to, kako aktivni 
so bili njihovi predniki, je 
bil kriv za to krajevno po-
sebnost. Pri ljubiteljskem 
in prostovoljskem delu so 
vzponi in padci nekaj obi-
čajnega, a Stanku je šlo na 
živce, da morajo za vsako 
vaško prireditev nastopajo-
če uvažati od drugod. In to 
pri vsem domačem potenci-
alu. Med krajani je namreč 
cela vrsta ljudi, ki igrajo na 
različna glasbila, njihov pa 
je tudi legendarni laški ka-
pelnik Ivan Medved. 

Ustvarjalce našli 
kar med domačini 
»Na prvem sestanku smo 

bili štirje, na drugem nas je 
bilo že osem, na prvih va-
jah dvanajst. Ljudje so nas 
najprej malo pisano gleda-
li, v nejeveri, če bo godba 
zaživela ali bo to bolj muha 

enodnevnica. Danes lahko s 
ponosom povem, da imamo 
33 uniformiranih godbeni-
kov. Pri tem se je tudi meni 
izpolnila dolgoletna želja. 
Godba mi je namreč že od 
nekdaj izjemno blizu, a se ji 
zaradi različnih razlogov ni-
koli nisem pridružil. Ampak 
veste, verjamem v to, da če 
je kakšna želja res goreča, se 
ti uresniči v najboljši možni 
obliki.« 

Pri godbi se držijo pravila, 
da so vsi enakopravni, če-
tudi se članstvo najde med 
10 in 70 leti. Nenazadnje je 
prav povezovanje različnih 
generacij ključ do uspeha 
velike ustvarjalnosti. V kra-
ju imajo tudi eno močnejših 
šolskih podružnic. Otroci, ki 
obiskujejo prvih pet razre-
dov v domačem kraju, sode-
lujejo prav pri vseh vaških 
prireditvah. Trenutno jih 
vodi Marija Kotar. »Šola je 
stara, po vojni je bila samo 
obnovljena. Morda bodo pri-
šli boljši časi in bomo tudi 
pri nas dobili nove učilnice, 
telovadnico in seveda vrtec, 
ki ga v naši krajevni skupno-
sti še nimamo,« je optimisti-
čen Selič. Kulturni utrip in 
predvsem povezovanje ljudi 
bistveno pripomoreta k pri-
jetni klimi kraja, da je prije-
tno živeti in mladi ostajajo. 
»Predvsem se trudimo pri 
svojih dejavnosti povezati 
čim več posameznikov. Ker 
še vedno drži stari rek - kdo 
poje in igra, ta slabo ne mi-
sli,« zaključi Selič. 

SAŠKA. T OCVIRK 
Foto: GrupA 

Stanko Selič vodi K S Vrh nad La-

škim že četrti mandat. 

Na mladih svet stoji, se zavedajo tudi Šentlenartčani. Da bo 80 let tradicije živelo naprej, so tokrat dokazali 

najmlajši iz tamkajšnje podružnične šole. 

Z Vrha nad Laškim so doma tudi trije bratje Razboršek iz ansambla Dori. 

Godbeniki so pod vodstvom Ivana Medveda svoje delo zastavili zelo resno. Vaje imajo kar dvakrat na teden. 

Bili so celo na gostovanju v Franciji, sicer pa zelo dobro sodelujejo s kolegi iz Štor in Radeč. Kot pravijo, je 

najslabše, če je človek zaprt in nedostopen. Tako v svoje vrste rade volje vključijo glasbenike tudi iz okoliških 

krajev. Mažoretke pod vodstvom Majde Marguč pa imajo svoje središče v podružnični šoli v Šentrupertu. 
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Rubriko Za zdravje ureja Anja Deučman. 
Predloge oziroma ideje ji lahko posredujete na 
e-naslov: anja.deucman@nt-rc.si. 

Nuša Romih Masnoglav pravi, da se Feldenkrais med 
drugim vedno bolj uveljavlja v vrhunskem športu, sama 
na primer sodeluje s slovensko skakalno reprezentanco, 
skupinske in individualne lekcije pa redno obiskujejo 
tudi glasbeniki, ki imajo zaradi prisilne drže težave z 
bolečinami v križu, hrbtenici in vratu. Pravi, da Felden-
krais izjemno dobro učinkuje tudi na otroke s cerebralno 
paralizo. Sicer pa zaznava zelo zanimiv fenomen. »Ali 
tisti, ki pridejo, >pobegnejo< že med uro, ker bodisi ne 
prenesejo soočanja s sabo ali pa jim ta metoda enostavno 
ne ustreza, ali pa ostanejo za vedno.« 

Tako so v Celju že pred leti predvsem mlade pozivali k varni spolnosti. 

Kondomi varujejo ne le pred prenosom virusa HIV, pač pa tudi pred 

ostalimi spolno prenosljivimi boleznimi.(Foto: TimE, arhiv NT) 

Ste si tudi vi v soboto, ob 
svetovnem dnevu boja proti 
aidsu, nadeli rdečo pentljo 
in tako pokazali sočutje do 
obolelih za aidsom in oku-
ženih z virusom HIV ter do-
kazali svojo ozaveščenost o 
nevarnostih okužbe in po-
menu preventive? Epidemi-
ologi medtem ugotavljajo, 
da se je v Sloveniji število 
okuženih s HIV in bolnikov 
z aidsom v zadnjih letih po-
večalo. 

Letno v Sloveniji odkri-
jejo med 40 in 50 na novo 
okuženih z v i rusom HIV, 
neslaven »rekord« pa so za-
beležili lani, ko so okužbo 
diagnosticirali pri 55 ose-
bah. Letos je bil virus HIV 
doslej potrjen pri 41 ljudeh, 
med njimi devet posamezni-
kov prihaja iz celjske regije. 
Kot so še sporočili s celjske-
ga zavoda za zdravstveno 
varstvo (ZZV), zdravniki v 
vsej državi t renutno redno 
spremljajo 420 bolnikov z 
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aidsom in okuženih z viru-
som HIV. 

Z zdravili 
bolezen mogoče 
obvladovati 
Kot pravi predstojnica 

oddelka za epidemiologijo 
na zavodu pr im. dr. Alen-
ka Trop Skaza, se okužba 
širi predvsem zato, ker je v 
zadnjih letih popustil strah 
pred umiranjem. Aids na-
mreč vse bolj postaja kronič-
na bolezen, ki jo je mogoče 

uspešno obvladovati z različ-
nimi kombinacijami antire-
trovirusnih zdravil. Okužba 
se sicer najpogosteje prenaša 
z nezaščitenimi spolnimi od-
nosi z okuženo osebo, prav 
tako se je mogoče okužiti z 
okuženo krvjo ali krvnimi 
pripravki in z okuženimi 
iglami, okužena mater pa 
lahko HIV preda na otroka 
med nosečnostjo, med poro-
dom ali med dojenjem. Stro-
kovnjaki tako opozarjajo na 
preventivo, pri čemer Alenka 

Trop Skaza izpostavlja pred-
vsem varne spolne odnose, z 
uporabo kondoma in s stal-
nim spolnim partnerjem. 

Testiraj in zdravi 
Strokovnjaki ocenjujejo, 

da je število okuženih s HIV 
v Sloveniji še večje, kot kaže 
uradna statistika. Menijo, da 
številni posamezniki sploh 
ne vedo, da so okuženi. Na 
celjskem ZZV tako opozar-
jajo na aktualni preventivni 
pristop: testiraj in zdravi. Čim 
prejšnja postavitev diagnoze 
je namreč bistvena za uspe-
šno zdravljenje. »Če menite, 
da bi lahko bili okuženi, ne 
oklevajte, pač pa se čimprej 
testirajte,« poziva naša so-
govornica in dodaja, da je 
testiranje mogoče opraviti 
brezplačno, saj stroške kri-
je zdravstveno zavarovanje. 
Brezplačno je testiranje pri 
osebnem zdravniku ali pa na 
ljubljanski infekcijski kliniki, 
testirati pa se je mogoče tudi 
na ZZV Celje, a samoplačni-
ško. Od dogodka, ko bi lah-
ko prišlo do prenosa virusa, 
do testiranja, morata sicer 
za zanesljiv rezultat miniti 
vsaj dva tedna. Alenka Trop 
Skaza ob tem pravi, da je v 
Sloveniji obseg testiranja na 
HIV v primerjavi z drugimi 
evropski državami relativno 
majhen, saj da HIV in aids pri 
nas še vedno veljata za neka-
kšen tabu. 

spoznavamo svoje telo in 
zavedno popravljamo svoje 
gibe,« pravi Romih Masno-
glavova. 

Več kot dva tisoč 
lekcij 
Razlaga, da je metoda Fe-

ldenkrais primerna za prav 
vsakogar, ne glede na spol, 
leta in zdravstveno stanje. 
Gibi se izvajajo zelo poča-
si in le v smereh in ampli-
tudah, kot jih posameznik 
zmore, noben gib se ne 
izvaja na silo, zaradi česar 
med lekcijami ni nobene 
bolečine. Po besedah uči-
teljice je bolje delati manj 
in počasi, saj takrat živčni 
sistem vsrka več informacij. 
Lekcije so najrazličnejše, saj 
jih obstaja več kot dva tisoč, 
njihovo bistvo pa je izvajanje 
takšnih gibalnih kombinacij, 
ki jih drugače v življenju ne 
počnemo. Človek mora biti 
tako med uro vadbe zelo 
osredotočen na gibanje, saj 
so nekatere lekcije precej 

zahtevne. »Predvsem gre za 
koordinacijsko zahtevnost, 
saj je na primer treba istoča-
sno premikati tri okončine, 
a vsako v svojo smer. Veliko 
je tudi navodil o samoopa-
zovanju,« pravi Nuša Romih 
Masnoglav in dodaja, da je 
Feldenkrais zato tudi odličen 
način, kako za vsaj nekaj 
časa odmisliti vsakodnevne 
skrbi, predstavlja pa tudi 
prijetno druženje . Večino 
vaj pri skupinskih lekcijah 
se sicer izvaja na tleh, da 
se izniči gravitacija in da se 
človek čim bolj sprosti, pri 
individualnih lekcijah pa 
posameznik leži na mizi in 
učitelj njegovo telo premika 
v različne smeri. Učiteljica 
še pravi, da za učinkovito 
izvajanje lekcij in učenje 
pravilnega gibanja zadostuje 
že ena ura Feldenkraisa te-
densko, pripomore pa ne le 
k učenju pravilnega gibanja, 
pač pa tudi kot preventiva, 
da se izognemo privzemanju 
napačnih gibalnih vzorcev. 

S Feldenkraisom do 
pravilnega gibanja 
Nežni in nezahtevni gibi lahko omilijo bolečine in povečajo gibljivost 

Človek v življenju privza-
me določene vzorce giba-
nja. Te navade se globoko 
zakoreninijo v njegovem 
živčnem sistemu in pogosto 
postanejo nefunkcionalne in 
neuporabne. Vodijo lahko v 
številne težave, kot so nepro-
žnost hrbtenice, negibčnost 
ali bolečine v sklepih ter mo-
teni vzorci dihanja. Z meto-
do Feldenkrais se je mogoče 
ponovno naučiti pravilnega 
gibanja in se tako otresti 
težav in zaživeti bolj polno 
življenje. 

Nuša Romih Masnoglav je 
bila prva učiteljica Feldenkrai-
sa v Sloveniji. Kot pravi, obsta-
ja ogromno različnih definicij 
metode, najenostavneje pa je 
Feldenkrais opisati kot uče-
nje človeške biomehanike in 
optimalnega načina gibanja. 
Ob tem razlaga, da s pomočjo 
metode posameznik pridobi 
boljšo telesno držo, boljšo 
gibljivost in koordinacijo, 
otrese se napetosti v mišicah, 
prav tako se zmanjšajo bole-
čine v sklepih in mišicah. Ker 
metoda temelji na samozave-

Z ene od ur Feldenkraisa v Laškem. Udeleženci manj in bolj zahtevne lekcije izvajajo pod budnim očesom 

Nuše Romih Masnog lav (sedi). (Foto: osebni arhiv) 

danju, Romih Masnoglavova 
izpostavlja tudi osebnostno 
spremembo pri ljudeh, ki 
redno izvajajo lekcije Felden-
kraisa. »Skozi samozavedanje 
namreč ugotovimo, kaj nam 
bolj prija v življenju, tako 
izgrajujemo sebe kot celoto. 
Če se skozi gibanje zaveda-
mo sebe, svojih občutkov in 

Metodo Feldenkrais je razvil ruski Žid Moshe Felden-
krais, doktor fizike, inženir in mojster juda. V njej je zdru-
žil znanje biomehanike, nevrologije, psihologije, učnih 
metod, joge in juda, spodbudile pa so ga predvsem lastne 
bolečine v kolenu, zaradi katerih ni več mogel hoditi. 
Najprej je z metodo pomagal sebi, potem je uvedel indi-
vidualne ure, ker je bilo zanimanje za Feldenkrais tako 
veliko, pa je začel izvajati še skupinske lekcije. 

svojih potreb, jih bomo znali 
uresničiti tudi v vsakdanjem 
življenju,« je prepričana. 

Učenje možganov 
Kot pravi, je biomehanika 

skeleta pri vseh ljudeh ena-
ka, gibanje pa si skvarimo 
zaradi napačnih vzorcev, 
stresov in zunanj ih priti-
skov. Že pri otrocih se na 
primer odražajo v napač-
no postavljenih stopalih, v 
najstniških letih in kasneje 
v življenju se zaradi veliko 
sedenja ukrivi hrbtenica in 
spremeni se položaj prsnega 
koša, ki je vedno bolj zaprt, 
kar otežuje dihanje. Kot pravi 
Nuša Romih Masnoglav, je te 

napačne gibe s skupinskimi 
ali pa individualnimi lekcija-
mi Feldenkraisa mogoče na-
domestiti s pravilnimi gibi. 
Preko zelo lahkih gibalnih 
akcij in dotikov je po njenih 
besedah možgane mogoče 
ponovno naučiti pravilnega 
gibanja. Kor razlaga učitelji-
ca, desna možganska polovi-
ca informacije, ki jih prejme 
med lekcijo ali med nizom 
lekcij, takoj shrani in jih v 
roku nekaj tednov integrira 
v sistem, kar pomeni, da jih 
posameznik slej ko prej zač-
ne podzavestno uporabljati. 
»Lekcije imenujemo zaveda-
nje skozi gibanje, saj skoznje 
ugotavljamo, kakšni smo, 

Nuša Romih Masnoglav je pred tremi leti in pol postala 
prva certificirana učiteljica metode Feldenkrais v Slove-
niji. Feldenkrais je študirala na Dunaju. Poleg nje je v 
Sloveniji trenutno še pet učiteljic. 

Vse več okuženih s HIV 
Bistveni preventiva, testiranje in učinkovito zdravljenje 

Kot pravi epidemiologinja Alenka Trop Skaza, je največ 
okužb z v i rusom HIV med moškimi, ki imajo spolne 
odnose z moškimi. 

Na ZZV Celje se je med letoma 1994 in 2012 testiralo 
več kot 3.600 posameznikov. Prisotnost HIV protiteles 
so ugotovili pri 18 osebah. Čeprav na zavodu testiranje 
od lani ni več brezplačno (stane 35 evrov), pravijo, da se 
obseg testiranja ni zmanjšal. Ob tem poudarjajo, da je pri 
testiranju zagotovljena anonimnost. 

1. december je Svetovna zdravstvena organizacija za 
svetovni dan boja proti aidsu razglasila leta 1988. Letošnji 
dan je potekal pod geslom Proti generaciji brez aidsa. 

Kot pravijo na Inštitutu za varovanje zdravja RS, obstaja 
v Sloveniji šest osnovnih načinov testiranja na HIV. To so 
zakonsko obvezno testiranje krvodajalcev ter darovalcev or-
ganov in tkiv, prostovoljno zaupno testiranje s svetovanjem, 
anonimno testiranje s svetovanjem, anonimno brezplačno 
testiranje s svetovanjem v medicinskem okolju, anonimno 
brezplačno testiranje s svetovanjem v nemedicinskem okolju 
in testiranje s hitrimi testi za domačo rabo. 

Ste vedeli? 

Virus HIV napada celice imunskega sistema. 
Pri okuženih osebah zaradi virusa HIV slabi obrambna 

sposobnost telesa, zato se poveča dovzetnost za različne 
okužbe in rakava obolenja. Kljub temu lahko okužena 
oseba več let živi brez posebnih bolezenskih težav. Konč-
na razvojna stopnja okužbe s HIV pa je aids oz. sindrom 
pridobljene imunske pomanjkljivosti. Kot razlagajo na 
ZZV Celje so simptomi zelo različni, najpogostejši pa so 
vročina, potenje, bolečine v mišicah, težave pri požiranju, 
povečane bezgavke, slabo počutje, driska, nastanek ranic 
na koži, pa tudi okvare živčevja. Težave se pojavljajo in 
izginjajo, imunski sistem pa vseskozi peša. 

mailto:anja.deucman@nt-rc.si
http://www.pirnat.si
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Sovražni govor pogojen s 
trenutno krizo Ne stori drugim tistega, česar ne želiš, da drugi 

storijo tebi 

Zadnje dogajanje v Slove-
niji je pokazalo moč spletnih 
medijev, kjer so se pozivi k 
protestom razširili z never-
jetno hitrostjo in imeli ogro-
men doseg med ljudmi. Moč 
spleta je tokrat spet pokazala 
na enega večjih problemov 
slovenske družbe: sovražni 
govor. Na to nevarnost že vr-
sto let opozarjajo predvsem 
nevladne ustanove, vendar 
- kot kaže pogled na števil-
ne komentarje na spletih in 
socialnih omrežjih - se so-
vražnega govora, ki pogosto 
vodi še v večjo nestrpnost, ne 
da zajeziti. 

Večina medijev zdaj že poo-
streno nadzoruje komentarje 
pod spletnimi članki, glede na 
temo možnost komentarjev 
tudi izključi, neprimerne zapi-
se pa odstrani. Ravno slednje 
povzroči še stopnjevanje jeze 
komentatorjev. Na Celjskem 
se je pred časom že zgodilo, 
da so policisti sami odreagirali 
in prijavili primer sovražnega 
govora, v katerem je komen-
tator žalil enega od policistov. 
»Glavni cilj sovražnega govo-
ra je razčlovečiti tiste, proti 
katerim je usmerjen, njegov 
namen pa je ponižati, prestra-
šiti in spodbuditi nasilje. Izraz 
zajema govorno, pisno in ne-
besedno komunikacijo,« pra-
vijo ustvarjalci projekta Sple-
tno oko, ki je tudi slovenska 
spletna prijavna točka, kjer 
lahko ljudje anonimno prija-
vijo sovražni govor ali otroško 
pornografijo na internetu. 

»Besede, katerih namen je 
poniževati, razčlovečiti, od-

vzeti dostojanstvo, postaviti v 
podrejen položaj, vplivajo na 
to, kakšen položaj v družbi 
bodo imeli ljudje, proti kate-
rim so usmerjene, kako bodo 
živeli, kako bodo z njimi 
ravnali drugi ljudje in nena-
zadnje, kako bodo razumeli 
sebe,« pojasnjujejo pri Sple-
tnem očesu. 

Prijave sovražnega 
govora 
Sovražni govor lahko enači-

mo s socialnim dejanjem, saj 
lahko grobo določi družbeni 
položaj tistih, proti katerim 
je usmerjen. Vsako spodbu-
janje k neenakopravnosti ter 
razpihovanju sovraštva je že 
po Ustavi RS prepovedano, 
javno spodbujanje sovraštva, 
nasilja ali nestrpnosti pa je po 
kazenskem zakoniku kazni-
vo, zagrožena je tudi kazen 
zapora celo do petih let. Na 
Spletno oko vsako leto prija-
vijo kar nekaj primerov so-
vražnega govora, vendar po 
preučitvi le-teh ugotovijo, da 
v vseh prijavah storilcem tega 
ne morejo v popolnosti očitati. 
Tako je bila na primer predlani 
801 prijava domnevnega spod-
bujanja sovraštva, nasilja ali 
nestrpnosti. 

»Od vseh prejetih prijav 
smo jih 67 poslali naprej na 
policijo. Povratna informacija 
policije, ki smo jo dobili leto 
kasneje, kaže, da je bilo 22 
prijav še vedno v preiskavi na 
pristojnih policijskih postajah, 
12 prijav je bilo zaključenih v 
obliki poročila na pristojna 
okrožna državna tožilstva, za 

Sovražni 
govor jih moti 

Študentje družboslovne informatike na Fakulteti za 
družbene vede so lani opravili tudi raziskavo o sovra-
žnem govoru na slovenskem spletu. V analizi so poleg 
pregleda slovenskega interneta opravili tudi anketo 
med 1107 vprašanimi, s katerimi so se pogovarjali pred-
vsem o dojemanju spornih oblik govora na spletu. 

Ugotovili so, da si ljudje pojem sovražni govor pred-
stavljajo različno. Največ jih sovražni govor dojema kot 
javno spodbujanje nasilja, za tretjino pa je sovražni govor 
tudi žaljenje ali grožnja drugi osebi. 70 odstotkov vseh 
se je strinjalo, da je sovražnega govora na slovenskem 
spletu preveč. Podpirajo pa, da takšne zapise brišejo mo-
deratorji spletnih strani in da se morajo komentatorji na 
forumih obvezno registrirati. Analiza je pokazala, da do 
sovražnega govora prihaja največkrat pri odzivu na poli-
tično dogajanje, pogosto pa se komentatorji v sovražnem 
govoru dotaknejo tudi pretekle zgodovine. 

»Sovražni govor je izražanje mnenj in idej, ki so po 
svoji naravi diskriminatorne in uperjene proti različ-
nim manjšinam. Sovražni govor torej temelji na prepri-
čanju, da so nekateri ljudje manjvredni, ker zaradi po-
samezne osebne okoliščine pripadajo določeni skupini. 
Te osebne okoliščine so lahko narodnost, versko ali 
politično prepričanje, spol, zdravstveno stanje, spolna 
usmerjenost, starost, gmotno stanje, izobrazba, druž-
beni položaj in drugo.« 

5 prijav je bilo ugotovljeno, 
da ni znakov kaznivih de-
janj, 1 prijave ni bilo mogoče 
pregledati, podanih pa je bilo 
27 kazenskih ovadb, 9 zoper 
znano osebo in 18 zoper ne-
znano osebo. Ovadba zoper 
neznano osebo pomeni, da je 

malo verjetno, da bo kdo za 
to kaznivo dejanje sploh kdaj 
odgovarjal.« 

Zakonodaja ni 
učinkovita 
Pojem sovražnega govo-

ra v Sloveniji še ni dovolj 

natančno opredeljen, meni 
novinarka in doktorandka iz 
sovražnega govora Alma M. 
Sedlar. Po njenem mnenju 
bi se država na tem področju 
morala zganiti. Po njenem 
mnenju je glede na sedanjo 
zakonsko opredelitev so-
vražni govor v praksi skoraj 
nemogoče preganjati. Ta, ki 
smo mu predvsem na spletu 
priča v zadnjih dneh, je pogo-
jen tudi s trenutno krizo. »V 
družbenih razmerah, kakršne 
vladajo pri nas, je razumlji-
vo, da se srd množic uperja 
v družbene elite. Vse večja 
socialna stiska, krčenje, var-
čevanje in jemanje, pri čemer 
se ne ponuja rešitev - vse to je 
ljudi pripeljalo do roba.« 

IP računalnika je 
sled 
»V zadnjih dneh zato na 

dan prihajata vse nezado-
voljstvo in srd, ki ga Slovenci 
sicer pregovorno dolgo zati-
ramo v sebi. Ravno socialna 
omrežja, spletni forumi in 
blogi so v zadnjem času naj-
bolj priročno gojišče sovra-
štva in nestrpnosti. Medtem 
ko bo recimo novinar ali av-
tor pisma bralcev v časopisu 
zelo dobro razmislil, kaj bo 
zapisal, saj je pod svojim za-
pisom podpisan in zanj tudi 
kazensko odgovarja, si avtorji 
zapisov na spletu, varno skri-
ti za (lažno) anonimnostjo, 
brezskrbno dajejo duška, 
ker niti pomislijo ne, da bi 
morali za svoje besede kdaj 
odgovarjati ali da jih je reci-
mo na podlagi IP-številke ra-

čunalnika mogoče izslediti,« 
pojasnjuje Sedlarjeva. 

Pri nestrpnih komentatorjih 
je včasih dovolj, če jih admini-
strator določene spletne stra-
ni opozori, vendar Sedlarjeva 
opozarja še na nekaj: »Čeprav 
je bilo na tem področju nare-
jeno že veliko, urednikom po 
svoje taki zapisi ustrezajo; 
tudi zato, ker jim to povečuje 
obiskanost spletnih strani in 
branost.« 

Rešitev v zreli 
družbi? 
Kljub temu, da socialna 

omrežja, kot sta Twitter in Fa-
cebook, nimajo svojega »ure-
dnika«, je sporne komentarje 
mogoče prijaviti administra-
torjem, ki jih odstranijo, meni 
sogovornica. »Prej ali slej bo 
prišlo do prvih sodnih prega-
njanj zaradi zapisov. Najbolj 
bi moralo avtorje skrbeti to, 
da tisto, kar enkrat zapišeš na 
forum, Twitter ali Facebook, 
v Googlu ostane za vedno.« 
Ob koncu še poudari: »Naj 
se organi pregona še tako 
trudijo - prepričana sem, da 
bo mogoče sovražni govor 
najbolj učinkovito zajeziti 
šele, ko bomo postali dovolj 
zrela družba. Ko se bo vsak 
od nas zavedel, da nas raz-
ličnost bogati; da je na svetu 
dovolj prostora za vse in ko 
bo vsak, preden zapiše ali za-
kriči geslo, kot je >Ubijmo ga!<, 
spomnil dobre stare ljudske 
modrosti, ki pravi: >Ne stori 
drugim tistega, česar ne želiš, 
da drugi storijo tebi.<« 

SIMONA ŠOLINIČ 

»Oba bi z bombo vrgel v zrak« 
Aleksander Kamenik naj bi grozil novinarki 

»Priznam, da sem rekel, da jo bom poiskal in objel 
ter naju oba z bombo vrgel v zrak. Vendar ne priznam 
krivde,« je dejal Aleksander Kamenik, ki mu na celjskem 
okrajnem sodišču sodijo zaradi grožnje novinarki časopi-
sa Dnevnik Mojci Grušovnik. Grozil naj bi ji, ker je pisala 
o previdnosti pri doniranju denarja za varno hišo, na kar 
je uradno opozarjala tudi Policijska uprava Celje. 

Zbiralci so namreč zbi- - da je denar za varno hišo. 
rali denar po hišah in trdili Ker so ljudje mislili, da gre 
- primeri se tudi na Celj- za zbiranje denarja za celj-
skem še vedno dogajajo sko varno hišo za ženske, 

ki pa denarja na tak način 
ne zbira, sta ljudi na previ-
dnost pri tem opozorila tudi 
policija ter Varna hiša Celje. 
Kamenik pa denar zbira pre-
ko svojega Združenja varnih 
hiš Nova Slovenija za žrtve 
nasilja. Torej gre za dve raz-
lični zadevi. 

Ker naj bi ga pisanje no-
vinarke, ki je le povzemala 

izjavo policije in direkto-
rice Javnega zavoda Socio 
(kamor spada celjska varna 
hiša za ženske) Suzi Kvas, 
tako razjezilo, naj bi ji gro-
zil z bombo in jo s tem tudi 
prestrašil, saj naj bi govoril 
s povišanim tonom in zelo 
razburjeno. To je Kamenik 
na sodišču tudi potrdil, prav 
tako še izjavo, da ji je dejal, 

da je brat Kristijana Kame-
nika. »Novinarka sem že 20 
let, vendar takšnih groženj 
še nisem nikoli doživela,« je 
dejala Grušovnikova, ki je 
neomajna, Kamenikovega 
opravičila namreč ne sprej-
me in vztraja pri pregonu. 
Kameniku grozita denarna 
kazen ali zapor do šestih me-
secev. V četrtek je nekajkrat 
prekinil tudi sodnico, ki je 
zavrnila kar nekaj njegovih 
predlogov o dokumentih, ki 
bi jih rad vložil v spis. Ka-
menik namreč trdi, da je bila 
Grušovnikova le žrtev vodje 
celjske varne hiše za ženske 
Suzi Kvas, ki - tako trdi ob-

toženi - naj bi se mu z opo-
zarjanjem na domnevno 
nepravilno zbiranje denar-
ja »le maščevala«. Ozadje 
vidi v primeru pred časom, 
ko je Kamenik opozoril na 
domnevne nepravilnosti pri 
vodenju varne hiše v Slovenj 
Gradcu, ki spada ravno pod 
okrilje Kvasove. Vendar ga 
je sodnica kaj hitro ustavi-
la, saj to ni predmet tega 
postopka, ampak grožnje 
novinarki. Sojenje naj bi se 
nadaljevalo 16. januarja, ko 
bodo zaslišali tudi novinar-
kino sodelavko, ki naj bi bila 
v pisarni v času Kameniko-
vih groženj Grušovnikovi. 

Na Celjskem so se zatresla tla 
V Gornjem Gradu prestrašeni 

Včeraj zjutraj, ob 5. 36 uri, so na Celjskem začutili tre-
senje tal. Ponedeljkov potres so začutili tudi prebivalci 
osrednje in vzhodne Slovenije, najbolj pa v Savinjski do-
lini. Kakorkoli, ljudi v Zgornji Savinjski dolini, predvsem 
pa v Gornjem Gradu, je kar pošteno streslo. 

Urad za seizmologijo in ge- Ljubljane, v bližini Gornjega 
ologijo je sporočil, da so seiz-
mografi državne mreže potre-
snih opazovalnic kot žarišče 
potresa označili območje, 29 
kilometrov severovzhodno od 

Grada. Preliminarno ocenje-
na magnituda potresa je bila 
3,9. »Ocenjujemo, da učinki 
potresa v širšem nadžarišč-
nem območju niso presegli 4. 

stopnje po evropski potresni 
lestvici,« pravijo na Agenciji 
za okolje. 4. stopnja pome-
ni zmeren potres, ko potres 
v zaprtih prostorih začutijo 
mnogi, na prostem pa redki 
posamezniki. Če se to zgodi 
ponoči, tak potres lahko zbu-
di ljudi, zasliši se tudi ropot 
vrat in oken. Pri 5. stopnji po 
evropski potresni lestvici gre 

- za primerjavo - že za močan 
potres, ko se začuti tudi tre-
senje stavb. 

»Kot bi najprej nekaj bob-
nelo v globini zemlje, nato 
pa se je postelja precej za-
gugala. Na srečo je hitro 
minilo, tako da nismo niti 
razmišljali, kam bi skočili 
oziroma kako bi poskrbeli za 
svojo varnost,« je povedala 

ena od nekoliko prestrašenih 
Zgornjesavinjčank. 

Župan občine Gornji 
Grad Stanko Ogradi je pri-
poved dopolnil, češ da so 
ljudje najprej pomislili, da 
je po kraju znova zapihal 
močnejši veter, potem pa je 
potres precej prestrašil lju-
di, opazili pa so tudi nekaj 
poglobljenih oziroma večjih 
razpok na občinski stavbi 
in na kulturnem domu. Gre 
za enoten objekt, katerega 
del so zgradili na območju, 
kjer je nekdaj tekla struga 
Drete. Po pripovedi župana 
Ogradija so verjetno temelji 

preslabo narejeni, tako da so 
se manjše razpoke pojavile 
že v preteklosti, včerajšnji 
potres pa je poškodbe neko-
liko povečal. Tudi zaradi tega 
ali pa predvsem zato, da bi 
pomirili ljudi, ki so še pre-
strašeni od novembrske po-
plave, v občini pozivajo ob-
čane, naj prijavijo morebitno 
škodo na objektih. »Očitno 
bo kakovost gradnje vse po-
membnejša. V končnem se 
število naravnih nesreč veča 
in moramo biti pripravljeni 
na vse,« je omenil župan 
Ogradi. 

US 



Veter v omari 
»Očarajsebe. Očaraj svet. Naj obleka govori, kdo ste!« 

bianca@chara.si, www.chara.si, 05 ) 203 969 

»In vse to sem v 
omari že imela!« 
Veter v omari z Blanco Chara pri Heleni Žagar iz Mozirja 

Helena je ena tistih na-
smejanih ljudi, ki so vedno 
pripravljeni poskusiti kaj 
novega. Zato nam je tudi 
z veseljem dovolila prebr-
skati svojo omaro. Kot veči-
na naših izbrancev si tudi 
ona ni znala točno pred-
stavljati, kaj jo čaka. A jo 
je Blancina energija hitro 
osvojila. Domača omara pa 
je postala čisto neznan po-
ligon, za katerega se ji niti 
sanjalo ni, da ponuja toliko 
različnih možnosti. 

Na prvi pogled je bilo tudi 
tokrat ogromno različnih ko-
sov. Pravzaprav toliko, da je 
imela Helena kar dve omari. 

Prva selekcija je potrdila, kar 
je Helena tudi sama dobro ve-
dela. »Težko se od česa ločim. 
Takoj me namreč ustavi tista 
misel - za vsak slučaj ...« He-
lena ima rada elegantna obla-
čila in visoke pete. Na drugi 
strani je rada tudi v čisto 
preprosti trenirki. Kot lastni-
ca turistične agencije si prav 
veliko razpuščenosti na delu 
more privoščiti. A če nima na 
urniku kakšnih pomembnih 
dogodkov, prisega na udobje. 
Po prepihu pri njej doma sta 
ji še vedno ostali dve omari. 
V prvi so ostali kosi, ki so ji 
pisani na kožo, v drugi pa tisti 
»za vsak slučaj«. 

Klasičen ženski 

kostim v isti barvi 

krila in suknjiča je 

sicer korekten, a 

dolgočasen. Tokrat 

ga je poživila kom-

binacija oranžne-

ga krila. Suknjič 

dela poseben tudi 

volanček ob robu, 

a ga je za kakšno 

drugo priložnost 

mogoče celo od-

straniti. Če imate 

dobro šiviljo, ste 

običajno v nevarno-

sti, da imate večino 

oblačil narejenih po 

istem kopitu, ker se 

v določenem kroju 

pač dobro počuti-

te. Zato si je dobro 

vzeti čas in se kdaj 

v trgovino odpravi-

ti brez denarnice. 

Poskusite čimbolj 

različne kroje in 

tudi tisto, česar na-

čeloma za nobeno 

ceno ne bi oblekli. 

Velikokrat se izka-

že, da ste najboljše 

možnosti že vnaprej 

izključili. 

»Te izkušnje sem zelo vese-
la. Ko bom šla naslednjič po 
nakupih, bom točno vedela, 
kaj iskati.« Namesto brezcilj-
nega tavanja v stilu »če me 
kaj nagovori«, ki ga ženske še 
kako dobro poznamo, si bo 
Helena v prihodnje omislila 
nekaj strateških kosov, kot so 
preprosta bela srajca, majhna 
črna obleka, balerinke in še 
kakšna jopica. Na drugi strani 
se bo poslovila od tistih kro-
jev, ki premalo laskajo njeni 
postavi, in punčkastim mode-
lom, ki se ne skladajo s celo-
stno podobo. »Najbolj noro je 
to, da imam za čuda že zdaj v 
omari celo vrsto stvari, ki jih 

lahko nosim v plasteh. 
Ta čebulni stil sem v 
revijah vedno ob-
čudovala, sama 

Tudi zelo lepa pletenina vijo-

ličnih odtenkov je bila doslej 

rezervirana za družbo kavbojk. 

Izredno lepo se poda na ele-

gantno svileno krilo podobn 

odtenkov. 

Suknjič je Helena doslej nosila obi-

čajno čez kavbojke, tokrat pa si ga 

je nadela čez krilo in črne legice. 

Nad nizkimi petami sicer ni navdu-

šena, a kot je dodala Blanca, samo-

zavest in dobro počutje nimata nič 

skupnega s centimetri. 

mailto:bianca@chara.si
http://www.chara.si
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Obiskali grobišče 
v Gradcu 

Združenje borcev za vre-
dnote NOB Šentjur organi-
zira vsako leto obisk mno-
žičnega grobišča v Gradcu 
v Avstriji. 

Nemci so s svojimi sodelavci 
pripravili sezname, pri teh kr-
vavih dejanjih niso bili izvzeti 
domači izdajalci. Pripravili so 
cele kompozicije vlakov, a se-
veda to niso bili potniški vlaki, 
ampak vagoni za živino. Vanje 
so natrpali naše domoljube in 
jih odpeljali v Avstrijo, torej v 
Gradec. Mnoge so postrelili že 
v domačem kraju, a so jih nato 
naložili na vagon in ga priklo-
pili h kompoziciji. Pred smrtjo 
so bili vsi več dni brez hrane 
in pijače. Ko je prišla odredba, 
so jih pokosili streli iz mitralje-
zov in pušk. Mnogi med njimi 
so bili ranjeni, a so jih grobarji 
kar zasuli z mrtvimi v skupno 
grobišče. Nekatere so po be-

sedah očividcev tudi zažgali 
v krematoriju. 

Del zemljišča z okolico, kjer 
stoji ogromen spomenik v obli-
ki velikega loka, je popolnoma 
prepojen s slovensko krvjo. 
Spomenik mora biti impozan-
ten, saj je na njem vgraviranih 
na tisoče slovenskih imen. 
Med njimi se da prebrati ime 
Maksa Rižnarja, po katerem 
se je imenovala osnovna šola 
na Ponikvi, pa ime njegovega 
sodelavca in vaščana Jožeta 
Kincla, torej sta bila oba aktivi-
sta. Dalo bi se našteti še mnogo 
priimkov in imen, to so bili vsi 
zavedni Slovenci, ki so darovali 
največ za svojo domovino, to je 
lastno življenje. Mi, ki smo obi-
skali to grobišče, smo položili 
venec, prižgali nekaj sveč ter se 
z minuto molka poklonili nji-
hovem spominu. Slava jim. 

PETER MLAKAR 

Peti jubilejni pohod društva Polič 
Za letošnji pohod smo ponovno izbrali traso, ki je še nismo 

prehodili. Tokrat smo se odpravili malo dlje iz Štor, saj smo 
se namenili proti Črešnjicam, kjer imata »gorco« naša člana 
Zdenko in Jožica Polak. 

Pot nas je najprej vodila aktivnega člana vojniškega 
do Mirana Kovača, sicer zelo društva vinogradnikov. Raz-

kazal nam je svoj vzorno ure-
jen vinograd, posebno prese-
nečenje pa je bila vrhunsko 
opremljena klet. Izkazal pa se 
ni samo on z gostoljubjem, 
odličnimi vini in dobro jeda-

čo, temveč mu je tudi lastno 
društvo priskočilo na pomoč. 
Tako nas je že na začetku po-
hoda lepo pozdravil njihov 
predsednik društva Mirko 
Krašovec. 

Našo naslednjo postojanko 
pod farovškim kozolcem na 
vrhu Črešnjic je organizira-
lo vojniško društvo. Njihovi 
člani so se ponovno izkazali 
in nam postregli z dobro hra-
no in pijačo. 

Pohod smo nadaljevali do 
Zdenka Polaka, kjer smo 

si privoščili golaž in mlada 
vina. Konec pohoda je bil v 
gasilskem domu v Prožinski 
vasi, kjer smo se skupaj še 
malo poveselili. 

Z društvom vinogradni-
kov iz Vojnika sodelujemo 
že vrsto let. Poznamo se še 
iz časov, preden so ustano-
vili svoje zelo dejavno in 
uspešno društvo. Vsa leta 
se udeležujemo prireditev 
in ocenjevanj vin. Tokratno 
sodelovanje je bilo nekaj po-
sebnega, saj so nam zelo po-
pestrili dogodek. Upamo, da 
bomo lahko na njihovo prija-
teljsko gesto kmalu odgovo-
rili tudi na domačem terenu 
ob njihovem naslednjem 
pohodu ali podobnem do-
godku. Naj se jim še enkrat 
v imenu vseh pohodnikov in 
članov društva vinogradni-
kov in kletarjev Polič Štore 
iskreno zahvalim. 

STANE FERENČAK 

Šentjurski likovniki na Ponikvi Krst mošta 
Društvo likovnih ustvarjalcev Rifnik Šentjur je sooblikovalo tudi letošnji program Mar-

tinovih dnevov na Ponikvi. V prostorih turističnega društva je 11 ustvarjalcev na ogled 
postavilo 28 različnih del v akvarelni tehniki. V enem od eks-temporov so motiviko iskali 
tudi v Dramljah. ST 

Stanovalce v Pegazovem 
domu je obiskala folklorna 
skupina Minerali iz Rogaške 
Slatine in uprizorila obred 
krsta mošta. 

Ta se je začel s prihodom 
»veselih« vinskih bratov na 
oder. Pogovorjali so se o vinski 
letini, ki je iz leta v leto boljša. 
Prihod »škofa« je prekinil nji-
hov klepet in slovesnost se je 
začela. »Škof« je z berilom in 
s prirejenimi prošnjami kon-
čal obred, »verniki« so zmolili 
vsak po svoje, ker pa je bila 
žeja prehuda, so jo na skrivaj 
potešili. »Škof« in vsi nastopa-
joči so s stanovalci nazdravili 
s kozarcem mladega vina in 
zaplesali. 

Devet članov folklorne sku-
pine, ki sicer šteje 20 članov, 
deluje pa 34 let, je z vodjo Ja-
nezom Čobcem stanovalcem 
v domu popestrilo čudovito 
sončno jesensko popoldne s 
harmoniko in starimi običaji iz 
naših krajev. Krst mošta je bil 
dogodek, ki ga mnogi še niso 
videli. Navdušeni in zadovolj-
ni stanovalci Pegazovega doma 
so ob koncu izrazili željo po 
ponovnem obisku naših prija-
teljev iz skupine Minerali. 

IVAN ŽERJAV 

Naročam CDU moja rožica 
skupine Modrijani po ceni 

10 eur+poštnina 

Ob n a r o č i l u v s e h t r e h z g o š č e n k d a r i l o CD t o r b i c a . 

Ime in priimek: 

Naslov: 

Podpis:. Kraj: 

Zgoščenke lahko kupite tudi na oglasnem oddelku Novega tednika in Radia Celje 
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Priprave in povabilo na 
praznični sejem 

Učenci 4. razreda OŠ Frankolovo se že 
nekaj časa skrbno pripravljamo na de-
cember in s tem na praznični sejem, ki ga 
imamo v naši šoli že vrsto let. 

S pomočjo učiteljice izdelujemo najrazlič-
nejše uporabne izdelke, s katerimi bomo za-
gotovo presenetili tudi bolj zahtevne kupce. 
Vključili smo izkušnje starejših generacij 
in naredili preproste otroške igrače. Igranje 
z njimi bo vse spominjalo na preteklost in 
zlate stare čase. Nazadnje smo naprosili še 
svoje starše, ki so res nesebično priskočili 
na pomoč. Zelo smo jim hvaležni, saj se je 
z njihovo pomočjo precej povečalo število 
izdelkov na praznični stojnici. Vsi se že vese-
limo dneva, ko bomo ponosno stali za bogato 

Zlato priznanje plesni 
skupini Zajčki 

Otroci skupine Zajčkov iz vrtca v Sedra-
žu, stari od 3 do 6 let, zelo radi plešemo, 
ustvarjamo, se gibamo in izražamo ob raz-
ličnih zvrsteh glasbe. 

Tako kot že vrsto let smo tudi letos sode-
lovali na območni plesni reviji v Laškem 12. 
aprila s plesno točko Ples snežink. Plesalo 
je 15 otrok iz skupine. Uvrstili smo se na 
regijsko plesno revijo, ki je bila v Žalcu 17. 
maja. Na naše veliko presenečenje in veselje 
smo se nato uvrstili še na državno plesno 
revijo Pika miga v Velenju, kjer smo plesali 
na zaključnem večeru 13. oktobra. Za Ples 
snežink smo prejeli zlato priznanje. Izbor 
je potekal eno leto na območju celotne dr-
žave in izmed 2000 plesnih točk je bilo za 
predstavitev v Velenju izbranih 34 najboljših. 

Med njimi je bila tudi naša, in sicer edina iz 
vrtca. Zlato državno priznanje je veliko pri-
znanje, potrditev našega dela in spodbuda za 
naprej. Ponosna sem na svoje mlade plesalce 
in jim za doseženi uspeh čestitam, hkrati pa 
se za sodelovanje zahvaljujem staršem otrok 
skupine in koordinatorju JSKD Laško Ivanu 
Medvedu. 

Za konec naj omenim še to, da nismo uspe-
šni le na področju sodobnega plesa, temveč 
smo tudi uspešni folkloristi. Spomladi smo 
se namreč uvrstili na regijsko srečanje otro-
ških folklornih skupin in s spletom Zajček, 
al se ne bojiš nastopili v Mežici. Na citre nas 
je pridno spremljala citrarka Manca Knez, za 
kar se ji najlepše zahvaljujem. 

SILVA PRIMON, vzgojiteljica 

obloženimi stojnicami. Z denarjem od proda-
je bomo povečali fond šolskega sklada. 

Seveda se bodo ponudbi učencev 4. razre-
da, ki predstavlja le kamenček v mozaiku ce-
lotnega sejma, pridružili vsi učenci šole. Prav 
vsak učenec v šoli je ustvaril nekaj lepega, 
prazničnega - takšnega, da nam bo njegov 
izdelek popestril bližajoče se praznične dni, 
saj otroška ustvarjalnost ne pozna meja. Se-
jem bosta popestrila tudi bogata kulinarična 
ponudba ter krajši kulturni program. 

Vabljeni torej v petek, 7. decembra, od 15. 
do 17. ure v večnamenski prostor OŠ Fran-
kolovo. 

Učenci in učiteljica 4. razreda 
OŠ Frankolovo 

Prvi uspehi na 
mednarodnih tekmovanjih 

Glasbena šola Celje že vrsto let dosega 
izjemne rezultate na regijskih, državnih 
in mednarodnih tekmovanjih v Sloveniji 
in tujini. Tudi v novem šolskem letu so že 
začeli nizati prve uspehe. 

V septembru se je dijak I. gimnazije v Celju 
in tolkalist Glasbene šole Celje Andrej Herna-
vs pod mentorstvom Boruta Pinterja udeležil 
mednarodnega tekmovanja v italijanskem 
Fermu in prejel priznanje za udeležbo. V 

oktobru se je 1. mednarodnega klavirskega 
tekmovanja Acija Bertonclja v Velenju ude-
ležil mlad pianist Vitomir Janez Zagode pod 
mentorstvom mag. Primoža Mavriča in osvo-
jil zlato priznanje. V začetku novembra pa 
je učenka klavirja Nataša Hudej pod mentor-
stvom Jelene Dukic Segečic na tekmovanju v 
francoski Nici prejela odlično 2. nagrado. 

METKA LIPOVŠEK 
Foto: arhiv GŠC 

Od leve mag. Primož Mavrič, Vitomir Janez Zagode, Jelena Dukic Segečic, Nataša Hudej, Borut Pinter in 

Andrej Hernavs 
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Dolgodlaki psi potrebujejo več nege, pri čemer so na voljo tudi posebej usposobljeni frizerji za živali. (Foto: 
TimE, arhiv NT) 

Pes naj ne diši 
po mehčalcu! 

Saj poznate rek smrdi 
kot pes? Sploh kadar je pes 
malo moker po sprehodu 
po dežju, je lahko njegov 
vonj močnejši. Vendar vam 
bodo veterinarji hitro po-
jasnili, da običajno ne gre 
za smrad, če je pes zdrav, 
temveč za njegov normalen 
vonj. Tako kot ga ima vsak 
od nas, ga imajo tudi psi. 

Da bi ta vonj čisto odstra-
nili, ni zdravo, opozarja tudi 
veterinarka Petra Jagodič iz 
Veterine Jagodič v Dolah pri 
Šentjurju. Če je vonj preti-
ran, pa to lahko pomeni, da 
ima pes težave s kožo. »Si-
cer pa naj ima pes svoj vonj 
in ne vonja po mehčalcu,« 
pravi Jagodičeva iz izku-
šenj, ker se srečuje v svoji 
praksi z najrazličnejšimi pri-
meri. Ugotavlja namreč, da 
nekateri pretiravajo, ko gre 
za kopanje in dišavljenje. 
»Prvo čutilo psa je voh in 
nesprejemljivo je, da mora 
vonjati šampon, ki diši daleč 
naokrog,« dodaja. Problem 
nastane, če preparati niso 
dovolj kakovostni. Težave 
s kožo pa so že sicer eden 
najpogostejših razlogov za 
obisk veterinarja. 

Če se odločite za žival, ki potre-
buje veliko nege, na primer zaradi 
dolge dlake, morate to skrbno in 
vestno opravljati že pri mladičku, 
sicer je bolje nabaviti psa ali mač-
ko, ki ne potrebujeta toliko nege, 
opozarja Petra Jagodič. 

Če so psi zdravi, več kot 
enkrat mesečno kopanje ni 
potrebno, meni Jagodičeva 
in dodaja, da lahko tisti, ki 
jih vonj moti, to počnejo 
bolj pogosto, sploh če gre 
za notranje pse. To pomeni, 
da morajo biti pripravki ka-
kovostni, sicer se lahko hitro 
pojavijo težave v obliki suhe 

S kra tkod lak imi 
m a č k a m i ni 
p o s e b n e g a dela 

Če nimamo dolgodlake mačke, ki bi jo vodili na razstave, 
z njo ni posebnega dela in tudi nima posebnega vonja. 
Muca se namreč čisti sama. To je tudi odraz njenega zdra-
vstvenega stanja. Če tega ne počne, je nekaj z njo narobe. 
Pregledati pa jo moramo, če ima zunanje zajedavce, če ne 
živi samo v stanovanju. Vedno več pa je alergij zaradi hrane 
in dejavnikov iz okolja tudi pri mačkah. 

Pri dolgodlakih mucah se velikokrat zgodi, da se ne ma-
rajo česati. Takšno žival je treba že od malega navajati na 
tovrstno nego. Sicer se pojavijo vozli v dlaki, ki jih vete-
rinar lahko uredi le z britjem dlake, žival pa vmes potre-
buje pomirjevalo. Takšna koža je še posebej izpostavljena 
okužbam. 

VODNIK 
PRIREDITVE 

TOREK, 4. 12. 

17.00 Pred Mestno občino Celje 

9.30 in 16.00 Muzej novejše 
zgodovine Celje 

12.00 do 20.00 Likovni salon 
Celje 

16.00 Pred Kulturnim domom 
Slovenske Konjice 

17.00 Kulturni dom Slovenske 
Konjice 

17.00 Stari trg Velenje 

kože, srbeža, pes se liže, 
praska ... Lastniki si lahko 
pomagajo tudi s kakovostni-
mi suhimi šamponi v obliki 
pene, ki jo obrišejo z dlake, 
obstajajo pa tudi deodoran-
ti, ki so terapevtski in ki ne 
povzročajo motenj na koži 
in v hidrolipidnem sloju. Pri 
zunanjih psih je dovolj celo 
samo krtačenje. 

Uhlji, kremplji ... 
Skrb za dlako pa ni edina, 

na katero je treba biti pozo-
ren pri negi živali. Pogosto 
imajo psi vnetja sluhovoda, 
ki jih lahko zmanjšamo, če 
znamo pravilno skrbeti za 
uhlje. Do vnetij pride zaradi 
pasemskih značilnosti - tisti 
s povešenimi ušesi lahko 
imajo več težav zaradi sezon-
skih dejavnikov, spremembe 
načina življenja, stresa . 
Jagodičeva pavi, da obstaja 
preventiva. Lastniki lahko 
po navodilih veterinarja s 
posebnim pripravkom vzdr-
žujejo higieno sluhovoda in 
s tem olajšajo težave. 

Tudi za kremplje je treba 
poskrbeti, in sicer jih je tre-
ba krajšati, kar je odvisno 
od psa. Nekateri potrebujejo 
stalno nego, ki jo lahko la-
stnik sam opravi, če zna. Pri 
psih s črno roževino pa ima 
lahko še veterinar težave, da 
ne odščipne preveč. 

Enako se lahko lastnik 
nauči praznjenja paranalnih 
žlez pri psih. Gre za žlezo ob 
anusu, s katero psi ob blate-
nju označujejo teritorij. Za-
radi spremenjene hrane ali 
kakšnih drugih dejavnikov 
se ta lahko pretirano napol-
ni in psa to zelo moti, srbi, 
peče, zato se liže, »sanka«, 
lahko ima močnejši vonj. 

Vsaka žival torej pomeni 
določeno skrb in lastnik, ki 
se tega zaveda, se bo s pra-
vilnim ravnanjem izognil 
nepotrebnim obiskom pri 
veterinarju. 

TC 

Živeti v Celju 
predstavitev obrtnice 
frizerke Tatjane Frajle 
Maslo 

PARTea 
obisk odprtih ateljejev v 
središču mesta 

Skrivnostna dobrotnica 
- Konjičanka Adelma 
von Vay 
prireditev z branjem 
odlomkov iz njene knjige 

Nekoga moraš imeti rad 
zaključna prireditev 
posvečena pesniku Ivanu 
Minattiju ter ogled razstave 

Prihod Miklavža s 
spremstvom 

17.30 Župnijski dom Slovenske 
Konjice 
okrogla miza o 
dobrodelnosti z Manco 
Košir 

18.00 Antika Celje 
Cinkarniški literarni 
večer 

18.00 Osrednja knjižnica Celje 
Faksimile in ilustracije 
Himnala iz Zlutic 
(Zlutice Hymnal) 
odprtje razstave 

18.00 Medobčinska splošna 
knjižnica Žalec 
Tradicionalna kitajska 
medicina 
predavanje 

19.19 Knjižnica Velenje 
Denar - nedolžna 
prevara 
predstavitev knjige Aleša 
Praprotnika 

20.30 Celjski dom 
Slovenska muska od A 
do Ž 
komedija; igrajo: Lado 
Bizovičar, Gašper Konec in 
Miha Debevc 

SREDA, 5. 12. 

12.00 do 20.00 Likovni salon 
Celje 
PARTea 
prodajna razstava, 
predstavitve umetnikov 

16.00 do 18.00 Slovensko-
bavarska hiša Podsreda 
Delavnica risanja 
steklenih novoletnih 
okraskov 

Praznično prižiganje luči 
s prihodom Miklavža 

17.00 Dom II. slovenskega tabora 
Žalec 

18.00 Dvorana zveze kulturnih 
društev Celje 

7.00 Muzej novejše zgodovine 
Celje 
Miklavž prihaja 
gostuje Družinsko 
gledališče Kolenc z 
obiskom Miklavža 

Pravljica o zlati roži, 
predstava z igro, petjem 
in lutkami in obisk 
Miklavža 

Predstavitev literarnega 
ustvarjanja članov 
Celjskega literarnega 
društva 

18.30 Krajevna knjižnica 
Petrovče 
Slikarska razstava Danija 
Hrovata 

19.00 Kvartirna hiša Celje 
Vidno v nevidnem 
multimedijski večer Slavice 
Dorothee Tesovnik in Lada 
Jakšeta 

19.00 Cerkev sv. Jurija Šentjur 
Deški zbor Bonifantes 
(Češka) 
adventni koncert 

ČETRTEK, 6. 12. 

9.30 in 11.00 SLG Celje 

12.00 do 21.00 Likovni salon 
Celje 

13.30 Dom za varstvo odraslih 
Velenje 

17.00 Knjižnica Rogaška Slatina 
Otroške novoletne 
delavnice 

17.00 Mestna knjižnica Šoštanj 
Ura pravljic 

Jacqueline Wilson: 
Skrivnosti 
izven abonmaja 

PARTea 
prodajna razstava, 
predstavitve umetnikov 

Bralne urice 

17.30 Dom starejših Prebold 
Beremo z Manco Košir 
srečanje študijskega krožka 

18.00 Osrednja knjižnica Celje 
Beethoven - večni izziv 
za pianiste 
s Tamaro Goličnik se 
bo pogovarjal Janko 
Germadnik 

18.00 Teozofska knjižnica Alme 
M. Karlin Celje 
Vzgoja in samovzgoja 
predava dr. Bernard Stritih 

19.00 Glasbena šola Celje 
Tradicionalni novoletni 
koncert pedagogov 
Glasbene šole Celje 

19.00 Narodni dom Celje 

Setveni ko ledar 
Čas za presajanje je do 12. decembra do 12. ure in o 7. 
decembra od 1. ure do 31. decembra do 24. ure. 

4 T0 list do 14. ure, od 15. ure plod 

5 SR plod 

6 ČE plod 

7 PE korenina 

8 SO korenina 

9 NE korenina 

10 PO korenina do 13. ure, od 14. ure cvet 

19.00 Galerija Velenje 

19.19 Knjižnica Velenje 

Tradicionalni Miklavžev 
koncert Gimnazije Celje 
- Center 

Likovno in vizualno 
odprtje razstave 

Ekvador in Galapagos 
potopisno predavanje 
Francija Horvata 

19.30 SLG Celje 
Richard Bean: Kruh 
Abonma po posebnem 
razporedu in izven 

19.30 Glasbena šola Velenje 
Miklavžev večer orgelske 
in komorne glasbe 
nastop učencev in dijakov 
Glasbene šole Velenje 

DORRODELNE 
PRIREDITVE 

TOREK, 4. 12. 

18.00 Dom kulture Velenje 
Tok prihodnosti 
dobrodelni koncert elektro 
in računalniške šole za 
šolski sklad 

18.30 Cerkev sv. Jurija Slovenske 
Konjice 
Svetloba zvoka 
dobrodelni koncert 

ČETRTEK, 6. 12. 

17.00 OŠ Ljubečna 
2. dobrodelni koncert in 
novoletna tržnica 

DRUŠTVA 
VABIJO 

TOREK, 4. 12. 

19.00 do 21.00 Družinski inštitut 
Bližina Celje 
Skupinska terapija za 
posameznike z izkušnjo 
spolne zlorabe 
voditeljica Sara Jerebic 

KINO 

PLANET TUS 

Spored 4. in 5. 12. 
Kinematografi si pridržujejo 
pravico do spremembe pro-
grama. 

Asterix in Obelix v Britaniji 
- komedija, 3D 
torek in sreda: 20.10 
Atlas oblakov - drama, znan-
stvena fantastika 
torek in sreda: 17.20, 20.40 
Čudovit načrt - romant ična 
avantura 
torek in sreda: 16.40, 19.00, 
21.10 
Nahrani me z besedami - dra-
ma 
torek in sreda: 16.30 
Pet legend - animirani, pusto-
lovski 
torek in sreda: 16.00, 18.05 
Pet legend - animirani, pusto-
lovski, 3D 
torek in sreda: 15.00, 17.05, 
19.10 
Poročni video - l jubezenski 
torek in sreda: 16.20 
Šanghaj - drama 
torek in sreda: 21.15 
Skok čez plot - komedija 
torek in sreda: 18.30, 20.50 
Skyfall - akcijski triler 
torek in sreda: 17.10, 20.00 
Somrak saga: Jutranja zarja, 2. 
del - akcijski, drama 
torek in sreda: 15.40, 18.10, 
20.35 
Zadnji obhod - akcijski, drama 
torek in sreda: 18.20, 20.45 

Podatki so vzeti z dovoljenjem avtorice iz setvenega priroč-
nika Marije Thun za leto 2012, ki ga v Sloveniji izdaja v ne-
skrajšani obliki založba Ajda, Vrzdenec, tel.: 01/754 07 43. 

TOREK 
19.00 Ženska, ki poje - drama 
SREDA in ČETRTEK 
20.00 Učitelj - komična drama 
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Prosta delovna mesta objavljamo po podatkih Za-
voda RS za zaposlovanje. Zaradi pomanjkanja prosto-
ra niso objavljena vsa. Prav tako zaradi preglednosti 
objav izpuščamo pogoje, ki jih postavljajo delodajal-
ci (delo za določen čas , zahtevane delovne izkušnje, 
posebno znanje in morebitne druge zahteve). Vsi na-
vedeni in manjkajoči podatki so dostopni: 

• na oglasnih deskah območnih služb in uradov za 
delo zavoda; 

• na domači strani Zavoda RS za zaposlovanje: 
http://www.ess.gov.si; 
• pri delodajalcih. 
Bralce opozarjamo, da so morebitne napake pri 

objavi mogoče. 

DELAVSKA CESTA 10, 3210 SLOVENSKE 

UE CELJE 

OSNOVNOSOLSKA IZOBRAZBA 
VARNOSTNIK Z NPK - M/Ž; VAROVANJE LJU-
DI IN PREMOŽENJA, VARNOSTNIK /VARNO-
S T N O , DOLOčEN čAS, 1 MESEc, 9.12.2012; 
SINTAL cELJE DRUŽBA ZA VAROVANJE PRE-
MOŽENJA, D.O.O., cELJE, IPAVčEVA ULIcA 
22, 3000 cELJE 
VARILEC 
DELAVEC V PROIZVODNJI - VARILEC - M/Ž; 
VARJENJE, VRTANJE KOVINSKIH KON-
STRUKCIJ, DOLOČEN ČAS, 3 MESECE, 
12.12.2012; BIRO OGIS, POSREDNIŠTVO, 
TRGOVINA, IZPOSOJANJE, D.O.O., TEHARJE 
56,3221 TEHARJE 
SREDNJA POKLICNA IZOBRAZBA 
MONTER STAVBNEGA POHIŠTVA - M/Ž; 
MONTIRA STAVBNO POHIŠTVO, DOLOčEN 
čAS, 6 MESEcEV, 4.12.2012; ZAKLJUčNA 
GRADBENA DELA DEJAN JOŠT S.P., MALE 
DOLE 56, 3212 VOJNIK 
SREDNJA STROKOVNA ALI SPLO-
ŠNA IZOBRAZBA 
ELEKTROTEHNIK - M/Ž; IŠčEMO SODELAV-
CA NA PODROČJU IZDELAVE, ZAGONA IN 
SERVIS IRANJA ELEKTRO NAPRAV. NUDIMO 
REDNO ZAPOSLITEV ZA NE/DOLOčEN čAS. 
DELO OBSEGA: IZDELAVO, VEZAVO IN MON-
TAŽO ELEKTRO OMAR Z VGRAJENO ELEKTRO 
IN ELEKTRONSKO OPREMO, TESTIRANJE NA-
PRAV V DELAVNici, OBčASNA MONTAŽA NA-
PRAV PRI KUPcIH IN PODPORA NA TERENU. 
OD KANDIDATOV PRIčAKUJEMO BRANJE IN 
RAZUMEVANJE TEHNIčNIH RISB IN NAčR-
TOV, NAJMANJ 3 LETA DELOVNIH IZKUŠENJ 
NA PODROčJU IZDELAVE ELEKTRO OPREME, 
SPOSOBNOST DELA V TIMU, SAMOSTOJ-
NOST IN SAMOINIcIATIVNOST, NEDOLOčEN 
čAS, 8.12.2012; INEL INDUSTRIJSKA ELEK-
TRONIKA D.O.O., KULTURNIŠKA ULIcA 41, 
3000 cELJE 

MEHATRONIK - M/Ž; IŠčEMO SODELAVcA NA 
PODROčJU IZDELAVE, ZAGONA, TESTIRANJA 
IN VZDRŽEVANJA NAJZAHTEVNEJŠIH ELEK-
TRONSKIH NAPRAV. NUDIMO REDNO ZAPO-
SLITEV ZA NE/DOLOčEN čAS. DELO OBSEGA: 
STROKOVNO POMOč PRI IZDELAVI NAPRAV, 
KONFIGURIRANJE, TESTIRANJE IN ZAGON 
NAPRAV V DELAVNIcI, MONTAŽO IN ZA-
GON NAPRAV PRI KUPcU TER PODPORO IN 
SERVISIRANJE NAPRAV PRI KUPcU. PRIčA-
KUJEMO ING. ALI DIPL. ING. MEHATRONIKE 
ALI ELEKTRONIKE, DOBRO POZNAVANJE Pc 
OKOLJA, SPOSOBNOST DELA V TIMU, KOMU-
NIKATIVNOST, SAMOSTOJNOST IN SAMOI-
NIcIATIVNOST, NEDOLOčEN čAS, 8.12.2012; 
INEL INDUSTRIJSKA ELEKTRONIKA D.O.O., 
KULTURNIŠKA ULIcA 41, 3000 cELJE 
KUHAR 

KUHAR - M/Ž; DNEVNO KUHANJE DVEH VRST 
MALIc (100-170 PORCIJ), DOLOčEN čAS, 3 
MESEcE, 27.12.2012; LEDAS PODJETJE ZA 
PREDELAVO IN PRODAJO MESNIH IZDELKOV, 
D.O.O., cELJE, LAVA 7 F, 3000 cELJE 
FRIZER 
FRIZER - M/Ž; SAMOSTOJNA FRIZERSKA 
DELA - NA LOKAcIJI VILE FORTUNA (MARI-
BORSKA 120), DOLOčEN čAS, 6 MESEcEV, 
10.12.2012; KOZMETIKA IN KOMERcIALNE 
STORITVE AVRELIJA KOMPAN S.P., DOBRNA 
3 B, 3204 DOBRNA 
NATAKAR 
NATAKAR II - M/Ž; STREŽBA HRANE IN PI-
JAčE, DOLOčEN čAS, 6 MESEcEV, 4.12.2012; 
TERME DOBRNA, TERMALNO ZDRAVILIŠčE 
D.D., DOBRNA 50, 3204 DOBRNA 
VIŠJA STROKOVNO IZOBRAZBA 
RAZVOJNI INŽENIR PROGRAMSKE OPREME 
/ PROGRAMER - M/Ž; IŠčEMO SODELAVcA 
NA PODROčJU PROGRAMIRANJA Z AMBI-
c IJAMI SPOZNAVANJA IN UPORABE NOVIH 
TEHNOLOGIJ. NUDIMO REDNO ZAPOSLITEV 
ZA NE/DOLOčEN čAS. DELO OBSEGA: SAMO-
STOJNO RAZVIJANJE PROGRAMSKE OPRE-
ME; INTEGRAcIJO PROGRAMSKE OPREME V 
NAPRAVE ZA OZNAčEVANJE IN ETIKETIRA-
NJE; ZAGON IN VZDRŽEVANJE APLIKAcIJ. 
OD KANDIDATOV PRIčAKUJEMO UNIV. DIPL. 
ING. ALI DIPL. ING. RAčUNALNIŠTVA IN IN-
FORMATIKE, ZNANJE PROGRAMIRANJA V 
.NET (c#), POZNAVANJE KOMUNIKAcIJSKIH 
TEHNOLOGIJ (SERIJSKA, TcP / IP), POZNA-
VANJE RELACIJSKIH BAZ PODATKOV, DOBRO 

KONcEPTUALNO ZNANJE PROGRAMIRANJA 
IN PRAKTičNE IZKUŠNJE, SPOSOBNOST DE-
LA V TIMU, SAMOSTOJNOST, KREATIVNOST 
IN SAMOINICIATIVNOST, NEDOLOČEN čAS, 
8.12.2012; INEL INDUSTRIJSKA ELEKTRO-
NIKA D.O.O., KULTURNIŠKA ULicA 41, 3000 
cELJE 
INŽENIR GRADBENIŠTVA 
GRADBENI INŽENIR - M/Ž; UREJANJE PO-
TREBNE DOKUMENTAcIJE TER NADZOR NA 
GRADBIŠčU, NEDOLOČEN ČAS, 23.12.2012; 
STEMA TRGOVINA IN STORITVE D.O.O., TE-
HARJE 23, 3221 TEHARJE 
UNIVERZITETNI DIPLOMIRANI 
INŽENIR GRADBENIŠTVA 
OPERATIVNI VODJA VELIKIH OBJEKTOV - M/ 
Ž; RAZPOREJANJE IN KONTROLA DOMAčiH 
IN TUJIH MONTERSKIH SKUPIN, IZDELA-
VA IN KONTROLA OBRAčUNSKIH LISTOV, 
PREVZEMANJE OBJEKTOV, SPREMLJANJE 
REALIZAcIJE NA OBJEKTIH, REŠEVANJE 
DETAJLOV NA OBJEKTIH, GRADBENI DNEV-
NIK, DOLOčEN čAS, 6 MESEcEV, 5.12.2012; 
M IK OKNA, PROIZVODNJA, GRADBENIŠTVO, 
POSREDNIŠTVO, TRGOVINA IN STORITVE 
D.O.O., CELJSKA CESTA 55, 3212 VOJNIK 

U E L A Š K O 

DOKTOR MEDICINE SPECIALIST 
SPLOŠNE MEDICINE 
ZDRAVNIK SPEcIALIST SPLOŠNE ALI DRU-
ŽINSKE MEDiciNE - M/Ž; DELO ZDRAVNIKA 
SPEcIALISTA V AMBULANTI SPLOŠNE ME-
DIcINE, NEDOLOčEN čAS, 8.12.2012; ZDRA-
VSTVENI DOM RADEčE, ULicA OF 8, 1433 
RADEčE 

UEMOZIRJE 

SLAŠČIČAR 
SLAŠčIčAR - M/Ž; DELO V SLAŠčIčARNI, 
NEDOLOčEN ČAS, 15.12.2012; HOTEL PLA-
NINKA, GOSTINSKE IN NASTANITVENE 
STORITVE, D.O.O., PLAc 7, 3333 LJUBNO OB 

NATAKAR 
NATAKAR - M/Ž; DELO V STREŽBI, NEDO-
LOčEN čAS, 15.12.2012; HOTEL PLANINKA, 
GOSTINSKE IN NASTANITVENE STORITVE, 
D.O.O., PLAc 7, 3333 LJUBNO OB SAVINJI 
VIŠJA STROKOVNO IZOBRAZBA 
TEHNičNI ZASTOPNIK ZA PRODAJO - M/Ž; 
OPTIMIZAcIJA PROIZVODNJE NAŠIH PO-
SLOVNIH PARTNERJEV, OPERATIVNA POD-
PORA V PROIZVODNJAH NAŠIH POSLOVNIH 
PARTNERJEV, REŠEVANJE REKLAMAcIJ, 
DELNO TUDI PRODAJA NAŠEGA PRODAJNE-
GA PROGRAMA, DOLOčEN čAS, 12 MESE-
cEV, 8.12.2012; EKO PLASTIK TRGOVSKO ZA-
STOPANJE IN PRODAJA D.O.O., ŠMIHELSKA 
cESTA 2, 3330 MOZIRJE 

UE S L O V E N S K E KONJlCE" 

OBLIKOVALEC KOVIN 
VARILEc - M/Ž; VARJENJE Z cO2, DOLOčEN 
čAS, 12 MESEcEV, 5.12.2012; TRUNKL, 
STROJEGRADNJA, INŽENIRING, TRGOVINA, 
STORITVE IN GOSTINSTVO, D.O.O., ZGORNJE 
LAŽE 1, 3215 LOčE 
STROJNI MEHANIK 
KLJUčAVNičAR - M/Ž; SESTAVA STROJNIH 
DELOV PO NAčRTIH, VARJENJE, DOLOčEN 
čAS, 12 MESEcEV, 5.12.2012; TRUNKL, 
STROJEGRADNJA, INŽENIRING, TRGOVINA, 
STORITVE IN GOSTINSTVO, D.O.O., ZGORNJE 
LAŽE 1, 3215 LOčE 
VOZNIK 
VOZNIK STROJNIK V PODROčJU VZDRŽEVA-
NJA AVTOcEST, V AcB SLOVENSKE KONJicE 
- M/Ž; SAMOSTOJNO OZIROMA SKUPINSKO 
VZDRŽEVANJE cEST S STROJNIM OROD-
JEM, IZVAJANJE ZAHTEVNEJŠIH DEL NA 
REDNEM VZDRŽEVANJU, OPRAVLJANJE 
ZAHTEVNEJŠIH DEL Z LAHKO GRADBENO 
MEHANIZAcIJO ZA POTREBE LETNEGA IN 
ZIMSKEGA VZDRŽEVANJA ..., NEDOLOčEN 
čAS, 4.12.2012; DRUŽBA ZA AVTOcESTE V 
REPUBLIKI SLOVENIJI D.D., ULicA XIV. DIVI-
ZIJE 4, 3000 cELJE 
ELEKTROTEHNIK 
ELEKTRIKAR SPEciALIST - M/Ž; OPRAVLJA-
NJE VSEHELEKTROVEZALNIH DEL, DOLOčEN 
čAS, 3 MESEcE, 5.12.2012; BAUMULLER 
DRAVINJA PROIZVODNI OBRAT, D.O.O., 

UE ŠENTJUR PRI CELJU 

NI RAZPISANIH PROSTIH DELOVNIH MEST 

UE ŠMARJE PRI J E L Š A H ~ 

OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZBA 
NATAKAR - M/Ž; STREŽBA PIJAč, NEDOLO-
čEN čAS, 4.12.2012; BIFE PRI LOJZU ALOJZ 
ŠERBAK S.P., cESTA NA BELLEVUE 1, 3250 
ROGAŠKA SLATINA 
DELAVEC BREZ POKLICA 
VULKANIZER - M/Ž; SERVIS PNEUMATIK 
VSEH VRST, DOLOčEN čAS, 15 MESEcEV, 
6.12.2012; VULKANIZERSTVO VULKO GO-
RAN DRAčA S.P., LEVSTIKOVA ULIcA 3 A, 
3250 ROGAŠKA SLATINA 
NIŽJA POKLICNA IZOBRAZBA 
(DO 3 LET) 
čISTILEc - M/Ž; SKRB ZA čISTOčO V PO-
SLOVNIH ENOTAH PODJETJA JAGROS D.O.O., 
DOLOčEN čAS, 1 MESEc, 4.12.2012; JAGROS 
TRGOVINA, PROIZVODNJA IN STORITVE, 
D.O.O. LAŠE 1/B, PODPLAT, LAŠE 1 B, 3241 
PODPLAT 
KLJUČAVNIČAR 
SESTAVLJALEc KOVINSKIH KONSTRUKcIJ 
- KLJUčAVNičAR - M/Ž; SESTAVLJANJE 
KOVINSKIH KONSTRUKciJ, BRANJE DELAV-
NIŠKIH STROJNIH NAčRTOV, POZNAVANJE 
TIPOV KOVINSKIH PROFILOV, NATANčNOST, 
DOBRO ZNANJE ANGLEŠKEGA ALI NEMŠKE-
GA JEZIKA, DELO JE V BELGIJI, DOLOčEN 
čAS, 24 MESEcEV OZ. NEDOLOčEN čAS, 
12.12.2012; M K V MONTAŽA PROIZVODNJA, 
STORITVE, TRGOVINA D.O.O., ROGAŠKA cE-
STA 23, 3240 ŠMARJE PRI JELŠAH 
UPRAVLJALEc VILIčARJA, TELESKOPSKEGA 
VILIčARJA-MANITOU 5T, MONTAŽNA DELA 
- M/Ž; UPRAVLJANJE TELESKOPSKEGA VILI-
čARJA MANITOU 5T IN MONTAŽA JEKLENIH 
KONSTRUKcIJ. ZAHTEVANE IZKUŠNJE NA 
OBEH PODROčJIH N A J M A N J 2 LETI. DELO 
V BELGIJI, DOLOčEN čAS, 24 MESEcEV OZ. 
NEDOLOčEN čAS, 15.12.2012; M K V MONTA-
ŽA PROIZVODNJA, STORITVE, TRGOVINA 
D.O.O., ROGAŠKA cESTA 23, 3240 ŠMARJE 
PRI JELŠAH 
SREDNJA POKLICNA IZOBRAZBA 
NATAKAR - M/Ž; POSTREŽBA HLADNIH IN 
TOPLIH JEDI IN PIJAč, DOLOčEN čAS, 1 
MESEc, 4.12.2012; JAGROS TRGOVINA, PRO-
IZVODNJA IN STORITVE, D.O.O. LAŠE 1/B, 
PODPLAT, LAŠE 1 B, 3241 PODPLAT 
DOKTOR MEDICINE SPECIALIST 
SPLOŠNE MEDICINE 
ZDRAVNIK SPEcIALIST SPLOŠNE ALI DRU-
ŽINSKE MEDiciNE - M/Ž - M/Ž; DELO ZDRAV-
NIKA SPEcIALISTA V AMBILANTI V ZDRA-
VSTVENEM DOMU ŠMARJE PRI JELŠAH, 
NEDOLOčEN čAS, 7.12.2012; ZDRAVSTVENI 
DOM ŠMARJE PRI JELŠAH, cELJSKA cESTA 
16, 3240 ŠMARJE PRI JELŠAH 

UEVELENJE 

NIŽJA POKLICNA IZOBRAZBA 
(DO 3 LET) 
VOZNIK TOVORNEGA VOZILA - M/Ž; VOZNIK 
TOVORNEGA VOZILA DOMA IN V TUJINI, 
DOLOčEN čAS, 3 MESEcE, 6.12.2012; SKAZA 
TRANS, AVTOPREVOZNIŠTVO - OKREPčEVAL-
NicA - TRGOVINSKE STORITVE, PETER SKA-
ZA S.P., ŠKALE 111, 3320 VELENJE 
ŠIVILJA 
VEZILJA - M/Ž; IZDELAVA VEZENIN IN 
UPRAVLJANJE Z VEZILNIMI STROJI, ŠI-
VANJE NA RAZLIčNIH ŠIVALNIH STROJIH, 
PRIPRAVA MATERIALOV, LIKANJE, ROčNO 
IZREZOVANJE VEZENIN ..., DOLOčEN čAS, 
6 MESEcEV, 7.12.2012; TVK, PODJETJE ZA 
PROIZVODNJO, TRGOVINO, STORITVE IN 
POSREDNIŠTVO, D.O.O., KOROŠKA cESTA 37 
A, 3320 VELENJE 
SREDNJA POKLICNA IZOBRAZBA 
OPERATER, PROGRAMER NA cNc REZKAL-
NEM STROJU - M/Ž; OPERATER, PROGRAMER 
NA cNc REZKALNEM STROJU, ŽičNA EROZI-
JA, NEDOLOčEN čAS, 7.12.2012; B.W.M. TE-
cH PROIZVODNJA, INŽENIRING, TRGOVINA, 
ZASTOPANJE IN TURIZEM D.O.O., PAKA PRI 
VELENJU 39 A, 3320 VELENJE 
DIPLOMIRANI EKONOMIST (VS) 
VODJA KNJIGOVODSTVA - M/Ž; VODENJE 
ODDELKA KNJIGOVODSTVA IN IZVAJANJE 
VSEH NALOG V ODDELKU, NEDOLOčEN čAS, 
6.12.2012; E M O - T E C H , PROIZVODNA DRUŽ-
BA D.O.O., LOčicA OB SAVINJI 49 c, 3313 
POLZELA 
DIPLOMIRANI INŽENIR STROJNI-
ŠTVA (VS) 
VODJA IZMENE - M/Ž; VODENJE, ORGANIZI-
RANJE IN KOORDINIRANJE DELA cELOTNE IZ-
MENE V PROIZVODNJI V SKLADU S PROIZVO-
DNJIMI PLANI IN NAVODILI, RAZPOREJANJE 
IN USMERJANJE DELAVcEV, NADZIRANJE 
POTEK IN IZVAJANJE DELA KAKOVOSTNO IN 
KOLIČINSKO, EVIDENTIRANJE REZULTATOV 
KONTROL, KI JIH IZVAJA TER JIH PRILOŽI 
K DELOVNI DOKUMENTAciJI, OcENJEVANJE 

MOTORN 
VOZILA 

Ot$At£' uts jrešrd-

PRODAM 

ODLIČNO ohranjen peugeot 2 0 6 , letnik 
2 0 0 3 , prevoženih 3 . 000 km, garaži-
ran, p rodam. Telefon 0 4 1 5 3 7 - 6 6 3 . 

4511 

AUD I diesel, registriran do marca 2013 , 
prodam. Telefon 572 -8319 . 4564 

OSEBNI avto Kia w a g o n 1300 ccm, regi-
striran do junija 2013, prodam. Telefon 
5728 -319 . 4564 

KUPIM 

4351 

IN UGOTAVLJANJE REZULTATA DELA PODRE-
JENIH TER PREDLAGA PLAčO IZ NASLOVA 
STIMULAcIJE OSEBNE USPEŠNOSTI, SKRB 
ZA čLOVEŠKE VIRE (SODELOVANJE PRI IZ-
BORU, IZOBRAŽEVANJE, NAPREDOVANJE, 
MOTIVACIJA, SKRB ZA RAZVOJ ČLOVEŠKIH 
VIROV,..), SPODBUJANJE SODELAVcEV H 
KAKOVOSTNEJŠEM IN UčINKOVITEJŠEM 
OPRAVLJANJU DELA, REŠEVANJE KONFLIK-
TNIH SITUAciJ, DOLOčEN čAS, 12 MESEcEV, 
5.12.2012; PLASTIKA SKAZA, PROIZVO-
DNJA, TRGOVINA, STORITVE, D.O.O., SELO 
20 A, 3320 VELENJE 
DIPLOMIRANI INŽENIR RAČU-
NALNIŠTVA (VS) 
SISTEMSKI INŽENIR - M/Ž; POZNAVANJE 
S ISTEMSKIH REŠITEV MicROSOFT, DOLOčEN 
čAS, 12 MESEcEV, 4.12.2012; TRENDNET 
D.O.O. RAčUNALNIŠKI INŽENIRING, ŠLAN-
DROVA cESTA 6 A, 3320 VELENJE 

U E Ž A L E C 

OSNOVNOŠOLSKA IZOBRAZBA 
VOZNIK TOVORNEGA VOZILA - M/Ž; VOZNIK 
TOVORNEGA VOZILA ZA MEDNARODNE PRE-
VOZE, VOZNIK/VOZNicA V cESTNEM PRO-
METU, DOLOčEN čAS, 3 MESEcE, 27.12.2012; 
AVTOPREVOZNIŠTVO IN ORGANIZAcIJA 
PREVOZOV, LESNIKA LJUDMILA S.P., BREG 
PRI POLZELI 32, 3313 POLZELA 
STROJNI TEHNIK 
KONSTRUKTER / TEHNOLOG M/Ž - M/Ž; 
TEHNOLOŠKA OBDELAVA PROJEKTNE DOKU-
MENTAciJE, IZBIRA MATERIALOV, TESTIRA-
NJE DELNIH IN KONčNIH PRODUKTOV, IZDE-
LAVA KOSOVNIc, ZBIRANJE cERTIFIKATOV 
IN OSTALIH TEHNičNIH IZJAV, SVETOVANJE 
IN SODELOVANJE S KONSTRUKTERJEM -
RAZVOJNIKOM PRI RAZVOJU PRODUKTOV, 
DOLOčEN čAS, 3 MESEcE, 4.12.2012; BISOL 
EPc, PROJEKTIRANJE IN IZVEDBA, D.O.O., 
LATKOVA VAS 59 A, 3312 PREBOLD 
VISOKOŠOLSKA STROKOVNA 
IZOBRAZBA 
UčiTELJ KITARE - M/Ž; POUčEVANJE KITA-
RE, KOMORNE IGRE, MOŽNOST VODENJA KI-
TARSKEGA ORKESTRA, OPRAVLJANJE VSEH 
NALOG SKLADNO Z AKTOM O SISTEMIZAciJI 
DELOVNIH MEST GLASBENE ŠOLE. NADO-
MEŠčANJE DELAVKE NA PORODNIŠKEM 
DOPUSTU OD M A R c A 2013., DOLOčEN čAS, 
15.12.2012; GLASBENA ŠOLA "RISTO SAVIN" 
ŽALEC, AŠKERČEVA ULICA 9, 3310 ŽALEC 

Zlatarna ̂  Kragolnik 
03 5412273 | zlatarna.kragoImk@sioLnet | Obiščite nas v pritličju Citycentra Celje 

STROJI 

Z GOTOVINO kupim osebna vozila od letni-
ka 1990 do 2012 ; cela, poškodovana, 
s labše ohranjena. Odvoz, prepis in 
gotovina takoj. Telefon 0 3 1 783-047, 
Boris. 

PRODAM 

ORAČ za traktor Tomo Vinkovič, primeren 
za tip 18 do 2 3 , ugodno prodam. Te-
lefon 0 5 1 2 0 3 - 3 0 5 . 4571 

POSEST 
PRODAM 

KUPIM 

DEBELE krave in telice za zakol in suhe za 
dopitanje, plačilo takoj, kupim. Telefon 
0 7 0 4 0 5 - 7 0 0 . Š 142 

DEBELE in suhe krave in telice, plačilo 
takoj, kup im. Telefon 0 4 1 6 5 3 - 2 8 6 . 

Š 83 

VSE vrste k rav in telic za zakol kup im. 
Plačilo takoj. Telefon 041 5 44 - 270 . p 

KRAVE in telice za zakol ter suhe za do-
pitanje kupim. Telefon 0 3 1 743-351. 

4472 

NA sončnem pobočju v Vinski Gori prodam 
večjo površ ino kmetijskega in stavb-
nega zemljišča. Telefon 0 4 1 776-161. 

4578 

ODDAM 
PRODAM 

UREJEN poslovni prostor, na ugodni loka-
ciji v Celju, d a m v najem. Telefon 0 4 0 
626 -815, 0 4 1 2 6 2 - 0 6 3 . 4 5 5 0 

PŠENICO in silažne bale prodam. Telefon 
0 3 1 783 -636 . 4595 

KUPIM 

PRODAM 

PRAŠIČE, domače vzreje, težke od 3 0 
do 130 kg, prodam. Domača hrana, 
možna dostava. Andrejeva kmetija iz 
Jazbin, telefon 0 3 1 509 -061 . n 

ODOJKE za nadaljnjo rejo ali zakol pro-
dam. Telefon 0 4 1 741-028. 4535 

TELICO, težko 2 3 0 kg in teličko, težko 100 
kg, prodamo. Cena po dogovoru. Žlavs, 
Bukovž l ak 64 , Teharje, telefon ( 0 3 ) 
542-1194. 4563 

DVA bikca simentalca, 170 kg in teličko, 
staro 3 tedne, p rodam. Telefon 0 4 1 
324 -256 . Š 304 

BIKA simentalca, 2 70 kg, prodam. Telefon 
0 4 1 966 -251 . 4572 

TELIČKO simentalko, težko 2 2 0 kg, pro-
dam. Telefon 0 4 1 783-116. 4568 

OVNA, starega 2 leti in ovco z mladičem, 
prodam. Telefon 0 3 1 7 39 - 590 . 4576 

PRAŠIČA za zakol, 2 4 0 kg, krmljenega s 
kuhano hrano, prodam. Telefon 031 
422 -291 . 4588 

PONI kobilo z žrebetom ugodno prodam, 
možna menjava. Telefon 070 364-288. 

4595 

»ŠPEH« kup im. Telefon 0 3 1 310 -624 . 
4597 

OSTALO 
PRODAM 

BUKOVA drva, hlodovina, metrska ali krat-
ko nažagana , na paletah, z dostavo, 
(na za log i briketi in peleti), ugodno 
prodam. Telefon 0 5 1 3 59 - 555 ; www. 
drva.info. p 

BUKOVO hlodovino za drva, cena s prevo-
zom je 6 0 EUR/m 2 , prodam. Telefon 
0 3 1 3 46 - 299 . 4141 

INVALIDSKI skuter, akumulatorski, prime-
ren za starejše, do 160 kg nosilnosti 
in do 3 0 k m dometa, nov, v garanciji, 
dostava na dom, prodam. Telefon 0 4 1 
517 -900 . p 

ODKUP 

zlata-srebra 
GOTOVINA TAKOJ!!! 

ZLATARNA ADAMAS 
Trg celjskih k n e z o v 4, 3 0 0 0 Cel je 

03/5442-180 
Mit j a U d o v č , s .p. , C e l j e 

Razveselite svoje najdražje ob 
rojstnem dnevu, obletnici, 

poroki ali kar tako. Presenetite 
jih s čestitko na Radiu Celje! 

Ob plačilu treh radijskih 
čestitk vam četrto podarimo. 

Predvajamo jih vsako nedeljo 
po 13. uri. 

Akcija ne velja ob uveljavitvi kuponov 
za brezplačne čestitke. 

http://www.ess.gov.si
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Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi drage 
m a m e , sestre in tete 

BRIGITE 
OJCINGER 

i z Rimskih Toplic 

se i sk reno z a h v a l j u j e m o v s e m sode lavcem Zdra-
vstvenega d o m a Laško, ki so ji vseskozi do zadn jega 
t r enu tka stali ob strani. Posebna zahvala pa t ronažn i 
sestri Alenki Kandolf , dr. Simoni Grasselli in gospe 
Marinki Jančar. Hvala vsem, ki ste ji s svojim obiskom 

priklicali s m e h na lica. 
Zahva l ju jemo se pogrebn i s lužbi Komuna le Laško, 
gospe Poglavc za lepe besede ter vsem, ki se jo po-
spremil i na zadnj i poti, n a m izrekli sožalje ter daro-

vali cvetje in sveče. 

Žalujoči: s in Borut, sestri Vera in Božena in 
nečak Čedomir 

4 5 7 7 

DRVA, bukova in mešana, do lga v hlodih, 
z dostavo, prodam. Telefon 0 4 0 211-
3 4 6 . p 

PRIPRAVO za pranje črev p rodam za 5 0 
EUR. Telefon 0 5 1 205 -375 . 4 5 5 4 

SUHA metrska drva, bukova ali mešana in 
teličko simentalko, staro dva meseca in 
pol, prodam. Telefon 0 7 0 744-487. p 

29-letno dekle želi prijatelja do 4 0 let. 
Resna zveza. Telefon 0 4 1 2 4 8 - 6 4 7 ; 
agencija Alan. 4598 

EMEN 
LUŠTNA Celjanka, 4 5 let, poštena, želi 

spoznat i m o š k e g a do 6 0 let ali več. 
Resno. Telefon 0 4 1 248 -647 ; agencija 
Alan. 4598 

Ženitna posredovalnica 

ZAUPANJE 
za vse generacije, 

brezplačno za ženske do 48 let. 

Tel.: 031/836-378 
03/5726319 

Leopold Orešnik, s.p., p.p. 40, Prebold 

ZAPOSLITEV 
ZA dobro vpeljano restavracijo v okolici 

Celja nudimo redno zaposlitev natakar-
ju ali natakarici, samostojna strežba. 
Zvone Štorman, s. p., Rimska cesta 10, 
Šempeter. Javite se s sms po telefonu 
0 7 0 673-641. 4583 4584 

ADAPTACIJE kopalnic, stanovanj, hiš, 
sanacije po poplavah, z idarska dela, 
keramika, vodovod, beljenje sten, fa-
sad; 10 % popust v letu 2012 . Telefon 
0 3 1 879 -739 ; www.komplet-plus.si. n 

IZVAJAMO posek, spravilo in odkup vseh 
vrst lesa. Majda Bevc, s. p., Zagorje 31, 
Lesično, telefon 0 4 0 211 -346 . p 

Z A H V A L A 

Ob izgubi drage 

MARIJE 
ROMIH 

z Blatnega Vrha 
(1929 - 2012) 

se zahva l ju jemo vsem, ki so jo pospremi l i na n jeno 
zadn jo pot . 

Hvala Poldetu Janež iču in Dani ju Doberšku za iz-
r e č e n e lepe b e s e d e , p e v c e m iz Dobja in ž u p n i k u 
Jože tu Vengustu. Zahval jujemo se tud i osebju Doma 
svetega Jožefa za sk rbno nego in pogrebn i s lužbi 

iz Laškega. 
Hvala vsem in vsakemu posebej , ki ste n a m v trenut-

k ih žalost i stali ob strani. 

Nečak Bernard Bevc z druž ino 

STARO železo, radiatorje, peči in ostalo 
brezplačno odpeljemo. M i l ad in Goli-
jan, s. p., Kidričeva 3, Velenje, telefon 
0 4 0 465 -214 . n 

POSOJ ILA za zapos lene in upokojence! 
Izplačilo gotovine takoj. Posojilo lahko 
vračate s položnicami (tudi za osebe 
z nižjimi dohodk i ) . Info-kredit, d. o. 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi 
dragega m o ž a 

ZVONKA 
DIMCA 

iz Medloga 68 v Celju 

se iskreno zahva l ju jem vsem sorodnikom, sosedom 
in z n a n c e m , ki ste ga pospremil i na njegovi zadn j i 
poti. Hvala vsem, ki ste darovali cvetje, sveče in za 
sv. m a š e ter izrekli osebno ali p i sno sožalje. Iskrena 
hvala zdravn iku ZD Celje Klemnu Pozniču in sestri 
Klari za zdravstveno nego ter duhovn iku Ivanu Šu-
ml j aku za opravl jen cerkveni obred ob p o k o p u in 

pogrebno mašo . 

Žalujoča žena Pavlica 

i k 
Srce je omagalo, 
tvoj dih je zastal, 

a nate spomin 
bo večno ostal. 

Z A H V A L A 

V 80. letu je za vedno zaspal 
n a š dragi m o ž , oče, dedi , 
p radedek , brat , svak, stric in 

tast 

JOŽE GOTER 
i z Vojkove ul ice 3 v Celju 

Na zadn jo pot smo ga v krogu d ruž ine pospremi l i v 
četrtek, 29. novembra 2012. 

V tihi žalosti: ž e n a Zofka, hči Majda, s in Milan, 
vnuk Marko z druž ino in ostalo sorodstvo 

o., Mar iborska cesta 86, Celje, telefon 
0 5 9 2 2 6 - 6 0 0 , 0 5 1 8 86 - 600 . n 

V NAJEM oddam starejšo hišo z ohranjeno 
krušno pečjo. Prednost imajo upoko-

jenci. Z a s imbol ično ceno p rodam 
lepo ohranjene starejše tri omare, 
dve kredenci in dve postelji. Telefon 
( 0 3 ) 5824-611, 0 3 0 252 -407 . 4 5 8 6 

NAROČITE 
NAROČILNICO pošljite na naslov: Novi tednik, Prešernova 19,3000 Celje 

Ugodnosti za naročnike: brezplačno prejemajo vse posebne izdaje 
Novega tednika, imajo pravico do štirih brezplačnih malih oglasov in 
ene čestitke na Radiu Celje, življenje pa si lahko pocenijo z našo kartico 
ugodnih nakupov. 

Novi tednik izhaja dvakrat na teden ob torkih in petkih. Piše o življenju in delu prebivalcev z območja 33 občin na Celjskem. 

OB TORKIH - IZ VAŠEGA KRAJA - OB PETKIH - ZGODBE S CELJSKEGA 

NAROCILNICA I NAROCILNICA I NAROCILNICA 

IME IN PRIIMEK: 

ULICA: 

KRAJ: 

DATUM ROJSTVA: 

Naročam Novi tednik za najmanj 6 mesecev I / 
PODPIS: 

NT&RC d.o .o . bo p o d a t k e u p o r a b l j a l s a m o z a p o t r e b e n a r o č n i š k e s l u žbe N o v e g a t e d n i k a . 

Novi tednik v a m dos tav imo na 
dom. V prosti prodaji stane torko-
va izdaja 1,30 EUR, petkova 1,50 
EUR. Naročniki plačajo za obe 
izdaji na mesec 9,50 EUR, kar po-
meni, da prihranijo, saj v poprečju 
izide devet številk na mesec. 

Dodatni popusti pri plačilu naroč-
nine vnaprej: 7 % pri plačilu za eno 
leto, 3,5 % pri plačilu za pol leta, 
2 % pri plačilu za tri mesece. 

PR ILOGA T V - O K N O prinaša v sak 
petek 48 barvnih strani televizij-
skega sporeda in zanimivost i iz 
sveta glasbe in zabave. 

S 3 0 3 

RA 

n 

Podjetje NT&RC, d.o.o. 
Direktor: Srečko Šrot 
Podjetje opravlja časopisno-založniško, radijsko in 
agencijsko-tržno dejavnost 
Naslov: Prešernova 19, 3000 Celje, telefon (03) 42 
25 190, fax: (03) 54 41 032, Novi tednik izhaja vsak 
torek in petek, cena torkovega izvoda je 1,30 EUR 
petkovega pa 1,50 EUR. Naročnine: Vera Gmajner. 
Mesečna naročnina je 9,50 EUR. Za tujino je letna 
naročnina 228 EUR. Številka transakcijskega raču-
na: 06000 0026781320. Nenaročenih rokopisov in 
fotografij nevračamo. 

Tisk: Delo, d.d., Tiskarsko središče, Dunajska 5, 
direktor: Bogdan Romih. Novi tednik sodi med pro-
izvode, za katere se plačuje 8,5% davek na dodano 
vrednost. 

N O V I TEDN IK 
Odgovorna urednica: Biserka Povše Tašič 
Namestnica odg. ur.: Tatjana Cvirn 
Oblikovanje: Minja Bajagič 
Računalniški prelom: Igor Šarlah, Andreja Balja 
Fotografija: Sherpa, GrupA 
E-mail uredništva: tednik@nt-rc.si 
E-mail tehničnega uredništva: tehnika.tednik@nt-rc.si 

R A D I O CELJE 

Odgovorna urednica: Bojana Avguštinčič 
E-mail: radio@nt-rc.si. 
E-mail v studiu: info@radiocelje.com 

U R E D N I Š T V O 
Anja Deučman, Janja Intihar, Brane Jeranko, Špela 
Kuralt, Urška Selišnik, Saška T. Ocvirk, Špela Ožir, 
Branko Stamejčič, Ivana Stamejčič, Simona Šolinič, 
Dean Šuster 
Tajnica uredništva: Tea Podpečan 
Lektorica: Tanja Drolec 

A G E N C I J A 
Opravlja trženje oglasnega prostora v Novem tedniku 
in Radiu Celje ter nudi ostale agencijske storitve. 
Pomočnica direktorja 
in vodja Agencije: Vesna Lejič Mlakar 
Marketing: Zlatko Bobinac, Simona Brglez, 
Vojko Grabar, Viktor Klenovšek, Nina Pader, 
Marjan Brečko 

Telefon: (03)42 25 190 
Fax: (03)54 41 032, (03)54 43 511 
Sprejem oglasov po elekt. pošti: agencija@nt-rc.si 

http://www.komplet-plus.si
mailto:tednik@nt-rc.si
mailto:tehnika.tednik@nt-rc.si
mailto:radio@nt-rc.si
mailto:info@radiocelje.com
mailto:agencija@nt-rc.si


Za piko na i so združili moči Fantje s Praprotna, glasbena skupina M . J. A. V. in Savinjskih 7, ki so se ob koncu koncerta strinjali, da je bilo vzdušje v Laškem nepozabno. 

Na bivši dan republike so v organizaciji 
Slavka Jančiča ter Novega tednika in Ra-
dia Celje zazvenele Slakove in Avseniko-
ve viže. Pred polno dvorano Kulturnega 
centra Laško so nastopila odlična imena 
slovenske narodnozabavne glasbe. 

V goste so prišli legendarni Fantje s Pra-
protna, ki so letos obeležili okroglih 50 let 
glasbenega ustvarjanja. Na odru se je pred-
stavila glasbena skupina M. J. A. V., ki je 
sestavljena iz samih prekaljenih glasbenic, 
celoto pa je zaokrožil narodnozabavni an-
sambel Savinjskih 7, ki deluje že polnih 30 

let in sodi med znana »oberkrainer« imena. 
Na začetku je s skupino prepeval Franc Ko-
ren, na četrtkovem odru pa je zazvenel glas 
njegovega sina, odličnega Braca Korena. 

Skladbe, kot so Golica, Na Roblek, Prelepa 
Gorenjska in kopica nepozabnih iz malhe 
Fantov s Praprotna, kot so Čebelar, Ne priž-
igaj luči, Veseli kletar ... so ljudje prepevali 
iz vsega srca. Koža se je naježila ob skladbi 
V dolini tihi, ko je vsa dvorana vstala in se 
tako poklonila spominu na nepozabnega 
Lojzeta Slaka. 

NP, foto: GrupA 
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Glasbena skupina M . J. A. V. je skupina samih izvrstnih glasbenic. Ime je skupina dobila po začetnih črkah 

imen članic skupin. Maša, Ani, Jasmina in Veronika, ki sicer rade nastopijo na številnih prireditvah kot 

tudi na poročnih sprejemih, so polne pozitivne energije in dobre volje. Občinstvo v Laškem so navdušile, 

ravnodušni pa niso ostali niti Fantje s Praprotna, ki so dejali, da se ob takšnih »fletnih« dekletih človek 

hitro pogreje. 

Med občinstvom smo lahko videli veliko znanih glasbenih imen slovenske na-
rodnozabavne glasbe, kot so Jože Bohorč, Brane Klavžar in drugi, ki so prišli 
pogledat svoje glasbene kolege. 

Fantje s Praprotna so to vasico v Selški dolini naredili znano po celotni Sloveniji. Pod tem imenom so prvič 

nastopili leta 1962 na Pokaži, kaj znaš v Železnikih ter seveda zmagali. Leta 1964 jih je k sodelovanju 

povabil Lojze Slak in takrat se je začela njihova veličastna skupna pot, ki je trajala vse do lani, ko so 

ostali sami. A gredo naprej in s prepevanjem ohranjajo spomin na Slaka. Letos praznujejo 50. obletnico 

glasbenega delovanja. 

Tudi v zaodrju je bilo živahno. Zasedbi Savinjskih 7 sta na koncertu pomagala dva Okrogla muzikanta, 

brata Leon in Robi Polanc. V »kontrolo«, predvsem pa na sproščen klepet sta prišla še Marko Mastnak 

in Franci Vrbovšek. Manjkal je zgolj harmonikar Andrej Toplišek, pa bi bil ansambel Okrogli muzikantje 

polno zastopan. 

Za podporo pri izvedbi koncerta se organizatorji 
zahvaljujemo: 

Narodnozabavni ansambel Savinjskih 7 deluje že 30 let. V času, ko je z njimi prepeval Franc Koren, so se 

uvrščali v sam vrh narodnozabavne glasbe. Na četrtkovem večeru je z njimi pel sin Franca Korena, dobro 

poznani Braco Koren. Morda niste vedeli, da je pevka Anka Frece (na sliki desno) v ansamblu Bratov 

Avsenik nadomeščala Emo Prodnik ter Joži Kališnik. V Laškem je na odru z njo stala hči Ani in pokazali 

sta svoj glasbeni talent. 

rm i 
OH NA - VRATA - STEKLO 

Medved Danijel, • 
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